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 פ ר ו ט ו ק ו ל 

 

ערב טוב לחברי המועצה, ערב טוב לעובדי המועצה, ערב טוב לתושבים    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

עו לכאן הערב. אז אנחנו נתחיל בישיבה מן המניין של חודש מרץ לפי  שצופים בנו, התושבים שהגי

סדר היום. סעיף ראשון על פי סדר היום הוגשו מספר שאילתות לאור עומס הנושאים בישיבה אנחנו  

נדחה את השאילתות על פי חוק לישיבה הבאה מן המניין. הנושא השני על סדר היום הצעות לסדר. 

 של יונת. יונת, בבקשה. אנחנו נתחיל בהצעה לסדר 

 ות לסדר [  הצע 1] 

 [  הצעה לסדר של יונת ארז חגאי -] 

 

הצעה לסדר למליאת מועצה מן המניין ... ישיבת מליאת המועצה    ]חברת מועצה[:  יונת ארז חגאי

, זהו יום לפני ערב ליל הסדר זאת בעוד במהלך  4.4.2023-מן המניין של חודש אפריל נקבעה ליום ה

ויום   יום הזיכרון לחללי מערכות ישראל  יום הזיכרון לשואה,  כגון  נוספים  החודש ישנם מועדים 

 -ר וזהו חודש עמוס במועדים ובחגים אבקש לבטל את ישיבת מליאת המועצההעצמאות. מאח

 זה על הסדר?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

. הצעת החלטה מליאת המועצה מן המניין ביום 4.4.2024-מיום ה  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 תידחה.  4.4.2023-ה

 ן, איילה, יונת, רותם. מי נגד? מי בעד להעלות את ההצעה לסדר? לי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  אליהו  נשלח   אבי  לא  המועצה.  חברי  לכל  שולחים  לסדר  הצעות  שולחים  שנתיים 

 אלינו.

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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הכול    -אני מקבלת הצעות לסדר מתהילה, ברור ואני אראה לכם גם  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 טוב, תהיה ישיבה ערב לפני ליל הסדר, הכול טוב. 

 

 ביחד.* מדברים 

 נעשה את זה קצר, רגע עינת ברשותך תהילה רוצה להגיד משהו.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אי אפשר על כל דבר להתנגד בשביל ההתנגדות. אין אלטרנטיבות יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 -הצעות לסדר שלנו נשלחות  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 שומעים אתכם ככה. לא שומעים אף אחד. טוב אפשר חבר'ה לא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אפשר להעלות לסדר ולדון, אתם לא חייבים לקבל את זה. תתנגדו   יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 לשם ההתנגדות הכול בסדר.

רגע סליחה סליחה סליחה. אני אגיד משהו כולל. אני מבקשת שהישיבה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

ל ישיבת מליאה, אנשים ידברו בזכות דיבור, כל מי שרוצה, ואני  הזאת תתנהל כמו שצריכה להתנה

אתכם   שומעים  לא  גם  כי  ביחד  לדבר  לא  וגם  השני  של  הדברים  את  אחד  לכבד  מבקשת  מאוד 

לפרוטוקול. אז תהילה רוצה להתייחס ואחר כך נעשה אם מישהו רוצה להתייחס תתייחסו ונעשה  

 גם להצביע נגד. בבקשה תהילה. הצבעה. לא צריך לעשות עניין מכל דבר אפשר 

טוב, קודם כל זאת טעות שלי שלא נשלח בדרך כלל אני בודקת   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

מי המכותבים, כנראה שלא בדקתי במקרה שיונת שלחה אז אני הייתי צריכה לבדוק ואני כן רוצה  

 החלטה

 .העלאת הצעה לסדר של חברת המועצה יונת ארז חגאי  בנושא דחיית מליאה מן המניין מיום  4.4.23

 

 בעד: לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני 

 נגד: אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, עינת קדרון, דוד חיות 

 

 ההצעה לא עלתה לדיון 
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אבל גם למיטל כהן שלי  רגע להגיד כשאתם שולחים הצעות לסדר, גם אני אשמח שתשלחו לכולם  

כי מה שקרה שלא היו אצלה הצעות ונוצר לנו קצת בלבול לקראת הישיבה הזאת אז אני מתנצלת  

 היה צריכה להיות בפניכם ההצעה של יונת. 

 מישהו עוד רוצה? אבי בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

שהיא תהיה הוגנת  ראשית אני מקבל מאוד את הצעתך, אני רק מבקש    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

כלפי כל חברי המועצה ולא רק לחלקם. וכשיש זכות לדיבור למישהו אז תקפידי לשמור על זכות  

, תהילה אני בזמן 2הדיבור לכל חברי מועצה. אני אומר את זה ביחס לישיבות אחרות שזה לא קרה.  

טעות אני מזכיר  האחרון מקבל הרבה טעיתי, סליחה, טעות אז כדאי שהדברים יבדקו לפני כי שוב  

לך גם שעה לפני הישיבה קיבלנו ווטסאפ על מסמך ממשרד הפנים כמדומני או משרד התכנון שלא  

 נשלח יחד עם סדר היום, גם שם נפלה טעות. 

, טעות? אני לא  1.2אבי, אתה יודע מתי קיבלה המועצה את המסמכים?    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 - חנו תיכף נגיד את התאריךאנ 19.3יודע, כתוב על המסמך, לא זוכר 

 * מדברים ביחד.

 -רגע אבל לא לקטוע אותי בבקשה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 נדמה לי שחבר שלך קטע אותך אבל בבקשה תמשיך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 .1.2 דוד חיות ]חבר מועצה[:

בעצם ההתנגדות ההסבר שלו הוא פשוט. מיום קיומה של המועצה כל    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

ההצעות לסדר שנשלחו על ידי חברי המועצה נשלחו לכולם. הפלא ופלא ההצעה הזאת באה לידיעתנו 

בישיבה עצמה. לא ראוי, לא תקין, שוב פעם, ואני רק אתייחס לנושא של שאילתות שנדחות כל פעם.  

ברי האופוזיציה מה שנקרא נדחות, כל פעם שאנחנו מגישים שאילתה  מעניין מאוד ששאילתות של ח

עדכון ראש המועצה שנשב   1נוח מאוד להעביר אותן לישיבה הבאה כי מאוד מאוד חשוב סעיף מספר  

כולנו ונקשיב לכל מה שמפורסם בפייסבוק, אז אני חושב שזה לא ראוי, לא נכון ולא מכובד, רק  

 ה.מדגיש את הדיקטטורה ששולטת פ
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תודה רבה. אז אני רק אומר שכדאי מאוד שחבר מועצה שמדבר בטח    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

בציבור ידייק בדבריו. ממש לא כל השאילתות נדחות. רוב השאילתות בשנתיים ושלושה חודשים  

 -שאני בתפקיד לא נדחות. כשיש מליאות עמוסות כמו למשל

 נכון. תגידי דברים נכונים.  לא נכון, שלי נדחתה. לא סיגל זהבי שמבירו:

 - לפיתוח 105כמו למשל תב"ר שמחכים לו תושבי   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה זה קשור? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - מה זה קשור? באמת  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

המועצה[: ]ראש  קפלן  מתכוונת  לין  לא  אני  טוב,  לא    -תקשיבו  אתה  דוד  טוב.  מפסיק  תקשיבו 

 -דקות הפסקה 5להפריע מתחילת הישיבה ואפשר לעשות 

 אני יכול לעמוד בפינה. את רוצה שאני אעבור לפינה?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

דקות הפסקה אם קשה לכם בנושא כל כך פשוט של   5אפשר לעשות    לין קפלן ]ראש המועצה[:

דקות הפסקה. אז זה   5זה נעשה  דחיית ישיבה בחודש שבו יש חגים. אז אם קשה לכם עם הנושא ה

נושאים לדיון היום, רובם תב"רים לפיתוח    16בעניין השאילתות, ובעניין העומס אני רק אציין שיש  

ולמציאות.  לאמת  כולנו  נצמד  ובואו  מסולפת,  בצורה  דברים  להציג  לא  מבקשת  אני  אז  היישוב, 

 עכשיו אנחנו נצביע. מי נגד העלאת ההצעה לסדר היום?

 -שנייה אני רוצה להוסיף. אני רוצה בבקשה ון:עינת קדר

לא נכתב בפרוטוקול, ואנחנו נעשה הצבעה מסודרת, וברשותך אני אנהל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 את הישיבה.

אני רק רוצה להוסיף לסוגיית ההצבעה. הסוגייה של ביטול ישיבה זה משהו שצריך    עינת קדרון:

ביטולי ישיבות בשנה ובדרך כלל אנחנו אוהבים    2מאפשר עד  להיערך אליו כי למיטב זכרוני החוק  

 -לבטל, אוהבים או מסתדר באוגוסט או בחגים או משהו כזה,
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 -בחגים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ולכן שדבר כזה מגיע יש חשיבות רגע לתכנון או חשיבה לחשוב מה שני המועדים שנרצה    עינת קדרון:

 השנה.

אפשר    - תהילה התנצלה שהיא לא שלחה את זה, אפשר לדון בזה  :יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[

 -רגע

 * מדברים ביחד.

 -לא היה קורה כלום כמו שאנחנו דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -שאני מקבלת מתהילה יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 כשאתם עושים את זה זה בסדר. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

טוב אנחנו נסיים את הדיון בנושא הכל כך לא מהותי הזה. אני רק אגיד   המועצה[:  לין קפלן ]ראש

מתוך הישיבות מן המניין. אנחנו בדרך כלל דוחים אותן בחגים וזאת    2שעל פי חוק מותר לדחות  

ההצעה, אבל אם קשה לכם איתה אין שום בעיה תצביעו נגד. או יותר נכון הנושא לא עלה אז אנחנו  

אה ואנחנו נדחה אותה בדרכים האחרות שעומדות לרשותנו. סליחה, לפרוטוקול מי  ממשיכים הל

 נגד?

 נגד מה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 להעלות להצבעה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אבי, מירב, סיגל, מירי, עינת, דוד. לפרוטוקול. ההצעה הבאה על סדר   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 היום הצעה של דוד בבקשה.

 חיות דוד -[  הצעה לסדר יום -] 
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סליחה תוכנית המתאר    -טוב. אני כתבתי הצעה שעוסקת בתוכנית המשטר  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -ש

שנייה אחת לפני שאתה אומר, אפשר לדעת איזה הצעות עולות לסדר   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 היום?

 כל ההצעות.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כמה יש? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 .4  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[:  ]חבר  חיות  הינה    דוד  המתאר  תוכנית  אותה.  אקריא  אני  המתאר  תוכנית  ברשותכם 

התוכנית המשמעותית והמרכזית ביותר שתיעשה בתל מונד בשנים הקרובות ובכלל. תכליתה לקבוע 

לתכ לפעול  ורבים,  שונים  בהיבטים  היישוב  של  התכנונית  ההתפתחות  צורכי  את  את  התואם  נון 

כפי שאנחנו רואים אותו. חשיבות תוכנית המתאר רבה מאין כמותה,    וצביונו היישוב, את אופיו  

תוכנית טובה שתיתן מענה ראוי ונכון לכל אתגרי העתיד ומענה לכל הבעיות הקיימות עתה ביישוב  

ותנו כנציגי הציבור  עולם. מכאן אחרי   ןולדיראוודרוש להן פתרון. תוכנית לקויה תפגע בתושבים  

הנבחרים לעמוד על כך שתהיה זו תוכנית מצוינת, בכל מובן ופרמטר לתושבים בפרט וליישוב בכלל. 

זו תוכנית שתיעשה בהליך סדור ומקצועי, תוכנית שתתבסס על חזון. ראוי שתהיה   ראוי שתהיה 

צה, ועדת התכנון זאת תוכנית שתיעשה בשותפות ובשקיפות מלאים עם כל הגורמים, כל חברי המוע

והפיתוח ותושבי תל מונד, אך לא כך הם פני הדברים. התוכנית נעשתה ונעשית בהסתרה זה שנים, 

חברי   7מובלת ומקודמת כמחטף וראשת המועצה פועלת לאישורה בחופזה חרף התנגדות עזה מצד 

מתוך   ונ  11המועצה  משמעית  חד  לתוכנית  התנגדותנו  רבים.  תושבים  מצד  וכן  ובעת שמכהנים 

ממספר טיעונים שלהם אין מענה מצד ראש המועצה. אחד, לתוכנית לא הוצגו כל חלופות עדכניות. 

הוצגה חלופה נבחרת אחת בגדר ראה וקדש. ראוי שלכל חלופה יבחנו כל ההיבטים הנדרשים. יוצגו  

הנותנת    יתרונות, חסרונות, סיכונים וסיכויים, מתוכם נדון, נתאים ונבחר את החלופה הטובה ביותר

התוכנית  שתיים,  כולנו.  נרוויח  וממנה  והעתידי,  הקיים  היישוב  לצורכי  ואיכותי  רחב  מענה 

המקודמת מתוכננת להיבנות על קרקע מוניציפלית של מועצה סמוכה לנו לב השרון, צעד זה פוגע  

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
תוכן הישיבה. מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את   
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קשות בהכנסות המועצה מהיטלי השבחה וייתכן שאף מהיטלי ארנונה ויוביל לפגיעה ואובדן של  

אות מיליוני שקלים. שלוש, לתל מונד ישנם שטחים מוניציפליים רבים בהם ניתן לתכנן ולהקים  מ

יוביל להגדלת הכנסות   זה  אזור תעסוקה  מונד.  אזור תעשייה שזהו החוסר האמיתי הקיים לתל 

משמעותיות ממנה נוכל להשקיע בפיתוח היישוב ולפעול לאיתנותו הכלכלית. אין כל צורך בשינוי  

מוניציפליים והתוכנית המוצעת מובילה להם, אנו שמחים בחלקנו, ויש במה לשמוח. ארבע,    גבולות

ומציגה בדיוק את ההפך ממה   פוגעת קשות בצביונו של תל מונד כיישוב כפרי  התוכנית המוצעת 

שאת ראשת המועצה הצגת ומכרת לתושבי היישוב בבחירות לרשות. בתוכנית זו ראשת המועצה  

ד ממושבה לעיר. חמש, נכון וראוי לקדם במקביל וללא כל תלות בתוכנית המתאר  הופכת את תל מונ

ותושבי  תקועות  התוכניות  תקועה,  התוכנית  רבות  שנים  זה  עירונית.  להתחדשות  המענה  את 

ומצפים לה ללא מענה. שנים רבות תושבי השכונות נשכחו   השכונות הוותיקות ממשיכים לסבול 

ת המועצה בשנתיים האחרונות. קיימים עוד נושאים רבים לדון בהם מאחור והוזנחו גם על ידך ראש

להם    כדוגמתולהתייחס   ונדרש  ביישוב  האחרונות  בשנתיים  שמועצמים  התחבורתיים  הכשלים 

מונד   תל  מועצת  ההחלטה:  הצעת  להלן  האמור  לנוכח  מלהכיל.  היריעה  קצרה  אך  בכלל  פתרון 

לרמ"י, רשות מקרקעי ישראל, לוועדה מקומית  שלהלן ובכתב    החלטותיהמבקשת בזאת להודיע את  

. מועצת תל מונד מתנגדת לתוכנית המתאר המוצעת ומקודמת על 1שרונים ולוועדה המחוזית כי:  

ידי ראשת המועצה שעיקרה הקמת אזור תעסוקה ומגורים בתחום מוניציפלי של מועצת לב השרון  

כנית אינה על דעתה ולפיכך יש להימנע  . מועצת תל מונד מודיעה כי התו2מצפון מזרח לתל מונד.  

.  3מלעסוק בה ולקדמה בכל צורה שהיא עד לגיבוש תוכנית מוסכמת שתאושר במליאת המועצה.  

. מועצת תל מונד  4מועצת תל מונד אינה מאשרת ומתנגדת לשינוי גבולות מוניציפליים של היישוב.  

בשו שתבוצע  יישובית  מתאר  בתוכנית  ותומכת  רבה  חשיבות  הצגת  רואה  תוך  בשקיפות,  תפות, 

חלופות עכשוויות שמתוכן תיבחר תוכנית חדשה, ראויה, כשטובת תושבי תל מונד וצורכי היישוב 

העתידיים והנוכחים יענו בה בצורה הטובה ביותר. תוכנית חדשה שתיבחר ותסוכם תאושר במליאת 

. הודעה זו  5מימוש.  המועצה ולאחר אישור זה תועבר לרשויות המוסמכות הרלוונטיות לקידום ו 

 . זאת הצעתי כפי שהיא, אין מה להוסיף. 23.3.2023-תועבד בכתב לאמור לאלתר ולא יאוחר מה

מי בעד להעלות את ההצעה לסדר יום? דודו, אבי, מירב, סיגל, מירי,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

   וב.עינת, דוד. מי נגד? לין, יונת, איילה, רותם. ההצעה עולה לסדר יום על פי ר
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אז ראשית אני אתייחס לכמה מהדברים שאמרת. ובוא נתחיל בנושא של   המועצה[:לין קפלן ]ראש  

ההסתר ה, זה שנים, ואני מבקשת לא להפריע לי. אז קודם כל, כבר בישיבה הראשונה של ועדת  

תכנון ופיתוח שדוד אתה היושב ראש שלה לכן זה מעניין שדווקא אתה הוא זה שאומר את נושא  

יג בישיבה את הקווים הכלליים של תוכנית המתאר, זה אחד. שתיים,  ההסתרה. מהנדס המועצה הצ

וביקשתי ממך לכנס את ועדת תכנון ופיתוח בנושא של תוכנית    2022אני פניתי אליך בחודש יולי  

המתאר. הוועדה לא כונסה. לאחר מכן, השתמשתי בסמכותי כראש רשות בשביל לכנס את הוועדה  

בסמכותי על פי חוק לכנס את הוועדה, אתה לעומת זאת   הזאת למרות שאתה לא כינסת אותה,

הודעת לכל חברי הוועדה שהישיבה מבוטלת, ושאתה מבקש מהם לא להגיע, ולכן היות ואתה יושב  

ראש הוועדה חלק ניכר מחברי הוועדה לא הגיעו, ולא היה קוורום חוקי לקיים את ישיבת הוועדה  

וסיכלת את הדיון בתוכנית המתאר, אני מבקשת    כך שאתה בעצמך סיכלת את הכינוס של הוועדה 

לא להפריע תודה. סיכלת את הדיון בתוכנית המתאר בוועדת תכנון ופיתוח. יתרה מזאת, עוד לפני 

כן, בשיחה שלנו לפני חודש יולי אתה הוא זה שטענת שלפני שמביאים את התוכנית למליאה אתה  

א ופיתוח.  תכנון  בוועדת  כל  קודם  תדון  שהיא  בעניין  מבקש  הדברים.  הכרונולוגי של  הסדר  זה  ז 

טענות כאלה ואחרות הנוגעות לתוכנית המתאר אני אגיד פה ממש בקצרה כי זה נושא מאוד מורכב  

ב כבר  הזה  הנושא  את  הוא    4-והצגנו  התוכנית  את  שהציג  מי  שהתקיימו,  שונים  ציבור  שיתופי 

משרדים המובילים בארץ בתכנון  אדריכל התוכנית אורי מזור ממשרד מזור פירסט שזה אחד מה

עירוני, התוכנית נבנתה על ידי המשרד שלו ביחד עם צוות תכנון מאוד גדול עם מתכננים בתחומים  

שונים, של תחבורה, בתחומים של פרוגרמת חינוך, בתחומים של איכות סביבה ועוד, והנושא הזה  

ק אגיד בקצרה שתוכנית מתאר הוצג מאוד מאוד לעומק ואני לא הולכת להתייחס לזה כאן, אני ר

 החלטה

 העלאת הצעה לסדר של חבר המועצה דוד חיות בנושא תכנית המתאר.

 

 בעד: אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, עינת קדרון, דוד חיות, דודו גרינברג

 לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני: נגד

 

 ההצעה עלתה לדיון
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מטרים תעסוקה   1.4-הכרחית ליישוב, אזורי מסחר ותעסוקה הכרחיים לתל מונד, אנחנו היום ב

ב להיות  צריכים  אנחנו  נוסף    12-לתושב,  תושב  כל  עבר,  מתוכניות  כתוצאה  גדל  היישוב  מטרים, 

תוכנית חייבת להיות שמתווסף ליישוב בעצם מגדיל את הפער הזה של מטר תעסוקה לתושב, ולכן ה

לנו מגבלות תכנוניות, יש תמ"א   יש  עוד הרבה מאוד  35מקודמת. אנחנו לא חיים בוואקום,  יש   ,

מגבלות תכנוניות וכאמור אני לא אדון כאן בעקרונות של תוכנית המתאר ובנסיבות שלה כי זה לא  

תושבים בנושא הזה,    המקום וזה לא הזמן, והתקיים גם שיתוף ציבור נוסף, חמישי, לאור בקשה של

 וזה מה שיש לי להגיד בקצרה. מישהו עוד רוצה להתייחס?

 כן אני ארצה בסוף.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

כמובן שגם היועצים המשפטיים יתייחסו מבחינת החוקיות של ההצעה    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 שלך.

 אה באמת? גם פה יש?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 יונת בבקשה. דוד אתה מפריע שוב. יונת בבקשה.   המועצה[:לין קפלן ]ראש 

מועצה[: ]חברת  חגאי  ארז  פעמים   יונת  כמה  עלה  כבר  שזה  שמאז  להגיד  רוצה  אני  אז  אוקיי 

לישיבות   הגעתם  לא  הוועדה,  את  כינסת  לא  עדיין  מאז  איתנו,  נדון  לא  איתנו  נדון  כן  שאמרתם 

כל   דוחים  אתם  הזאת.  הישיבה  עד  שיהיו  להגיע  שביקשו  יכול  לא  אפילו  הנושא  ישיבות  הזמן 

בדקתם,   שאלות,  שאלתם  אחת,  פעם  אפילו  ישבתם  לא  עומס?  יש  למה  שואלים  אתם  למליאה, 

אחריות של חברי מועצה אתם יודעים לבקש כל מידע, לשאול כל שאלה עד השקל האחרון בענייני 

מפגש, ולמה שכבר זימנו   תקציב, בנושא כזה חשוב של תכנון תוכנית מתאר לא יזמתם פעם אחת

אתכם לא הגעתם. אז ההתנגדות בשביל ההתנגדות או בשביל פופוליסטיות כזאת או אחרת נמאסה 

כבר. פעם אחת תהיו אחראיים, רציניים, ותדונו על זה. למה עד עכשיו לא כינסת את ועדת תכנון  

מים המקצועיים, את  לדון על זה? כשרצית לזמן על נושאים אחרים ידעת להביא לשם את כל הגור

כל התושבים הרלוונטיים ולפתוח את הנושא ולדון עליו. אז להתנגד בשביל להתנגד ואפילו בשיתוף  

 ציבור אחד לא הגעתם. מילא ישיבות שזימנו אתכם במיוחד.

מי עוד רוצה להתייחס? אנחנו נעשה סבב ואחר כך נעבור להתייחסות   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 ביע. אבי בבקשההיועץ המשפטי ונצ
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לא לא אני רוצה להתייחס לפני ההצבעה סליחה. אני אחרי היועץ המשפטי    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - רוצה להתייחס

 -ברשותכם יש פה מנהל אחד  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אתה לא רוצה לענות ל  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 נענה לה, אל תדאג.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

אבי בבקשה. איילה, בבקשה. עינת בבקשה, יועץ משפטי אחר כך בבקשה.   ראש המועצה[:לין קפלן ]

 אבי.

כן. אני פתחתי הגדרה מאוד פשוטה של שיתוף ציבור. ואני מקריא: תכנון    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

משותף הוא פרדיגמה של תכנון עירוני, המדגישה את מעורבות התושבים בתהליכים אסטרטגיים  

באופן  וניהולי הוא  קונבנציונאלי  לתכנון  עירוני. הייחודיות של תכנון משתף בהשוואה  בתכנון  ים 

הניהול ויצירת התכנון, בעוד שתהליכי התכנון הרגילים מנוהלים על ידי אנשי מקצוע מרקע תכנוני, 

תהליכי התכנון המשותף מובלים על ידי התושבים עצמם, וכך יחסי הכוחות שבין בעלי המקצוע  

התושבים משתנים. וכך הלאה, אפשר לקרוא אני מוכן להפנות אותך לרפרנס. במילים אחרות,  לבין  

שיתופי ציבור שאת קוראת להם שיתופי ציבור זה הצגה, הצגת התוכנית. אין כאן    10או אפילו    4,5

שיתוף ציבור, כי אני מזכיר, ואמרתי את זה כבר באין ספור ישיבות ואני משאיר לחברי דוד חיות 

תייחס לכל סילופי הדברים שענית במענה להצעת החלטה שלו, שיתוף ציבור כפי שאמרתי פה לה

בעבר נעשה פה פעם אחת כמו שצריך בתל מונד, זאת בתקופה שנכנס ראש מועצה ממונה למספר 

חודשים ספורים, קראו לו אמנון בן עמי, הבן אדם הגיע לכאן משום מקום, הבין תוך זמן קצר מאוד  

הבוערת ביותר של תל מונד היא תוכנית המתאר שקובעת מה   השהסוגייעשות פה, הבין  מה צריך ל

ועשה  המושכות  את  לקח  מעסקים,  מארנונה  אלא  למגורים  מבנים  משטחי  שלא  ההכנסות  יהיו 

שיתוף ציבור אמיתי והראה לנו, לכולנו, כולל לך, שהיית אז מעורבת בצורה כזאת או אחרת מה זה  

ואני תוהה, למה לא לקחת דוגמא ממה שנעשה פה כבר? למה לא לקחת שיתוף    שיתוף ציבור אמיתי.

ציבור אמיתי כפי שהוא עשה את זה והביא כבר לתוצאות? לצערי סיים את תפקידו כי הלך להיות 

מנכ"ל קק"ל, וכל העסק הזה נתקע. ושיתוף הציבור אז נעשה בצורה של שולחנות עגולים עם הצגת  

צרכים שתושבים מעלים, עם סדר עדיפויות שתושבים מעלים כפי שכתוב מספר חלופות, עם הצגת  

 - שעתיים -בהגדרה, ולא מזמינים אותם לאיזה היכל תרבות ונותנים להם הרצאה של שעה וחצי
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סליחה רגע. הקהל לא משתתף בישיבה. מי שרוצה מוזמן להישאר בסוף    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ננעלת, הקהל לא משתתף בישיבה, תודה. הישיבה ולהביע את דעתו כשהישיבה 

אני אמשיך. בשורה התחתונה לין כפי שהרבה דברים קורים פה ביישוב   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

זה   כושל  פשוט  האצבע  את  עליה  שם  שאני  נקודה  בכל  שלך  הניהול  כושל.  שלך  הניהול  הזה, 

understatement    יודעת לשתף, את לא מוכנה לשמוע שום דבר שאחרים כי את לא  כושל. למה? 

לגיטימית  אומרים, את עסוקה כל הזמן כולל בישיבו ת האלה, כולל בהצעת החלטה שהיא סופר 

שבאה בסך הכול ומה אומרת? בואו נפתח רגע את היריעה. אנחנו הולכים לקבוע את עתיד היישוב  

שנים. שנתיים לא התעסקת עם   30-ו  20לילדים ולנכדים שלנו. משהו שהולך להשפיע כאן על עוד  

יבה כשהעובדות אחרות לגמרי ממה שציינת אבל  זה, את רבה עם דוד מי כינס ומי לא כינס את היש

זה הוא יגיד, ובסוף מה יקרה? נלך על התוכנית הגרועה ביותר? התוכנית שלכאורה כל האינטרס בה  

בלי לרוץ   2025זה להציג תוצאה מהירה? יש בחירות בעוד מספיק שנים, אפשר להציג הישגים למרץ  

נימה אישית אני חייב להגיד שהאכזבה שלי היא  עם תוכנית המתאר ההרסנית הזאת. ודבר אחרון ב

כ בינינו  ההבדל  את  להציג  דאגת  הבחירות  בתקופת  כי  גדולה  יותר  אני  - הרבה  הנדל"ניסט,  אני 

המחובר לכל הפוליטיקה הישנה, אני זה שיבנה לגובה את תל מונד, אני זה שיעשה יחסים כאלה  

נד, את השומרת על המושבה תל מונד.  ואחרים עם קבלנים, וואו, בעוד את, שיא המושבת תל מו

מן השק, והנה את יושבת בכיסא ואת מובילה   המרצעאדום וכחול למי שזוכר. יצאה האמת, יצא  

 את תל מונד לאבדון, תודה.

 תודה אבי. איילה בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * התפרצויות. 

]חברת מועצה[: שנים עם הוריי   38-עתי לפני כ טוב אני רוצה להגיד קודם כל אני הג  אילה רבין 

ליישוב, כשהגעתי היישוב היה הרבה יותר כפרי, אני הראשונה שהייתי רוצה לשמור על צביון כפרי. 

אבל, בהיותי קרובה לנתונים, לצרכים, לאילוצים, אנחנו מבינים כולנו ודרך אגב אני חושבת שאנחנו 

 - מסכימים על זה

 * התפרצויות. 

 * הפסקה. 
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  7-טוב. אבי בנוגע להערה שלך על השיתוף ציבור שנעשה והתחיל לפני כ רת מועצה[:אילה רבין ]חב

שנים, אכן נעשה, אנחנו נמצאים בהמשך של תהליך, לא צריך להתחיל כל דבר מהתחלה. אפילו לא  

הגענו לשלב ההתנגדויות ולין הציעה את זה בשיתוף ציבור נוסף, הצגה בפני תושבים שביקשו פעם  

שלוש, ארבע, יש גם חמישית וכמו שאני מכירה את לין יהיה צורך בשישית יהיה גם  אחת, פעמיים,

ולפזר   להגיד  אז  אוקיי?  שונו.  וגם  נשקלו,  שנאמרו,  דברים  שהיו  לך  להגיד  יכולה  ואני  שישית. 

 - אינפורמציה שהיא מוטעית ממש ממש לא

ילה, אמרתי דברים מאוד  לא לא לא לא. אל תסלפי את דבריי בבקשה אי  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ספציפיים. אמרתי שלא נעשה שיתוף אלא נעשתה הצגה. זה שנעשתה הצגה ומישהו הרים את היד  

 - ואמר אני מבקש משהו כזה או אחר זה לא

אבי אתה מפריע לנו. אתה מפריע לה. אתה אומר שאחרים מסלפים ולך   לין קפלן ]ראש המועצה[:

רים בדיוק כמו שאתה מצפה שישמרו על כבודך וגם אתה  מותר, אז בוא תשמור על כבודם של אח

 אל תגיד שאחרים מסלפים את הדברים, בסדר? לא לאיילה ולא לאף אחד אחד.

 שמישהו מסלף אני אגיד.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 איילה בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

]חברת מועצה[: דוד. אני מחזקת את מה שיונת   אילה רבין  ופיתוח עם  אני חברה בוועדת תכנון 

 - אמרה. למעשה אף פעם אני לא שמעתי מכם שאתם רוצים לשמוע דברים. באתי לאותה ישיבה

 מה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

את עכשיו?  ראש המועצה אמרה שהייתה לנו שיחה ושיחות בנושא, אז מה    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - אז לא היה? ראש המועצה הרגע אמרה. תראי את הקלטת, לכי תראי

אני הגעתי לישיבה, אני הגעתי לישיבה, המתנו כמעט במשך כמעט חצי    אילה רבין ]חברת מועצה[:

שנה עם המתכננים ועם כולם על מנת להציג בוועדת תכנון ופיתוח את הדברים. לא הגעתם, ואני  

פסקאות הראשונות אנחנו סך    4-יום שלך שהיא מאוד יפה, ראיתי את ה  קוראת את ההצעה לסדר

לגבי התוכנית שלא למדת, לא חקרת, לא   הכול מסכימים עליהן, אבל כל השאר, כל השיפוטיות 
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שאלת, מגורמי המקצוע, אני לא מדברת על אנשים שמדברים, ואני מכבדת כל אחד ואחד שנמצא  

טימי. אבל לא שאלת את גורמי המקצוע, לא ישבת פה במועצה  כאן, כל אחד ממניעיו הוא, וזה לגי

 - על הדבר הזה

 מה את אומרת? ישבנו על תוכנית המתאר?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

אתם שואלים שאלות שהן לפעמים מאוד מאוד משמעותיות, את זה אני    אילה רבין ]חברת מועצה[:

ובה או כן טובה וכו' זה נראה לי מאוד  לא מכירה ולא הייתי. אז לצאת בהצהרות שהתוכנית לא ט

לצייר   דברים,  מלא  להזיז  אפשר  הנייר  על  זהו,  ופיתוח.  תכנון  בוועדת  נמצאת  ואני  מוזר  מאוד 

וכו', יש הרבה אילוצים   ציורים, לקבוע אזור תעסוקה שיהיה במקום אחד ומגורים במקום אחר 

בל צריך גם להגיע ולעשות את זה, וצריך לשמוע אותם, צריך להבין, אני מסכימה, צריך להבין א

 זהו. ואני חושבת שזה חוסר אחריות לצאת בהצהרות לפני שבודקים את הדברים לעומקם.

 עינת בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לשאול אתכם האם זה הגיוני    -כמה נקודות. אחד, אני רוצה לשמוע  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מים ולא הגיעה פעם אחת למליאת המועצה הזאת כאשר אנחנו  פע  4שתוכנית המתאר הוצגה לציבור  

וגם מאיריס, לדעתי יש את   םבוואטסאפיביקשנו להביא אותה למליאת המועצה מספר פעמים, גם 

זה אפילו באחד הפרוטוקולים את הבקשה להגיע, לא ברור לי איך זה לא הגיע לפה, זה בעיניי לא  

הולכת להתייחס לזה כאן אמרת משהו היה שיתוף ציבור,    סביר, בעיניי אומרת ראש המועצה אני לא 

 עלו נושאים, אני לא הולכת לזה להתייחס לזה כאן. אני שואלת את עצמי אם לא כאן אז איפה? 

 - ספציפית לישיבה, ברור שזה יבוא לישיבת מליאה רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

שיתופי ציבור ואנחנו לא קיבלנו    4מה זה ברור? רותם אני מדברת.    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לראות את זה פה במליאה. הזדמנות אחת לא הייתה.

 - זומנתם ולא הגעתם  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -לא לישיבת מליאה, לישיבת רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 ביקשנו במליאה וזה לא התבצע.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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 - ? אבי אם אתה יכול להוציאפוואטסאהודעת שאני אקריא את ה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 זאת ישיבה ייעודית אך ורק לזה אבל אתם רוצים כל דבר במליאה.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 נכון.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -כי במליאה הזמן דחוק ויש הרבה משימות, צריך ישיבה רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 דקות הפסקה, תשתיקי אותו. 5  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 במקום לכנס את הוועדה הוא יו"ר הוועדה. הוא לא עושה את זה. רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 עכשיו זה בסדר כן?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 ברור שזה בסדר אבי. ברור.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -הוא ממשיך בפופוליסטיות רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 רותם תנוח. בוא תנוח.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 בוא נדייק.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

שרק ירשם לפרוטוקול אתה בעד תוכנית המתאר כפי    ,רגע  ,רגע  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 שהיא כיום?

 -סיגל - סיגל -אני אגיד את דעתי יעני ]חבר מועצה[: רותם ר

 * מדברים ביחד.

מועצה[: ]חבר  ריעני  מוכרים    רותם  אתם  פה  לציבור  גם  שנתיים,  פופוליסטים.  אתם  שנתיים 

 אתם.  -פופוליזם זול. תתביישו לכם. אתם הורסים

חלזון. ברור שהוא  אתה בושה. אין לך עמוד שדרה. אין לך בית אפילו של    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -לא
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 * מדברים ביחד.

דוד אין מישהו אחד שלא הפרעת לו מתחילת הישיבה אין מישהו אחד    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 שלא הפרעת לו. עינת בבקשה.

 ברור ברור, רק אנחנו מפריעים. כן, כן. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 עינת בבקשה, סיגל את מפריעה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

סיגל אל תחליטי מה נוח לי אבל תסכימי לקיים ישיבה מסודרת, עניינית,   תם ריעני ]חבר מועצה[:רו

 - ולא כהצעה לסדר את תשמעי את כל הדעות

 מה הבעיה לעשות את זה במליאה לא הבנתי? מה הבעיה?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -ממש לא בעיה. זה צריך לבוא למליאה רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 אז למה זה לא בא עד היום?  אליהו ]חבר מועצה[: אבי

 - אתם לא באים רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 תגיד לי אתה חי איתנו? אתה בסדר?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לחלוטין. רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

מועצה[: ]חבר  אליהו  פה    אבי  יש  למליאה,  שיבוא  למליאה,  שיבוא  חודשים  כמה  כבר  מבקשים 

 התנגדות חד משמעית. 

הבעיה שאתם צועקים ואף אחד לא שומע אתכם, חבל. עינת בבקשה.    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 תודה, אני רוצה שישמעו לפרוטוקול ברשותך, תודה. בבקשה עינת.

ה הרבה צעקות, אני עם צעקות קצת יותר קשה לי אני רוצה רק היו פ  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

להתחרות אבל בבקשה לדייק. אנחנו הוזמנו לישיבת הכנה יום לפני שיתוף הציבור, אני לא זוכרת  

את התאריכים צריך לבדוק. יום אחד בלבד לפני שיתוף הציבור, עד כדי כך מעריכים את עמדת 

שניים אני לא זוכרת, יכול היה להגיע ואופס  חברי המועצה. ויצא שביום הזה רק אחד מאיתנו או  
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יצא לשיתוף ציבור בלעדינו, אז בואו נדייק בעובדות. והעובדה השנייה שאני מבקשת לדייק ואם  

טסאפים, אמרנו וביקשנו לאורך כל הדרך לדון בסוגיה בישיבת  אצריך חבריי יוציאו לכם את הוו

א הזה  ולתאריך  מתכנסים  שאנחנו  המקום  שזה  זה המליאה.  נגיע.  שכולנו  כדי  מכוונים  נחנו 

שבוחרים לא לעשות את זה זה כבר משהו אחר אז בואו בבקשה נדייק בעובדות. מבחינתי הדבר 

הזה לא סביר בעליל. אני מבקשת להתייחס בקצרה מאוד להתייחס יותר לסוגיית הוועדות. אני לא  

ולה להגיד לכם מניסיון של  יודעת כמה אתם מכירים את הקונספט הזה של הוועדות אבל אני יכ

שנתיים לא סופרים את הוועדות האלה בטח אם הן ועדות רשות, שזה ועדות שאנחנו קבענו. תכנון  

ובנייה, חינוך, רווחה, זה נורא כיף וקל להשתמש בוועדות האלה שרוצים, כשבא לנו אז יאללה תכנס 

וועדות האלה לא נספרות ולא  את הוועדה לדון במשהו שהוא כבר גמור. אבל כשפחות מתאים אז ה

זה, אני אישית חווה את זה בוועדת חינוך על ימין ועל שמאל. דברים קורים, הוועדה הזאת היא  

לקישוט בלבד, אז לא לקנות בבקשה את הסיפור של למה לא זימנתם לוועדת התכנון. אני רוצה  

תוכנית מתאר כנראה, להתייחס לתוכנית המתאר עצמה ולהגיד שכולנו חושבים שתל מונד צריכה  

צריכה   מונד  ידעתי את החלופות אבל ברור תל  כי לא מספיק  כנראה,  זהירה,  אני אפילו  כנראה, 

הכנסות, צריכה לחשוב על השלב הבא, צריכה למצות את המשאבים שיש לה, אנחנו יישוב בסך 

ר שמוצגת  הכול לא נעים להגיד סליחה חברים עני בהיבט של הכנסות. יחד עם זאת, תוכנית מתא

שעל פניו מהמידע ואני כן בניגוד למה שאיילה ויונת אמרו ביקשתי מידע, קיבלתי מידע, ובדקתי את  

המידע. תוכנית שמוצגת על פניו לא מציגה חלופות, לא מציגה היתכנות כלכלית הגיונית, אני לא  

יו, לי נראה שתוכנית  כמה הכנסות יהיו לנו, מה נוכל לעשות עם זה, וכו'. ועל פנ  תכלסהצלחתי להבין  

המתאר באה לשרת משהו אחר ולא בדיוק את תל מונד, ומשכך ספציפית לתוכנית הזאת בטח באופן 

שהיא מועברת, אני אישית מתנגדת, נקודה. אני חושבת, שבתוכנית מתאר סופר משמעותית כמו  

ם, בטח אלה  שאמר חברי אבי ובטח יגידו סביב השולחן צריכים להיות שותפים יותר ויותר אנשי

שיושבים פה סביב השולחן, צריכות להגיע מספר חלופות להראות את ההיתכנות הכלכלית למספר  

חלופות ואת הסיכונים, לשבת, לדון ולהחליט מה יביא את הדבר הכי טוב לתל מונד, לתושבים ולא  

 למדינה, שזאת הנקודה המרכזית מבחינתי. 

רוצה להתייחס לכמה דברים שנאמרו כאן ואחר כך    תודה. טוב, אז אני  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -אני אעביר את זכות הדיבור

 רגע, יועצים משפטיים, אני אחרי היועצים המשפטיים. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אין יועצים משפטיים, יש אחד, וגם הוא בספק.   מירב דין ]חברת מועצה[:
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 כמו כל הקהל ויש אולי יועץ משפטי.  סליחה צודקת טעות שלי. יש אורח דוד חיות ]חבר מועצה[:

דוד אתה שוב מפריע. אתה שוב מפריע. אתה לא אמור לענות לה כי אנחנו    לין קפלן ]ראש המועצה[:

דיון במליאה לא בשיח ברחוב. טוב, אז ראשית בעניין שיתוף הציבור. כמו שאיילה דיברה   בתוך 

ן תחילתו של התהליך. זה אותו צוות אותו שיתוף ציבור שדיברת עליו בערגה כה גדולה, היה אכ

תכנון שממשיך את זה מאז. לצערנו אותו אדריכל שליווה בזמנו את שיתוף הציבור נפטר והחליף 

אותו שותף אחר במשרד, וזה בדיוק המשך של אותו שיתוף ציבור שהיה. אני לא אכנס גם לנושא  

תאר זומנתם אליו במסגרת  החלופות שבאמת הוצג מאוד מאוד בהרחבה, והנושא של תוכנית המ

ניסיונות של איריס מנהלת הלשכה לתאם איתכם פגישה, עינת עוד לפני אותה פגישה שנקבעה יום  

 -לפני השיתוף ציבור, כניסיון אחרון שלנו להביא אתכם

לין, עובדתית זה עלה לפה או לא עלה לפה? זה לא משנה תירוצים. לא   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -במליאה הזאת. לא הגיוני, לא סביר. לא התקיים דיון 

 עינת זה שאת צועקת לא אומר שאת צודקת, אוקיי?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 במקרה הזה היא צודקת. היא צודקת.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 ואת לא תפריעי, פשוט כך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אבל זאת האמת מה לעשות?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לא תפריעי וגם אתה לא תפריע. אחרי כמה וכמה ניסיונות של מנהלת    קפלן ]ראש המועצה[: לין  

הלשכה לזמן אתכם לפגישה על תוכנית המתאר שלא צלחו כאקט אחרון לפני שיתוף הציבור שהיה  

זימנו אתכם וגם אז בחרתם שלא להגיע ונאלצנו לבטל את צוות התכנון ברגע האחרון בדיוק כמו 

 -שנאלצנו

 רק נתקן. ביקשנו לקיים במליאה.  י אליהו ]חבר מועצה[:אב

אתם יכולים להציג פה מה שאתם רוצים. האמת ידועה היות והיא רשומה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

גם בהודעות גם במיילים, גם בשיחות טלפון, הכול מתועד והכול ידוע, ולכן אנחנו נעבור עכשיו לעדי,  

עתו המשפטית על ההצעה הספציפית הזאת לסדר. ודוד רצה להגיב  ליועץ המשפטי שיציג את חוות ד

 אחר כך. אתה רוצה לפני או אחרי זה לא משנה. אתה רוצה לפני או אחרי? 
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 אחרי. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אחרי. אני פשוט נפעם מהזה, כן עדי. דוד חיות ]חבר מועצה[:

פעם על הברכה ליועץ המשפטי, אני מקווה   דבר ראשון דוד תודה רבה שוב  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

היא תכיר. בכל מקרה, בהמשך להצעה לסדר. דבר ראשון, כמו שנראה לי ברור לכולנו   שהושמתי

כבר התוכנית לא מונחת פה אז לא ברור כל כך על מה הדיון ואיך יכול להתקיים דיון כי ברור שאין  

אני ברשותכם אדבר   ,ך אני אשמח אם לאכאן מספיק מידע בשביל לקבל החלטה. דבר שני, ברשות

בקול שלי. אין כאן כמו שאתם מבינים עניין קונקרטי לקבל עליו החלטה בגלל ששוב פעם, לא הנוחה 

תוכנית מתאר, בכלל, כמו שנאמר לכם הדבר הזה עלה בהצעה לסדר לקראת ישיבה שנערכה בינואר,  

נאמר שהתוכנית עדיין בשלבי עיצוב לכן    ישיבה שאתם כינסתם, שלא מן המניין. גם אז וגם היום

קצת בעייתי להתייחס אליה. עכשיו, לגבי נוסח הצעת ההחלטה שקובעת שהמועצה תוציא מכתב  

שבו היא מודיעה שהיא מתנגדת, אז כמו שנאמר בישיבה הקודמת בהקשר הזה כי זה אותה הצעת  

צה תכפה על הרשות המבצעת  החלטה רק שינוי מלל, יש כאן בעייתיות כבדה לקבוע שמליאת המוע

וגורמי המקצוע לקבוע שיישלח מכתב. ככל וחברי המועצה   של המועצה קרי על הנהלת המועצה 

מעוניינים בכך כמובן שהם יכולים להוציא מכתב בעצמם ובחתימתם, ואני אסכם ואני אגיד דבר  

 -חושב אחד. שמעתי כאן קריאות דמוקרטיה ובושה. וזה מזכיר לי קצת את ההפגנה שאני

זה לא היה חלק מהישיבה אתה לא יכול להשתמש בזה. זה לא היה חלק    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 מהישיבה, אל תשתמש בזה. זה היה מחוץ להקלטה, אתה משתמש בדברים שלא שייכים.

 תיצמד בבקשה לייעוץ משפטי.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

בסדר אני   דוד אחד זה האמת, בוא, זה שזה נאמר אחרי שהישיבה נגמרה  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

לא אגיד שנאמר. לא נאמר. אז מדברים בימים האחרונים הרבה מאוד ברמה הארצית כמובן על 

 -פשרות, שיח, מתווים, משאים ומתנים, אני בטוח כמו שאומרים

 איך זה קשור לייעוץ משפטי? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - אני עדיין יכול לדבר  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -לא אתה לא יכול. עדי עם כל הכבוד הראוי, אתה חוטא  ה[:מירב דין ]חברת מועצ
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חברי מועצה. לא זוכר. לא יודע. אולי אני טועה   12אני לא זוכר שנבחרו    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

? היועץ המשפטי הוא איננו חבר מועצה, אנחנו 12חברי מועצה או    11אבל אני לא זוכר. בחרתם  

 נשמח לשמוע את דעתו במסדרון.

 או בהפסקה.  נת קדרון ]חברת מועצה[:עי

יועץ    אבי אליהו ]חבר מועצה[:  יועץ משפטי צריך להיות  יש גבול להתנהלות של המליאה הזאת. 

 משפטי. גברתי איילה רבין, נבחרת כחברת מועצה. האדון לא נבחר להיות חבר מועצה. תודה.

 מה זה קשור?  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 עדי בבקשה.  המועצה[:לין קפלן ]ראש 

 לא לא אנחנו לא נשמע את זה. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 ולא נאמר שהוא גם לא יועץ משפטי.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 עדי בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

]יועמ"ש[: ישיבה בעניין הזה, אני   עדי סדינסקי  ולכנס  אני משוכנע שאם תחליטו כולכם לשבת 

 - תוכלו לדוןבטוח ש

 אתה אומר את זה מבחינה משפטית?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 זה משפטי או גישור? יש לך תעודת מגשר? למדת גישור? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 בדיוק. יש לך השגות על ההצעה?  מירב דין ]חברת מועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  מבחינ  דוד  שיגיד  משפטי,  יועץ  הוא  מגשר?  הוא  מה  מה  תגידי  משפטית.  ה 

הקשר? אני מציע שתשבו יש ראש מועצה שיפגוש אותה אחר כך ויגיד לה לשבת. היא שנתיים לא  

 יושבת, רק עם עצמה על מה את מדברת? מסתכלת במראה ומדברת עם עצמה. 

 טוב. עדי תסכם את דברייך בבקשה ונתקדם.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 שה. בסיס משפטי בבק  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - לא מירב את לא קובעת  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 אני קובעת. תתפלא, אני קובעת.  מירב דין ]חברת מועצה[:

זה לא נקרא השתקת יועץ משפטי. אתה תביע אם    -אתה יועץ משפטי אולי  דוד חיות ]חבר מועצה[:

כיה, דבר איתה אנחנו עומדים בחוק או עוברים על חוק. עוברים על חוק או לא, זה הכול. זה האנר

 - היא טובה בזה. דבר איתה על אנרכיה, דיקטטורה, היא מעולה בזה. תאמין לי

 דוד תן לבן אדם לסיים משפט.  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -אתה יכול לסיים, רק דברים שקשורים דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - אתה לא תחליט  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

אני אחליט מה שאתה אומר. הסמכות שלך היא לא להיות חבר מועצה.    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 הסמכות שלך להיות אולי יועץ משפטי, וגם את זה אנחנו עוד נבדוק. 

 - אני רוצה לשמוע אילה רבין ]חברת מועצה[:

 תצאי איתו החוצה תשמעו בחוץ יש אחלה מזג אוויר, נעים, קריר, פה חם.  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 עדי בבקשה.  ]ראש המועצה[: לין קפלן

]יועמ"ש[: סדינסקי  סמכות    עדי  המועצה  למליאת  שאין  מכיוון  התחתונה.  בשורה  בקיצור  טוב 

והנהלת המועצה  גורמי המקצוע  החלטה של  שזו  יישלח בשם הרשות מכיוון  איזה מכתב  לקבוע 

והצגנו בפניכם חוות דעת מפורטות, אני א ודנו רבות  שמח לסיים,  כרשות המבצעת של המועצה, 

 - עורך דין כספי אני מבין שאתה רוצה להמשיך להתערב בישיבות מועצה

 הוא ימשיך להתערב. הוא היועץ המשפטי שלנו. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.
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 -השטויות שלכם, אנחנו רוצים לתת שירות לתושבים אילה רבין ]חברת מועצה[:

שירות כזה ואבדנו. את הולכת להטביע את תל מונד, זה מה שאת רוצה?   מועצה[:דוד חיות ]חבר  

 להטביע את תל מונד? 

 הלוואי שתתנו שירות לתושבים.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 בואו נעביר החלטות כמו שצריך ונסיים את הסיפור. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -בבקשה. סיגל את מפריעה   יפה מאוד. בבקשה תסיים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני אראה לך תמונות מהפחים עכשיו. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 סיגל את מפריעה, את מפריעה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

תאמיני לי שאני אומרת דברים שצריכים לשמוע אותם. שייראו    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 מה את עושה ביישוב הזה. איך את פוגעת בו. 

 - סיגל את מפריעה. כדוברת של עיריית נתניה  ן קפלן ]ראש המועצה[:לי

 - עוד פעם דוברת עירייה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  מתנהלות    לין  איך  לדעת  אמורה  את  ישיבות.  מתנהלות  איך  יודעת  את 

 -ישיבות

 זה ממש לא בסדר הסיפור הזה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -טוב בקיצור אני אנסה לסיים. מכיוון ש  ]יועמ"ש[:עדי סדינסקי 

 יש לך עוד הרבה מה ללמוד. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

שיש הפרדה מבנית בין הרשות המחוקקת מליאת המועצה לבין    מכיוון  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

ואיזה   יצא  הרשות המבצעת הרי שהדבר אינו בסמכותה של מליאת המועצה לקבוע איזה מכתב 

 - מכתב לא יצא. כמובן בסמכותכם לשלוח מכתב אף אחד לא מונע את זה
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גע רגע, הוא יועץ משפטי  מה בסמכותנו כמליאה לעשות? עכשיו תענה לי. ר דוד חיות ]חבר מועצה[:

 גם שלי. מה בסמכותנו כמליאה להחליט?

 מה שקבוע בחוק.   עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

אמרת לא מכתב. מה? מה? תגיד לי מה? הוא אמר מכתב אני לא יכול, מה?    דוד חיות ]חבר מועצה[:

יא מכתב אני אוציא מכתב אני לא שואל אותך, לא צריך את המליאה בשביל לשאול אותך אם להוצ

 או לא להוציא מכתב. איזה סעיף משפטי? אין להם בסיס.

 שיהיה לפרוטוקול.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 התייחסות אחרונה שלך ונצביע.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אחרונה. אני קודם כל רוצה להגיד תודה לחברות המועצה. על החיזוקים   דוד חיות ]חבר מועצה[:

לי, הייתי צריך את זה, באמת תודה רבה. על זה שאני מסוגל לנהל, וזה  שאני מקבל על היכולות ש 

שאני כן מסוגל לעשות כשאני רוצה וזה נכון, אני גם מסוגל להבין מתי אני לא רוצה לעשות ולקחת 

את זה בשיקול דעת מאוד חד וברור מה לטובת היישוב ומה לא לטובת היישוב. מה פוגע בתושבים  

להשתמש בוועדת תכנון ופיתוח של היישוב הזה כעלה תאנה לכל הבלאגן של היישוב ומה רוצים  

שראש המועצה הזו רוצה לעשות, וזה בדיוק מה שרצו לעשות עם ועדת תכנון ופיתוח. להשתמש בנו 

  2022כעלה תאנה. אבל עכשיו בוא נתחיל רגע בלעשות שיעור בהיסטוריה, בסדר? איפה שהוא במאי  

שהיא רוצה לקדם מי שרוצה לבדוק איתי את הדברים אחר כך לעומק   קיבלתי טלפון מראש המועצה

ובמדויק נבדוק אותם במדויק עד כדי מילה במילה. האם אנחנו רוצים לעשות תוכנית מתאר, היא  

 -לא אמרה שעובדים כבר חודשים שנה ומשהו על תוכנית המתאר

 -אתה יודע את זה מהישיבה הראשונה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

את מפריעה לי גברת ראש המועצה. כשאני דובר אמת זה קשה לשמוע אני   חיות ]חבר מועצה[:דוד 

 יודע קשה לך, קשה לך. קשה לך האגו, הפחדים, הכול יוצא. תמתיני בסבלנות. 

 אפשר כבר די עם ההערות האלה? די.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

קשה. הקשבתי לך קשב רב. אני ענייני. את  יונת אני לא מדבר אלייך בב  דוד חיות ]חבר מועצה[:

מפריעה לי. למה את לא מעירה לה למה את מפריעה לו? זה מה שמניע. היישוב הזה סובל מעודף  
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אגו, מפחדים, מחשש שמישהו יגנוב את התהילה לראש המועצה. עד כדי כך החשש שהיא הצמידה 

 לה את תהילה באופן אישי לידה. דיקטטורה. 

 * מדברים ביחד.

 דוד בוא תמשיך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

יפה. איפה שהוא במאי, אנחנו נחזור ככה שהדברים יהיו ברצף שאנשים    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

לא יתבלבלו. לא תסיטי את דעתם. איפה שהוא במאי הרמת טלפון ואמרת שאת רוצה לקיים תהליך  

ואני הבהרתי לך את רוצה לקיים ישיבה אחת של ועדת תכנון ופיתוח ביחד עם ישיבת המועצה. 

תי לך א' תוכנית מתאר זה דבר כל כך מורכב, כל כך חשוב, כל כך  אחת, ואני התנגדתי בתוקף ואמר

בנושא תוכנית המתאר יכולה להיות בדיוק כמו    ח שתילקמשמעותי לדורי דורות פה וכל החלטה  

עולם, וכולם יזכרו לנו שאנחנו אלה שעשינו את תוכנית המתאר הזו ופגענו    ן לדיראושאמרתי פה,  

ות, יוצגו בהן חלופות, החלופות יהיו עכשוויות, לא מישהו שעשה  בתושבים, לכן יהיו פה מספר פגיש

שנים שהן לא רלוונטיות בכלל. מה הן קשורות? אתם משתמשים בזה כאילו היו חלופות   6-7לפני  

ואנחנו עכשיו בחרנו חלופה, הן לא רלוונטיות, אל תמכרו לאנשים. לא טיפשים תושבי היישוב הזה  

יודע מה? נעשה תהליך שבו  ובטח אף אחד ממי שנמצא בחדר אבל אני    -הזה. אז אמרת לי אתה 

אמרתי תהליך שבו תעשה פגישה בוועדת התכנון, כמו שאתה נוהג אמרת לי, כמו שאתה נוהג. נזמן 

את חברי המועצה שיהיו בישיבה הזאת, כמו שאני באמת נוהג לעשות, כן, אני לא מסתיר, הכול 

מין את חברי המועצה שישמעו פעם, פעמיים ושלוש כי הרמת  שקוף כל מי שרוצה יכול לבוא ואני מז

היד שלהם מאוד מאוד חשובה ליישוב הזה. יש לה משמעות כבדה מאוד ואחריות מעל ומעבר למה 

רבותיי   ואז  נכון? סיכמנו. מקובל.  יולי.  ישיבות בתחילת  וסיכמנו שיהיו  או חושבת.  שאת מבינה 

.  11.7-ב  פוואטסאר חי אני מקריא לכם עכשיו. אז מגיע  תרשו לי בבקשה ללכת לטלפון שלי, בשידו

היי דוד, מצגת תוכנית המתאר נדחתה במקצת. סיכמנו שתכנס את הוועדה לתחילת יולי, כדי שנוכל  

 להציג בה לפני שיתוף הציבור, לפני שיתוף הציבור. 

א אני דחיתי,  מציעה כבר שתכנס את הוועדה לשבוע הראשון של ספטמבר. ל  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

היא דחתה, לחגים, כדי שנעמוד במה שסיכמנו, תודה. אז מי מסלף את המציאות? מי מספר פה 

 סיפורי פוגים?
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סליחה, אתה לא תדבר ככה. לא, כי אם אתה תדבר ככה אני אפסיק את    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -הישיבה. אתה לא תדבר ככה

 מת, זה מפריע לך.ברור כי אני דובר א דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לא, אתה לא תדבר ככה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שוב, זה מפריע לך. זה מפריע לך. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אתה לא תדבר ככה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ראשת המועצה. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אתה תדבר עובדות ותפסיק לדבר קישוטים לאנשים. תנסה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אוקיי. ואז באמת הגענו לספטמבר, היו חגים, לא היו ישיבות, ואז יצרת   דוד חיות ]חבר מועצה[:

איתי קשר כששיתוף ציבור כבר היה פעמיים, לא פעם, פעמיים, בניגוד למה שאת כתבת, לא אני.  

ש שיתוף ציבור רק לאחר שנדון בזה בוועדת תכנון ופיתוח  את כתבת לי. בניגוד למה שסיכמנו, שי

וחברי המועצה יהיו שותפים לדבר הזה, וכלום לא קרה. ובאמת כפי שאמרה עינת את זימנת ישיבה,  

לא   כך  חובה,  ידי  לפני שיתוף הציבור, בשיא החוצפה בשביל לצאת  יום  זימנה,  איריס  נכון  יותר 

והוגנת  הגונה  מועצה  ראש  כך  פה    נוהגים.  שהשקיעו  לך  שאמרתי  הציבור  נבחרי  עם  נוהגת  לא 

ומשקיעים שעות אין ספור, אלפי שעות עבודה חינם בהתנדבות, השקיעו מאות אלפי שקלים מכיסם  

הפרטי בשביל לזכות ולשבת פה על הכיסא הזה. לזכות בזכות הזאת שהתושבים האלה נתנו לנו, 

זה. את שמה קצוץ   ולא מכבדת את  כולם. את דיקטטור אחד, תחליטי ואת  ואת לא מעריכה  על 

 תעשי.

 דקות הפסקה.  5  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דקות הפסקה, יש לנו אחר כך הרבה מאוד מה לדבר.   5 דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * הפסקה. 
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המועצה[: ]ראש  קפלן  שאתה    לין  לפני  דוד  בשידור.  אנחנו  טוב  בישיבה.  ממשיכים  אנחנו  טוב 

טוב, מה   -ב שהישיבה תיעצר אם תהיה כאן אלימות מילולית אם תהיה כאןממשיך, אני אגיד שו

אלימות   של  התנהלות  שכל  הופנם,  לא  שזה  וחבל  הישיבה  בתחילת  זה  את  ואמרתי  אגיד  שאני 

 - מילולית בישיבה הזאת אני אאלץ להפסיק

 - איזה אלימות מילולית הייתה אני רק חייב  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ה ]ראש  קפלן  אלימות    מועצה[:לין  זה  ואחרים  כאלה  בשמות  אנשים  שמכנים   ת מילוליברגע 

 והישיבה לא תימשך, דוד בבקשה.

 סיפורי פוגי זה אלימות מילולית?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

טוב אז אנחנו נחזור רגע לעובדות שקרו פה במציאות לאן שהובילה אותנו  דוד חיות ]חבר מועצה[:

ייתה אמורה להיות ישיבת תכנון ופיתוח, רק שהישיבה הזאת זומנה לכאן. אז בהחלט ביקשנו, ה

בניגוד לחוק ואני החלטתי לבטל אותה מכמה טעמים. א' הבנתי שזה ישיבה שהיא עלה תאנה כי 

בעצם כל האש שנורית מצד התושבים שמתנגדים ויש רבים מספור ביישוב לתוכנית המתאר הזאת,  

וה אותה  לתעל  לאן  חיפשה  המועצה  המטרה  ראש  נהיה  ופיתוח,  תכנון  ועדת  שאנחנו,  חשבה  יא 

על עצמנו את העומס מה שהיא    חניקהנייחת שלא נזוז והיא תירה אלינו את כל התושבים כי אנחנו  

ולא מצליחה לעשות, שאנחנו   זה על עצמנו, והחלטתי לבטל את    חניקבמשך שנתיים מנהלת  את 

חוק ולא בהתאם לחוק אני אדייק את הדברים.  הישיבה. יותר מכך, הישיבה הזאת זומנה בניגוד ל

, תשמעו כולם טוב אולי תפנימו  133ואני רוצה להקריא לכם על פי צו המועצות המקומיות סעיף  

איך מזמינים ויגאל ברשותך אתה תענה לי אם עשית את זה כי אתה אחד האנשים שמדובר עליהם.  

.  133ועדה צו מועצות מקומיות סעיף    את מפריעה לי שוב. הזמנה לישיבת  -הזמנה לישיבת ועדה

מזכיר  או  הנ"ל  במקרה  תהילה  שזאת  המועצה  מזכיר  בידי  חתומה  ועדה  של  ישיבה  לכל  הזמנה 

שעות לפני    24לכל חברי הוועדה לפחות    ריימסהוועדה שזה יגאל, ומפרט את סדר יומה של הישיבה,  

שעות לפני הישיבה, ואני אשאל    24הישיבה. ואם היא נשלחת על ידי הדואר יש לשלוח אותה לפחות  

פה שאלה, יגאל אתה לא חייב לענות לי, השאלה רטורית, התשובה ידועה. האם יצא כזה זימון?  

והתשובה היא לא יצא כזה. ואם לא יצא כזה זימון הישיבה הזו לא תתקיים על פי חוק, בסדר? אז  

ן בקלנדר, אני ארחיב ואדייק,  לא הייתה ישיבה, אמרתי שזאת ישיבה רטורית, לא יצא, יצא זימו

 - בקלנדר, שאומר שיש ישיבה. לחברי המליאה. סליחה לחברי הוועדה
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 עם סדר יום?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -לא מה פתאום? יצא קלנדר, ועוד במפורש היה לי שיח עם היועץ המשפטי  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - בוא נתקדם בבקשה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אה נכון כי אני דובר אמת והאמת כואבת אני יודע. לא חייבת כל הזמן   ות ]חבר מועצה[:דוד חי

את מפריעה לי שוב הרי    -להגיד לי בוא נתקדם, אני יודע, אני מתקדם יפה מאוד אבל אני מתייחס

 -את לא יכולה לא להפריע, את רק יכולה להגיד לאחרים לא להפריע לחברים שלך

 -דוד בוא תהיה ענייני די זה נמאס  :לין קפלן ]ראש המועצה[

אה זה נמאס אוקיי בסדר. אז זה העניין הזה. ואז, בואו זה לא סוף הסיפור,   דוד חיות ]חבר מועצה[:

  9-שלא ישעמם, פתאום אני מקבל פנייה מראש המועצה שאומרת לי שוועדת ההנהלה התכנסה ב

ש ועדת ההנהלה התכנסה והחליטה  לחוד  9-לחודש, ב  10-לחודש, הישיבה הייתה אמורה להיות ב

אני יכול להגיד לכם לא זוכר את הסעיף, והחליטה שאנחנו    131על פי סעיף אם אני זוכר נכון זה  

א'   רק  צודקת  כזה  חוק  יש  נכון  עלייך  סחטיין  לה  אמרתי  הישיבה  את  לעשות  להתכנס  חייבים 

י לעשות ישיבה שלא זומנה הישיבה לא חוקית כי לא יצא לה זימון אז את לא יכולה להכריח אות

ב', אם כבר החלטת אל תגידי לי שהחלטת אני רוצה לראות סיכום כתוב של ועדת  -כחוק זה א'. ו

ישיבת  שהייתה  שאומר  שעות  כמה  אחרי  כתוב  סיכום  אליי  הגיע  באמת  אז  שאומרת.  ההנהלה 

בל מה? אני הנהלה והחליטו פה אחד חברי ועדת הנהלה שצריך לקיים את הישיבה, יפה מאוד. א

 -תיכף אקריא לכם מה ההנחיה לפי חוק

 -דקות 10דוד אני אזכיר שיש   לין קפלן ]ראש המועצה[:

דקות זה בסדר. מה לעשות? את מספרת סיפורים אני חייב לדייק, להגיד    10  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 את האמת.

 . אתה לא תגיד.עתירגדוד לא תגיד שאני מספרת סיפורים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

נשלח פרוטוקול ללא נוכחות מי נוכח בישיבה ואישר? לא מי מכותב אליו,    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - כלום, פשוט סעיף זה וזה החלטנו אני יכול להקריא חבל על הזמן של כולנו
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 דוד באמת מה זה קשור עכשיו?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אני רוצה לספר להם על מה דוד חיות ]חבר מועצה[:

 דקות שלך נגמרו מזמן. 10-, הלא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דקות שלה מה את רוצה? 10-אני אמרתי לך, היא נתנה לי את ה דוד חיות ]חבר מועצה[:

 דוד בוא נתקדם יש תב"רים חשובים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא נתקדם. אנחנו נראה לכולם בדיוק עם מי יש להם עסק. בדיוק. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - כולם רואים עם מי ברת מועצה[:יונת ארז חגאי ]ח

 בדיוק רוב התושבים רואים עם מי יש להם עסק.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

עכשיו אני אגיד לכם יותר מזה תושבים יקרים באמת תושבים יקרים. חברי   דוד חיות ]חבר מועצה[:

אם דודו הוועדה שנקבעו במליאה הזאת כוללים את חבר המועצה דודו גרינברג, ועדת הנהלה, ה

 גרינברג זומן?

 בוודאי.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 זומן.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 תמיד. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

דודו מה אתה אומר זומנת? אוקיי. אז הוא לא יודע, אבל דבר אחד, אני    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - רוצה להקריא לכם

 . מספיק. דוד מספיק  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ראשת המועצה את מפריעה לי. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 תסיים בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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א בכל ישיבה של ועדה יש לרשום פרוטוקול שיכיל את שמות  136לפי סעיף    דוד חיות ]חבר מועצה[:

א אין אף  136חברי הוועדה הנוכחים בישיבה. הפרוטוקול שיצא בניגוד להנחיות צווי המועצה סעיף  

אחד. עד היום אגב העליתי היום שאילתה ששואל מספר שאלות בנושא זה. מי נכח בוועדה? מי זומן? 

 היא אומרת כן זומן, אולי הוא לא זומן, אולי כן, דודו לא השתתף? שיציגו את האמת.

 דוד תתכנס יש עוד נושאים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני אתכנס, הכול בסדר. את מפריעה לי ראש המועצה. אני אתכנס. כלומר    דוד חיות ]חבר מועצה[:

גם הפרוטוקול הזה עד שנקבל תשובות לשאילתה אנחנו לא יודעים את טיבו נקרא לזה כך, ואנחנו 

מחכים לשאילתה שהיום הייתה אמורה לעלות אבל ראש המועצה החליטה לדחות אותה מטעמיה 

 -הן

 - מה מטעמם? אתם דוחים ישיבות ה[:יונת ארז חגאי ]חברת מועצ

בשיחה שהייתה לי עם ראש המועצה אני שאלתי את ראש המועצה יונת    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 דקות לדבר ואני אדבר אותם, מה לעשות? 10תקשיבי טוב, יש לי עוד 

 דוד אתה מבזבז את הזמן של כולם מספיק. יש תב"רים חשובים לאשר.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

נגיע אליהם הכול יהיה בסדר. הכול בסדר. עבר עוד דקה וזה על חשבון    דוד חיות ]חבר מועצה[:

הזמן שלנו. אני בדרך לסיים. בשיחה שהייתה לי עם ראש המועצה שאלתי אותה שאלה פשוטה,  

כשהיא אמרה לי שהיא רוצה לבנות את האזור התעשייה שם, אמרתי לה תגידי חסרים בתל מונד  

האזור המערבי שלנו בבעלותנו, למה ללכת לשטח שלא שלנו? אולי לעשות שינוי גבולות,    שטחים? כל

אז כבר לא זה, ולהפסיד כסף, הארנונה שלנו, היטלי השבחה שלנו, אמרתי תגידי ריטוב נתן לך את  

מה שהוא אמר בכתב? היא אומרת לא הוא התחייב באחת הישיבות, הוא התחייב. אמרתי נתן לך  

מיתית? מתנה? אומרת כן נתן לנו התחייבות וזה השטח שלנו. אמרתי מתנה? אני מכיר התחייבות א

 - משפטים על מתנה 2

 הוא נתן לה התחייבות.  דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  יכולה   דוד  היום  דעתו  בכתב.  שאלתי.  בכתב  שאלתי.  אני  בכתב  בעיה,  אין 

 להשתנות מחר אבל זה לא העיקר.
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 מספיק לבלבל לכולם את המוח.  קפלן ]ראש המועצה[:לין 

לבלבל את המוח מותר להגיד? זה לא אלימות מילולית. תוציאי את עצמך    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 - דקות 5-דקות בבקשה. תוציאי את עצמך ל 5-ל

 - אי אפשר להמשיך עם זה אתה זורק סתם דברים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני לא זורק סתם, אמת לאמיתה וזה מטריף אותך כי זאת האמת. את   דוד חיות ]חבר מועצה[:

לי. אני לא אמרתי שלא, אני אמרתי בכתב, תדייקי. אני שאלתי אם קיבלת בכתב, האם   מפריעה

 קיבלת בכתב, זהו. אז עכשיו אני רוצה להמשיך ולומר את דבריי.

 טוב, תסיים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ן ואני שאלתי אותך. שני דברים אני יודע על מתנות, שונא מתנות יחיה ואי דוד חיות ]חבר מועצה[:

 מתנות חינם. זה המשפטים שנאמרו לך.

 לא.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא? לא? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אתה לא תצטט אותי.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא? בסדר. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 סיגל בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 חרון בעניין הזה.אז אני רוצה לדבר רק על נושא אחד א דוד חיות ]חבר מועצה[:

 זה קשור לתוכנית המתאר?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  הציבור.    דוד  שיתוקי  הציבור.  שיתופי  לא  הציבור,  שיתוקי  לזה  קורא  אני 

זה   ךכיסאבמקרה הטוב זה שיקוף לציבור אולי. מה שאת רואה כהחלטה שלך מהמקום ממרום  

לי שמבייש אתכם כמועצה, את בעלי המקצוע שעומדים, עומד  שיתוף שהוא לא שיתוף, זה שיקוף או

דבר   לשום  להגיב  יכול  לא  הוא  לשאלות,  לענות  יכולת  לו  אין  מסכן  יכולת  לו  שאין  אדריכל  שם 
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מהשיתופי ציבור האלה, זה שיתוק ציבור ממש ככה. ללא תשובות, ללא הסברים, עם התחמקויות,  

בור שאתם חושבים שהוא לא מבין שום דבר, הוא  לזה אתם קוראים שיתוף ציבור? יושב שם צי

אתם  בבחירות,  גם  ויצביע  בידיים  מצביע  הזה  והציבור  חושבים,  שאתם  ממה  יותר  הרבה  מבין 

מובילים אותנו לאבדון בתוכנית הזאת, אבדון של מיליוני שקלים, אבדון של בנייה רוויה לגובה,  

 ותר מזה שום דבר. שפוגעת בצביון הזה, אזור תעשייה זה מה שיצא, לא י

 דוד תודה. סיגל בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

רק לפני סיגל הערה קטנה לפרוטוקול. נאמרו פה הרבה מאוד דברים, אני   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

רוצה לשים כאן לפרוטוקול הצעה שראש המועצה אני מבקש שתשקלי אותה, אנחנו יודעים להביא 

חלופה  ולהביא  זה  את  לעשות  ההזדמנות  את  מבקשים  ואנחנו  טובה  יותר  הרבה  אחרת  חלופה 

נו מבקשים ממך לתת לנו את האפשרות להביא את החלופה  שתהיה הרבה יותר טובה ליישוב ואנח

 הזאת. בבקשה סיגל. 

מועצה[: ]חברת  שמבירו  זהבי  אינו   סיגל  הנושא  כי  יחליט  המשפטי  שהיועץ  מראש  וידענו  היות 

בסמכות המועצה כי זה לא פעם ראשונה, החלטנו מתוך אחריות ציבורית אנחנו מיידעים אתכם  

טי משלנו לנושא, לא ירפו את ידנו. מאחר ואינך יודע שאתה מייצג  תושבים יקרים לקחת יועץ משפ

את כל חברי המועצה נאלצנו לשלם מכספנו וזה המכתב שיישלח בימים הקרובים, חשוב לי להקריא  

אותו. לכבוד מבקר המדינה מר מתניהו אנגלמן, ההעתקים למנכ"ל רמ"י מר יעקב זיו, מנכ"ל משרד  

ושב ראש הוועדה המרחבית שרונים דורון אוזן ומנכ"ל מנהל התכנון הפנים עורך דין רונן פרץ, י

חברי מועצה מכהנים מבקשים בכל לשון    6רפאל אלמליח ולהלן עיקרי הדברים מתוך המכתב. אנו  

של בקשה לעצור את תוכנית המתאר של המועצה המקומית תל מונד בצעד חריג של ראש המועצה 

וב הוגשה במחטף וזאת בניגוד לדעת רוב חברי המועצה. אנו הגברת לין קפלן, תוכנית המתאר לייש

 - חברי המועצה 6

 .7  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

חברי המועצה המכהנים    6. אם דודו ירצה הוא יצטרף. אנו  6  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

וללא   11מתוך   מוגמרת,  כשהייתה  ורק  אך  המתאר  תוכנית  על  לידיעתנו  שהובא  המועצה    חברי 

של   הסמכות  לשלילת  שמוביל  מה  עצמו  בהליך  והסכמתנו  מכהנים   6שיתופנו  מועצה  חברי 

המתנגדים לתוכנית. בעבר קידמה המועצה תוכנית מתאר שונה בתכליתה כאשר בהליך זה שיתפו 
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לא  בעבר  הנידונה  התוכנית  אולם  הצעות,  הועלו  מפגשים,  ערכו  היישוב,  תושבי  את  מלא  באופן 

התוכנית שמקודמת בימים אלה. עם הבאת התוכנית לידי הציבור הרחב    משקפת בשום דרך את

נגד   מועצה  חברי  שישה  קידומה  נגד  והצבענו  המליאה  ישיבת  בפני  הנושא  את  להעלות  דרשנו 

בעד, דודו אני עדיין לא יודעת מה כוונתך. אך ראש המועצה מתעלמת מקיומנו   4התוכנית אל מול  

רתה במחטף להעביר את התוכנית בכל מחיר, בכל הדרכים  ומהתנגדות התושבים, ממשיכה בדהי

הכשרות וזאת בשיתוף מלא עם רמ"י. חשוב לציין שתוכנית מתאר היא נושא חשוב ויש לקדמו אנו 

מבינים היטב את המשמעות להקמת אזור תעסוקה, מבינים היטב את הצורך בו אך ישנם מספר  

הם: א' אזור התעסוקה מתוכנן לקום בכניסה   נושאים קרדינליים בהם התוכנית אינה עוסקת ואלו

, הציר כבר עתה פקוק ולא ניתן להיכנס ולצאת  553ליישוב, בצפון מערבית של היישוב על ציר כביש  

מהיישוב בשעות העומס וזאת עוד בטרם נבנה מרכז תעסוקה שיכניס אלפי מכוניות ביום ליישוב.  

אי התעסוקה  אזור  את  המועצה  מקדמת  עליו  השטח  למועצה ב'  שייך  אלא  מונד  לתל  שייך  נו 

האזורית לב השרון, נעשה בניגוד לדעתו של ראש המועצה אמיר ריטוב, הוא מונע מהישוב כספי 

אזור   ג'  והרעוע.  הגרעוני  הכלכלי  מצבה  בגלל  מונד  תל  המקומית  למועצה  חשובים  שכה  השבחה 

עסוקה המרכזי של רעננה,  מ"ר רק לשם השוואה אזור הת  450,000התעסוקה המקודם הינו בגודל  

אלף מטרים,    900מכמות התושבים בתל מונד עומד על סך של    4אלף תושבים, פי    80-עיר המונה כ

מ"ר של אזורי תעסוקה, אין שום הלימה כמובן בין כמות התושבים    50,000נכון להיום יש לתל מונד  

אני מסיימת, אנו מבקשים כפי שמתוכנן בתוכנית המתאר הדרקונית.    30,000גם אם נגיע לסך של  

לבחון את הליך קידום התוכנית באופן חד צדדי, לבחון את ההתנגדויות לתוכנית שעלו בעבר ואת  

לכביש   בצמוד  היישוב  של  המערבי  בצד  התעסוקה  אזור  את  להקים  שניתן 4האפשרות  כמובן   ,

יש   מונד.  לתל  ככה  גם  הפקוקות  לכניסות  למטרד  יהווה  שלא  כך  נוספות,  מחדש  חלופות  לבחון 

- חלופות שנפסלו, חלופות חדשות המתאימות לצרכי היישוב בדבר בניית אזור תעשייה שיתאים לכ

לשם עצירת ריצת העמוק    תהמיידיאלף תושבים. אנו מבקשים בכל לשון של בקשה התערבותכם    20

 של ראש המועצה, להורות לה לשתף את חברי המועצה ותושבי היישוב ויפה שעה אחת קודם.

אוקיי תודה. טוב. אוקיי אז אנחנו תיכף נעלה להצבעה אני רק אגיד כמה    ן קפלן ]ראש המועצה[:לי

דברים שכל השכנים שלנו מקדמים תוכניות מתאר עם מספר תושבים גדול יותר, גם אבן יהודה, גם  

 -קדימה צורן אבל שוב לא ניכנס לדיון כי זה באמת לא

 זה שטח שלהם.  מירב דין ]חברת מועצה[:
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אתם מפריעים, הקהל מפריע, ואתם לא יכולים להפריע. אתם יכולים   לין קפלן ]ראש המועצה[:

רוצה   לא  אני  תודה.  הישיבה,  באמצע  לא  הישיבה  בסוף  הדיבור  זכות  את  ולקבל  בסוף  להישאר 

עניינים שנאמרו פה זה באמת מיותר לחלוטין, מבחינת שקיפות כל  להתייחס לכל הדברים הלא 

המועצה, כל החומרים הוצגו, מצחיק מה שנאמר פה על האדריכל שהוא לא שמע  החומרים באתר  

מה שנאמר אבל בסדר. מעבר לזה בספטמבר דבר אחרון דוד אתה לא כינסת את הוועדה בספטמבר  

בהחלטה שלך אבל אני לא רוצה להיכנס לזה זה כל כך מיותר. טוב, אז אנחנו נעלה להצבעה, אני  

של יועץ משפטי שההצעה אינה חוקית אנחנו מעלים אותה בכל מקרה   מזכירה שגם שיש חוות דעת

 להצבעה אבל צריך לדעת שגם בפרוטוקול יירשם שההצעה אינה בסמכות. 

 - צריך רק להבין למה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 רק לא שמענו למה היא לא חוקית.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מכוח איזה חוק?   מירב דין ]חברת מועצה[:

 -אתם לא יכולים להכריח אותנו חיות ]חבר מועצה[: דוד

 איזה סעיף?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 סעיף טרללי טרללה.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 סעיף כללי, סעיף שונות.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 סעיף שונות, בתקציב יש סעיף שונות, משם הוא לוקח.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

דוד אתה מפריע. מי בעד הצעות ההחלטה שהועלו? דודו, אבי, מירב,    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - סיגל, מירי, עינת, דוד. מי נגד? לין, איילה, יונת

צעה לא אני לא משתתף בהצבעה, לא בסמכות. לא משתתף בהצבעה, הה  רותם ריעני ]חבר מועצה[:

 -בסמכות

 - כדי שלא יהיה בעד או נגד הוא לא משתתף  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אוקיי אז אנחנו נגד כי ההצעה לא בסמכות.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 תמיד שההצבעה לא בסמכות אני לא משתתף בהצבעה. רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 * מדברים ביחד.

שנתיים לא למדתם איך באמת, רק לעצור אתם יודעים, זה מה שאתם   ]חבר מועצה[:  רותם ריעני

 יודעים לעשות. פופוליזם ולעצור דברים, זה מה שאתם עושים.

 תאמין לי אני לוקח אותך מתנה לפסח.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חבר  ריעני  לנהל  רותם  איך  בדיוק  למדתם  לא  שנתיים  אחרי  דב  -גם  אתם  לעצור  רים 

 אלופים.

 * מדברים ביחד.

 - טוב אתם מפריעים. סיגל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

 - טוב, איילה, איילה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הצעה הבאה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אני מסכמת לפרוטוקול. איילה אי אפשר ככה. אי אפשר ככה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -בישיבה  ]חבר מועצה[:אבי אליהו 

 - אבי אתה לא מפריע לי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

דקות הפסקה כדי שהתושבים   5בישיבה הקודמת שהיו תושבים את נתת    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 יוכלו לדבר. ראוי גם עכשיו לעשות.

 אבי אתה לא מפריע.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

בים לכיוון אחד אז עושים הפסקה. לא לא לא התנגדנו,  לא, כשיש תוש  אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 עצרנו ושמענו אותם. 
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יונת מתנגדות היות וההצעה לא    לין קפלן ]ראש המועצה[: לין, איילה,  הסיכום לפרוטוקול הוא 

בסמכות, רותם נמנע היות וההצעה לא בסמכות. הסעיף הבא על סדר יום עוסק באותו נושא, דודו 

 י מציעה שנעלה ישר להצבעה היות וזה בדיוק אותו נושא.תקריא אותו בבקשה, אנ

 

 - אני לא מסכים דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

 רק שנייה בעד לא אמרת.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 הבעד היה ראשון, כדאי שתקשיב אתה חלק מהישיבה הבעד היה ראשון.   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 החלטה

מועצת תל מונד מתנגדת לתוכנית המתאר המוצעת והמקודמת ע"י ראשת מועצת תל מונד .1

)שעיקרה הקמת אזור תעסוקה ומגורים בתחום מוניציפלי של מועצת לב השרון, מצפון מזרח לתל 

 מונד(. 

מנע מלעסוק בה ולקדמה בכל יולפיכך יש לה המועצת תל מונד מודיעה כי התוכנית אינה על דעת.2

 יא עד לגיבוש תוכנית מוסכמת שתאושר במליאת המועצה.צורה שה

 מועצת תל מונד אינה מאשרת ומתנגדת לשינוי גבולות מוניציפליים של הישוב..3

שובית שתבוצע בשותפות, בשקיפות, תוך ימועצת תל מונד רואה חשיבות ותומכת בתוכנית מתאר י.4

כשטובת תושבי תל מונד וצורכי הצגת חלופות עכשוויות שמתוכם תבחר תוכנית חדשה, ראויה, 

 הישוב העתידיים והנוכחיים יענו בה בצורה הטובה ביותר. 

התוכנית החדשה שתבחר ותוסכם, תאושר במליאת המועצה ולאחר אישור זה תועבר לרשויות 

 המוסמכות הרלוונטיות לקידום ומימוש.

 .23/3/2023הודעה זו תעבר בכתב לאמור, לאלתר ולא יאוחר מהתאריך: .5

 

 היועמ"ש נתן חוות דעתו על כך שההצעה לסדר אינה בסמכות חברי המועצה.

 

 בעד: אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, עינת קדרון, דוד חיות, דודו גרינברג

 לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי: נגד היות שההצעה לא בסמכות

 נמנע היות שההצעה לא בסמכות: רותם ריעני

 

 בסמכותאינה ההצעה 
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היטב לכן אני  הייתה הפסקה באמצע אם זה נחשב הכול בסדר. תקשיבי    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 מעיר.

 דודו גרינברג -יום[  הצעה לסדר  -] 

דוד תודה. אני אקריא קודם כל את ההצעה ואחרי זה אני אפרט. הצעה    דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

, תוספת שלישית. אבקש 1977לסדר יום בנושא תוכנית המתאר בהתאם לצו המועצות המקומיות  

.  1לעלות לסדר יום בישיבת המועצה הקרובה הצעה בנושא תוכנית המתאר. להלן הצעת ההחלטה:  

אר באופן בו זה נעשה, באופן חד צדדי וללא שיתוף מליאת התנגדות המועצה לקידום תוכנית המת

לתכנון.   והוועדה  שלא  2המועצה  השרון  לב  עם  גבולות  לתיקוני  המועצה  של  עקרונית  התנגדות   .

. המועצה  3המועצות כפי שמוצג במתווה המוצע בתוכנית המתאר הנוכחית.    2יבוצעו בהסכמה בין  

מסגרת גבולות היישוב ועם היתכנות כלכלית מיטיבה תצא לבחינת חלופות להקמת אזור תעשייה ב

לתל מונד במטרה למצוא חלופה טובה יותר עבור תל מונד הן מבחינה כלכלית והן מבחינת פרופיל  

נושא תוכנית  היישוב. עכשיו אני רוצה לפרט. כאשר התחלנו לדבר, המועצה התחילה לבחון את 

השרון להסכמה לאפשר שטחים, לתת להם    המתאר אכן עלתה הצעה של לין למועצה אזורית לב

 שטחים לצורך ההתחדשות העירונית.

 מה? ממש לא. לתת ללב השרון שטחים להתחדשות עירונית?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

גרינברג ]חבר מועצה[: עירונית לתל מונד עבור    דודו   לא, לקבל מלב השרון שטחים להתחדשות 

 -שטחי וולפסון ואלי כהן. ואכן

 אני הצעתי כזה דבר?   פלן ]ראש המועצה[:לין ק

 -כן. ואכן קיבלת הסכמה  דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

 -ממש לא נכון  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אכן קיבלת הסכמה. אני אקריא לך, אני עם מסמכים והכול. ואכן   דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

של   למטרה  שטחים  מונד  לתל  לתת  הסכמה  הביא  ריטוב  ההתחדשות אמיר  שדרוג  או  פתרון 

העירונית בתל מונד. בינתיים, מה שנוצר שהתוכניות להתחדשות עירונית בתל מונד עוכבו במשך  

שנתיים וחצי על ידי דחיית הישיבות בוועדה המחוזית ביוזמת המועצה. מאחר ולאחרונה    -שנתיים  
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להם? גורי נדלר שמנהל   חלו שינויים דרסטיים בנושא של ההתחדשות העירונית כאשר איך קוראים

מנהל אגף תכנון בהתחדשות עירונית הודיע למועצה בנושא פרויקט בינוי שכונות אלי   -את הנושא

להביא  אבקשך  בנושא  שקיימנו  רבות  ושיחות  ולפגישות  קודמות  לפניות  בהמשך  מונד  תל  כהן 

ת בישיבת  להחלטת מליאת המועצה המקומית את בקשת היזם להצטרפות המועצה כמגישת התוכני

המועצה הקרובה. ככל שנותרו עדיין הערות מקצועיות בתכנון המועצה וברשותכם לחתימה היום  

יקבעו  אלו  נושאים  כי  אבקש  וכך,  כך  ממכתבכם  שעולה  כפי  מולאו  שטרם  ההתחייבות  כתב  על 

.  3בהחלטת המועצה כתנאי לחתימתכם ולא יהוו עילה לעיכוב נוסף של דיון והחלטה בנושא זה.  

דה ולא יתקיים דיון במליאת המועצה הקרובה ראש המועצה תחליט שלא להירשם כמגישת במי

התוכנית תצטרף הרשות הממשלתית כמגישת התוכנית בכפוף להתאמת מסמכי התוכנית למדיניות  

להתחדשות   בשטחים  יותר  צורך  ואין  נפתרה,  כהן  אלי  של  הבעיה  כלומר  הממשלתית  הרשות 

היום לא נחליט בנושא אז ההתחדשות העירונית תחתם מעל הראש של  עירונית. כלומר, אם אנחנו  

בנושא של   גם  פעם שנייה,  פעם אחת,  בוועדה.  לדיון  כהן  אלי  ותעביר את התוכניות של  המועצה 

חדש בוולפסון שמספרו   תב"עוולפסון מתקדם ובהתאם לנתונים שקיבלתי נפתח תיק חדש, תיק  

נית שמוגשת היא בהתאם לתוכנית של היזם שזה כנראה  תוכניות עברו בדיקה והתוכ  4571177096

גם הרבה הרבה קומות ולכן גם מתייתר כל הנושא של שטחים שאנחנו אמורים לקבל מלב השרון 

להתחדשות העירונית. זאת התקדמות מאוד משמעותית בקטע של ההתחדשות העירונית, אני חושב 

שעל סמך זה ההסכמה של לב השרון שניתנה  למה אני מדגיש את זה? כי אני מאוד חרד לנושא הזה 

יחידות דיור שתל מונד בוודאי לא זקוקה לזה, אף אחד לא  10,000התחיל כל התהליך הזה של עוד 

רוצה את זה, רצינו רק אזור תעשייה, התחייבנו בבחירות לאזור תעשייה בלבד, לשמור על הצביון  

ב מציין  אני  קדימה.  ללכת  לא  אופן  ובשום  היישוב  שתהיה של  במידה  ההחלטה  בהצעת  פירוש 

המועצות בוועדות התכנון הוא עצום, כך יש    2הסכמה של שתי המועצות להתקדם ביחד כוחם של  

מציע   אני  לכן  מוסכם,  למשהו  ולהגיד  לתכנון  והוועדות  הממשלה  משרדי  לחץ  את  לשנות  סיכוי 

ינסו להגיע   יחד עם לב השרון  ואז  בהצעה הזאת שהמועצה המקומית תל מונד  ביניהם  להסכמה 

אלף    10-15לפעול ביחד לשינוי תוכנית המתאר ולצמצום דרסטי ביחידות דיור שאנחנו מדברים על  

יחידות דיור שלא אנחנו בוודאי לא רוצים, גם לין לא רוצה את זה, וגם לב השרון לא רוצים את זה 

זורי תעסוקה בלבד. נכון,  המועצות ואז לנסות וללכת לכיוון הנושא של מציאת א 2כי זה משפיע על 

 - בצד המערבי יש בעיה, יש מסדרון אקולוגי

 אל תיפול בפח. אל תיפול בפח דודו אל תיפול בפח.  דוד חיות ]חבר מועצה[:
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 - תקשיב דוד דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  פרוזדור אקולוגי,   דוד  גבולות האקולוגיה,  הזיזה את  גם התוכנית הקודמת 

ל בסדר, אפשר להזיז אותו, צריך לפנות ולהזיז. אל תיפול בפח. תתעדכן אצלו הוא יעדכן אותו. הכו

 אני רוצה לשאול שאלה אחר כך.

 * מדברים ביחד.

 - תיתן לי לסיים. מסביב לקטע שהוא פרוזדור אקולוגי יש עדיין שטחים  דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

 חד משמעית. דוד חיות ]חבר מועצה[:

גרינברג ]חבר מועצה[: יודע את מיקומם, אבל    דודו   יודע את כמותם, לא  יש עדיין שטחים. לא 

והשלמה   לפרוזדור האקולוגי,  כל השטחים שמסביב  לראות תוכנית שמציגה את  כחלופה אשמח 

מיטבית  דונם יחד עם לב השרון, וגם לנצל בצורה    20-30דונם אלא עוד איזה    450מסוימת כמובן מעל  

יותר את השטחים שקיימים בתל מונד לאזורי תעסוקה כגון בין המושבים שם שהיה לנו פרויקט  

מיליון שקלים בתקציב הרגיל   3מיליון שקלים שדרשתי מהיום הראשון ותוספת של    50הכנסות של  

בידיים   אותם  קיבלו  יונה  לכפר  שעברו  הבנתי  בינתיים  האלה  היזמים  אותו.  לקבל  כבר  שיכולנו 

פתוחות. התפספס כי לא הצבעתם, הרעיון היה של יגאל במועצה הקודמת, הביא לכם פה פרויקט 

 מיטבי, מדהים, הכנסות מידיות למועצה. 

 -רגע דודו עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני רוצה להגיד לך רק דבר אחד דודו. רק דבר אחד יש לי להגיד לך, רגע    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

ג בטובה  היום  שתואיל  יושבים  אנחנו  לך.  להגיד  אחד  דבר  רק  לי  יש  להקשיב.  המועצה  ראש  ם 

בישיבה שדנה בהצעות לסדר, זה לא דיון על תוכנית המתאר, רק בהצעות לסדר. תסתכל בשעה אחת 

ממה   טובות  יותר  והרבה  ראויות  חלופות  להוות  שיכולות  כאן  עלו  הצעות  וכמה  רעיונות  כמה 

אם היינו יושבים בישיבה אחת במליאה אחת שהנושא שלה הוא   שהולכים עליהן. מה היה קורה

 תוכנית המתאר? רק דמיינו לעצמכם מה היה קורה. 

 * מדברים ביחד.
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שהעליתי את הנושא של בין המושבים, וזה פרויקט של יגאל מהמועצה    דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

לתם כולכם, כולכם הפלתם את הקודמת. על מה התווכחנו? על עוד קומה פה קומה שם? על זה הפ

 -ההצעה הזאת אז. גם אליכם כי אתם

 ממש לא. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 כן, תקראי את הפרוטוקול. דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

אז אני אומר שיש אפשרות לאזורי תעסוקה גם בתוך הישוב. עכשיו    דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

ית המתאר של תל מונד יש גם את הנושא של לוין ויש את הנושא של אזור התעסוקה במסגרת תוכנ

 -בוולפסון, כן? שזה גם כן חלק שאני מבין שהפך להיות חלק מהעסקה בין היזם שבונה את

 איך אתה מבין את זה?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 זה לא חלק מהעסקה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 של אזור התעשייה. התב"עאיך לא? ביקשתם ממנו שיממן את  מועצה[:דודו  גרינברג ]חבר 

מה? אני לא מבינה מה אתה מדבר אבל תיכף נדייק את הדברים שלך,    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 תסיים את ההצעה שלך. 

בקיצור אני חוזר על ההצעה ואני מבקש כמובן מי שרוצה, מי שחושב   דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

נכ מליאת  שהיא  שיתוף  וללא  צדדי,  חד  באופן  המתאר  תוכנית  לקידום  המועצה  התנגדות  ונה, 

לתכנון.   והוועדה  התנגדות  2המועצה  שלא    עקרונית.  השרון  לב  עם  גבולות  לתיקוני  המועצה  של 

. המועצה תצא לבחינת חלופות להקמת אזור תעשייה במסגרת  3המועצות.    2יבוצעו בהסכמה בין  

יתכנות כלכלית מטיבה לתל מונד במטרה למצוא חלופה טובה יותר עבור תל  גבולות היישוב ועם ה

שפה  למצוא  חייבים  אנחנו  אחרונה  הערה  היישוב.  אופי  מבחינת  והן  כלכלית  מבחינה  הן  מונד 

 - משותפת בין האופוזיציה לבין הקואליציה

? זאת הקואליציה , איזה אופוזיציה7אין אופוזיציה דודו זה רוב. יש פה    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 התבלבלת דודו אנחנו הקואליציה הם האופוזיציה, הם פוגעים ביישוב. 
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 אתה מפריע?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אמרנו, שפכנו את כל מה שיש, אני לא אומר שאתה לא צודק בנושא    דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

 -הוועדה לתכנון, צודק, אמרתי לך מראש שאתה משמש כ

דודו שנייה לפני שעוברים אני רוצה לראות רק שאני מבינה. בעצם מה   ]חברת מועצה[:עינת קדרון 

שכתוב פה זה פחות או יותר מה שעלה פה בסיפור, לא מוכנים להמשיך את העסק ככה כמו שהוא  

 - רץ   וצריך לבחון חלופות

בצע את תיקון  לא. אמרתי דבר שהוא מאוד חשוב לעצירה ולשינוי, ל  דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

 -הגבולות בתוכנית המתאר 

 בהסכמה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 בהסכמה עם לב השרון.  דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

טוב. סיגל ברשותך אני רוצה להתייחס לכמה דברים שדודו אמר, מי עוד    לין קפלן ]ראש המועצה[:

רוצה לדבר? ובואו נדבר לעניין כי זה באמת אותו נושא למעשה. מישהו עוד רוצה להתייחס? טוב.  

אז דודו אני שמחה על ההצגה המכובדת והמכבדת של הנושא על ידך וטוב והלוואי שכל ההצעות 

ני רוצה לדייק כמה דברים מהדברים שאמרת. ראשית, אף פעם לא היה  לסדר יתנהלו באופן הזה. א

שיח עם לב השרון על קרקע משלימה לפינוי בינוי וגם אותו פרוטוקול שבו דנו בנושא הזה של שינוי  

גבולות עם לב השרון לא דיבר על קרקע משלימה, הפרוטוקול הזה נמצא בסיכומי דיונים של הוועדה 

, זה לא היה קשור לקרקע משלימה של פינוי בינוי. דבר שני, התוכנית מתאר המחוזית אז אני אדייק

  20,000-תושבים על ה  10,000יחידות, היא מדברת על תוספת של    10,000לא מדברת על תוספת של 

יהיו יותר נכון בתוכניות מאושרות משנים עברו שכבר מתקדמות אז רק נדייק פה    2021שכבר היום,  

הנושא הזה כבר דובר אתה צודק בעניין המסדרון אקולוגי יש שם עוד מגבלות  את הדברים והיות ו

מעבר למסדרון האקולוגי ושוב לא נפתח פה את הדיון כי זה נושא מורכב וכל מי שרוצה מוזמן שוב  

עונים לעומק על הדברים. מעבר   לשיתוף הציבור בשביל לשמוע גם את המתכנן ואת הצוות ככה 

שזה אזור שימור גבוה ויש אפשרות של אחוזים מסוימים    35גבלה של תמ"א  למסדרון אקולוגי יש מ

, המתכנן הסביר את זה מצוין בכל מפגשי שיתוף הציבור שהיו ושוב 35שאתה יכול לחרוג מהתמ"א  

זה יוצג גם לכם כשנצליח לתאם את הפגישה בצורה מאוד ברורה מה הגבולות ומה המגבלות. אז 

 - יות והנושא כבר דוסקסאני מציעה שאנחנו עכשיו ה
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יש לי בקשה אלייך. הייתי רוצה לדעת האם ניתן אישור סופי למסדרון    דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

 האקולוגי? זאת אומרת הגיע לערכאה האחרונה של הוועדה הארצית או איפה שזה צריך להגיע? 

 -בוועדה המחוזיתלא לא התוכנית עוד לא הופקדה, היא בדיונים   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אז יש לנו עדיין דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

לא אמרת שהיא לא בשלה אם היא בדיונים בוועדה? אז איך היא לא בשלה    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

היועץ המשפטי? אם היא בדיונים איך היא לא בשלה? אם היא בדיונים. היא בדיונים שם, היא לא  

 -הייתה פה

 -אבל אני מדבר על משהו אחר בר מועצה[:דודו  גרינברג ]ח

רגע, אני מדבר איתו אבל. לא מדבר איתך. מסדרון אקולוגי דודו הוא לא    דוד חיות ]חבר מועצה[:

בעיה, יפתרו לך את הבעיה, אתה חבר מועצה תגיד מה אתה רוצה, שהיא תדאג שיקרה. תפסיק 

 לשמוע להם.

 - שיב, אתה שמעת מצד אחד, אני בדקתי את זהתקשיב תקשיב תק דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

 -גם אני בדקתי את זה. אז אני אומר לך דוד חיות ]חבר מועצה[:

מסדרון אקולוגי אי אפשר להזיז אותו יש רק דבר אחד שאולי יכול   דודו  גרינברג ]חבר מועצה[:

בים זה  לתת איזה שהיא אינדיקציה לעשות מלחמות כרגע אבל זה אחרי שהוא עבר את כל השל

העניין הזה אם הוא קיבל את האישור הסופי. אומרים לך כרגע לשאלה שלי שהוא נמצא בשלבים  

 - סופיים בוועדה

 - אבל דודו אמר כאן המהנדס שאפשר לעשות שינוי תמ"א סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 לא אמרתי שאפשר לעשות. יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 אמרת שאפשר לעשות וזה לוקח זמן. אז ייקח זמן. מועצה[:סיגל זהבי שמבירו ]חברת 

 -דודו לא כל מה שאומרים לך דוד חיות ]חבר מועצה[:
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 * מדברים ביחד.

 איך אושר שם אזור תעשייה אם היה לך גבול אקולוגי? במערבי? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 , לא אושר.בענייניםלא אושר, אתה לא   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מדברים ביחד.* 

 -זה מליאה -רותם -רותם -חברים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - דיון ענייני במליאת המועצה עם כל גורמי המקצוע רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 רותם נהיית מתווך? יפה רותם התעוררת. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - טוב עדי תתייחס ואז אנחנו נעלה להצבעה. רגע העלנו את זה לדיון? רגע  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בוא נדון אם לדון.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - מי בעד להעלות לסדר היום? אבי, מירב, סיגל, מירי, עינת, דוד, דודו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אה אתם גם נגד לדון?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

יונת, רותם. אתם    עצה[:לין קפלן ]ראש המו לין, איילה,  יודעים.  יום כמו שאתם  להעלות לסדר 

 -מכירים כבר את הנוהל הזה

מכירים רק לא מבינים למה התנגדתם. למה התנגדתם? מה המדיניות   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 בלהעלות את זה לדיון? 

 לי? מה ההתנגדות להעלות לסדר את ההצעה ש יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 בגלל שהיא לא נשלחה אלינו.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 -סעיפים. הסעיף הראשון 3-ברמת העקרון הצעה לסדר עוסקת ב  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:
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 לא שומעים כלום. אפשר יותר חזק?  מירב דין ]חברת מועצה[:

סעיפים במסגרת    3שלי. יש    לא לצערי אני קצת צרוד אז זה הכי הרבה  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

הדעת  חוות  אופרטיבית  בסמכות  שמדובר  השלישי  והסעיף  הראשון  הסעיף  לגבי  לסדר.  ההצעה 

בעניין כבר לפניכם. לגבי הסעיף השני התנגדות עקרונית של המועצה לתיקוני גבולות עם לב השרון 

ם ברור מאליו שקצת  שלא התבצעו בהסכמה אין שום מניעה להצביע על הדבר הזה, נראה לי שזה ג

 - תהיה בעיה להצביע על משהו שלא בהסכמת שתי המועצות, גם ככה

 -כל פעם אותו דבר סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

טוב, אוקיי. אז מי בעד בוא נצביע על כל שלושת הסעיפים כמקשה. מי   לין קפלן ]ראש המועצה[:

עינת, דוד. מי נגד שלושת הסעיפים? לין, איילה, בעד שלושת הסעיפים? דודו, אבי, מירב, סיגל, מירי,  

 רותם אתה נמנע? 

 עוד פעם נמנע?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 בסדר הוא מעדיף מאשר להצביע נגד.  מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 מירי סליחה אתם מפריעים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

 מצביע בעד?  למה אתה לא  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אני בעד לקיים דיון, לדון בכל החלופות עם כל גורמי המקצוע ולקבל את   רותם ריעני ]חבר מועצה[:

 ההחלטות בצורה עניינית ולא בצורה פופוליסטית. זה המשפט הכי נכון. 

 - סליחה סליחה, דודו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אחוזים נמנע. אין לך טיפת אינטגריטי תאמין לי.  80  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 תפסיקו להיות פופוליסטיים, תהיו ענייניים.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 
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לפרוטוקול. הדיון במליאה בתוכנית המתאר צריך להיות עם המתכנן,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

נושא התקציב שזה הנושא הכי עם צוות התכנון, לא כאחד מהנושאים לסדר יום, וברגע שנגמור את  

חשוב כרגע ושמעסיק אותנו נכנס מליאה ויחד עם צוות התכנון נדון בתוכנית המתאר בצורה רצינית  

 -וכמו שצריך. טוב, הנושא הבא

 -רגע רגע רגע לא. לא. אני שמעתי את עדי אומר שהסעיף דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -אבל הצבענו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רגע מה פתאום? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 שאלת למה?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

שנייה אתה לא שומע. שינוי גבולות כשרשות צריכה את זה נעשה לפעמים   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -בהסכמה ולפעמים בוועדת הגבולות

 - וא אמר? שצריך את ההסכמה של שתי הרשויותאבל את שמעת מה ה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -לא שמעת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - לא הבנתי עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 זו ההזדמנות לתת לתושבים. בוא נעשה הפסקה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - 2אני לא יודע מה ההחלטה בקטע של סעיף  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 עבר ברוב קולות ההחלטה. 2סעיף   קפלן ]ראש המועצה[:לין 

מועצה[: ]חברת  וילונסקי  פלג  סעיף    מירי  את  רוצים  אנחנו  אנחנו  3דודו  זה  ועל  בחינת חלופה   ,

 -נתעקש
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 -3-ו 1אני רוצה שזה יהיה כך. סעיף  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 שלא בסמכות.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הצבעה בסמכות.  2שלא בסמכות. סעיף  עצה[:דודו גרינברג ]חבר מו

 -היועץ המשפטי אמר. טוב, הצעה לסדר  לין קפלן ]ראש המועצה[:

פתאום יהיה הסכמה על    2שנייה דודו ומה יקרה אם על סעיף    מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

הזויה הזאת  אלף דונם או דונם כמה שזה לא יהיה? אם הוא יגיד אוקיי אני מסכים לתוכנית ה  450

 מה יקרה?

אז תני לי להגיד לך. יש התייחסות שלו חד וחלק. הוא לא מוכן לתיקון    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 גבולות מעבר להתחדשות העירונית שהוא הבטיח. 

 דודו זה לא נכון מה שאתה אומר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

דונם לאזור תעשייה. והוא מתנגד   03-20סליחה. והקצאת שטח של    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

יוותר וגם אנחנו כמועצה שכנה לא יכולים  להעברת שטח שהוא פרנסת יישוב בני דרור, הוא לא 

 למנוע ממושב בני דרור את הפרנסה שלהם. 

דודו הצבענו ואנחנו ממשיכים. מי שמכסה את החקלאים זה רמ"י אני   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -הסעיף הבא -דודו סליחה -רק אגיד. בבקשה. הסעיף הבא

למה בישיבה    -אני רק אבקש יש כאן תושבים שרוצים זה ושאר הסעיפים  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 הקודמת זה היה זה? 

 - ואנחנו ממשיכיםאני מנהלת את הישיבה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

כן אני שואל בגלל שאת מנהלת את הישיבה למה נתת לתושבים האחרים?    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

הבנתי זאת אומרת שזה לזכותך, לדעתך אז זה זה, הבנתי אוקיי. רק שתדעו שאין כאן זכות דיבור  

דיברו והכול בסדר, לתושבים כי אתם לא בדעה שלה. כשזה היה הפוך הייתה הפסקה והתושבים  

 רק לידיעתכם. בושה וחרפה על ההתנהלות, בושה וחרפה באמת.
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 * מדברים ביחד.

 אתה מטעה את התושבים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני לא מטעה את התושבים, אל תגידי דברים מסולפים, עשינו עצירה    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 בהסכמתנו ושמענו אותם קשב רב ועכשיו אתם לא רוצים.

 החלטה

 העלאת הצעה לסדר של חבר המועצה דודו גרינברג בנושא תכנית המתאר.

 

 בעד: אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, עינת קדרון, דוד חיות, דודו גרינברג

 ונת ארז חגאי, רותם ריענילין קפלן, איילה רבין, י: נגד

 

 ההצעה עלתה לדיון

 החלטה

התנגדות המועצה לקידום תוכנית המתאר באופן בו עושה זאת ראש המועצה, באופן חד צדדי .1
 וללא שיתוף מליאת המועצה והוועדה לתכנון.

התנגדות עקרונית של המועצה לתיקוני גבולות עם לב השרון שלא יבוצעו בהסכמה בין שתי .2
 המועצות, כפי שמוצג במתווה המוצע בתכנית המתאר הנוכחית.

המועצה תצא לבחינת חלופות להקמת אזור תעשיה במסגרת גבולות היישוב ועם היתכנות .3
תר עבור תל מונד, הן מבחינה כלכלית כלכלית מיטיבה לתל מונד במטרה למצוא חלופה טובה יו

 והן מבחינת אופי היישוב.
 

 ניתן להצביע. 2אינה בסמכות חברי המועצה. סעיף  1+3היועמ"ש נתן חוות דעתו על כך שסעיפים 

 

 בעד: אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, עינת קדרון, דוד חיות, דודו גרינברג

 לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי: סמכות(נגד )חלקית היות שההצעה לא ב

 נמנע )חלקית היות שההצעה לא בסמכות(: רותם ריעני

 

 התקבל ברוב קולות 2סעיף 

 בסמכותאינם  1+3סעיפים 
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 * הפסקה.  

 מירב דין -[  הצעה לסדר יום -] 

טוב הנושא הבא על סדר יום, הצעה לסדר של מירב, מירב בבקשה. מירב   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דקות להצגת הנושא ובכלל לדיון של כל חבר מועצה.  10אני רק אגיד שיש 

דקות אני רק מבקשת בניגוד לפעם הקודמת   10תודה על התזכורת שיש לי    מירב דין ]חברת מועצה[:

שיש מה  את  אסיים  שאני  עד  לי  להפריע  לא  בעלי    לנסות  אישור  לסדר  הצעה  תודה.  להגיד,  לי 

תפקידים סטטוטוריים. אז אני אתחיל בדברי הסבר. תפקדינו כנבחרי ציבור הוא בין השאר לדאוג  

למנהל תקין במועצה. עם כניסתנו לתפקיד קיבלנו לידנו את המדריך לנבחר ציבור שנכתב עבורנו  

ידנו. בפרק סמכויות המועצה באותו מדריך,  על ידי משרד הפנים והוא נועד לסייע לנו במילוי תפק

את  26עמוד   או  הסטטוטוריים  התפקידים  בעלי  מינוי  את  ולאשר  לדון  המועצה  על  כי  נקבע   ,

למדריך    160פיטוריהם. רשימת בעלי התפקידים הסטטוטוריים של מועצה מקומית מפורטת בעמוד  

נהל מחלקת חינוך, מנהל יחידת ואלה הם: מנכ"ל המועצה, גזבר, מהנדס, רופא וטרינר, מבקר, מ

הנוער, היועץ המשפטי, והיועצת לקידום מעמד האישה. חלקם של בעלי התפקידים הסטטוטוריים 

לא אושר בידנו וגם לא במליאות המועצה הקודמות לנו. לעניין מינוי היועץ המשפטי הנוכחי של 

את   7.2.2023-בה מיום ההמועצה, הרביעי במספר תוך שנתיים. אזכיר שהבאתי כהצעה לסדר בישי

אישור המינוי שלו והסרתי אותה באותו יום כדי לשקול את דבריו של עורך דין סדינסקי לוי שהביע 

את עמדתו מדוע אישור המועצה אינו נדרש וגם אינו בסמכות המועצה ואני מבקשת עכשיו להתייחס  

המועצה הגברת לין קפלן   הציגה ראש  3.1.2023-במספר מילים. אני מזכירה כי בישיבתנו מיום ה

את משרד עורך הדין ויינברגר כמי שמשמש היועץ המשפטי של המועצה. לבקשתי, קיבלנו לעיוננו 

דין  עורך  הוא  המשפטי  היועץ  כי  לראשונה  למדנו  וממנו  המשפטי  היועץ  של  העסקה  הסכם  את 

ידים המרכזיים  סדינסקי לוי. איך צורך להכביר במילים כי תפקיד היועץ המשפטי הוא אחד התפק

אומר המבקר כך: היועץ המשפטי הוא אחד   441עמוד    2020במועצה. בדוח מבקר המדינה לשנת  

נבחריה   שהרשות,  להבטיח  כדי  לפעול  ועליו  המקומית  ברשות  הסף  את    ועובדיהמשומרי  ימלאו 

של   המשפטי  היועץ  את  למנות  שאמור  מי  התקין.  המנהל  וכללי  החוק  הוראות  פי  על  תפקידם 

היא המועצה עצמה ראה סעיף  המוע ייעוץ משפטי  3צה  לחוק הרשויות המקומיות  קובע   1975א 

לחוק, סעיף    1כאמור: רשות מקומית תמנה עורך דין שיהיה יועצה המשפטי. מוסיף וקובע סעיף  

ההגדרות, כי רשות מקומית היא עירייה או מועצה מקומית כלומר החוק קובע מפורשות את סמכות 

ה המקומית למנות יועץ משפטי ולא את ראש העירייה או ראש הרשות המקומית.  העירייה והמועצ
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המועצה האזורית   275/05בית המשפט לעניינים מנהליים בבאר שבע אמר במסגרת עתירה מנהלית  

לכיש נגד מר אריה חיימזון: אין לקבל את טענת העותרים כי הסמכות למינוי יועץ משפטי והעברתו  

ולא למועצה עצמה. עורך דין חכמון התמנה לתפקידו בהחלטה של מליאת   מתפקידו לראש המועצה

, הייתה מוסמכת להעבירו מתפקידו כשם שהייתה מוסמכת לאשר את 10.3.2005-המועצה מיום ה

שעליו עמדתי קודם מאשר את עמדתנו כי היועץ המשפטי כנושא   2018מינויו. המדריך לנבחר משנת  

ה באישור  חייב  סטטוטורי  ראש  תפקיד  עם  השמורות  ומסיבות  לעיל  האמור  כל  למרות  מועצה. 

המועצה בלבד, הוחלט על מינוי יועץ משפטי למועצה מבלי להביא כלל את המינוי לאישור המועצה  

משל היה מינוי היועץ המשפטי סוג של משרת אמון לראש המועצה. ובפועל הוא אכן מתנהל כמי 

נטרס המועצה ואינטרס התושבים. מינוי היועץ שמשרת את ראש המועצה לצרכיה שלה וכנגד אי

המשפטי נעשה כדבר שבשגרה במליאת המועצה ולא בחדרי חדרים של ראש המועצה ועושה דברה.  

שמביא ראש העיר לאישור    3.2.2016-של עיריית קריית מלאכי מיום ה  33מוזמנים לעיין בפרוטוקול  

וי כיועצת משפטית של המועצה וכן אתם  מליאת המועצה את מינויה של עורכת הדין עידית יפת ל

שם הובא לאישור    11.3.2019-מוזמנים לעיין בפרוטוקול של ישיבת המועצה האזורית זבולון מיום ה

מן המניין של  בישיבתה שלא  גם  לעיין  מוזמנים  אורית שקד שנקמן.  הדין  עורכת  מינוי  המועצה 

ה מתאריך  אביב  תל  עיריית  הגדולה  אחותנו  להחליט    14.4.2002-מועצת  כדי  במיוחד  שהתכנסה 

בדבר מינויה של עורך דין עוזי סילמן כיועץ המשפטי שלה. אבל בתל מונד, כמו בתל מונד, מציגים 

לנו את היועץ המשפטי כבדרך אגב, בישיבת מועצה, ואומרים לנו שלום רב תכירו זה מהיום היועץ 

יננו שעורך דין סדינסקי בעצמו לא המשפטי שלכם. ככה לא ממנים יועץ משפטי למועצה. ותמוה בע

העמיד את ראש המועצה על כך שכדי שמינויו יכנס לתוקף עליו לקבל את אישור המועצה. לכן אני 

מעלה כהצעה לסדר את מועמדותו של עורך דין סדינסקי לשמש כיועצה המשפטי של המועצה. לעצם  

ה במעט  סדינסקי  דין  שעורך  הכבוד  בכל  אני חושבת  המינוי  לעשות  שאלת  הספיק  שכבר  פעולות 

וראינו דוגמא מצוינת היום בערב הוכיח שהוא אינו כשיר לבצע את תפקידו ואעמוד על הדברים.  

כמו שציינתי בתחילת דבריי, היה על עורך דין סדינסקי לוי בעצמו להביא לידיעת המועצה כי המינוי  

עורך דין סדינסקי עוד בטרם    .2טעון את אישור המועצה ולא את אישור ראש המועצה, ובכך כשל.  

קיבל את מינוי המועצה אל ייתן חוות דעת משפטית המפקיעה את סמכות המועצה לדון בשאלות  

דעת   חוות  לתת  רשאי  היה  לא  סדינסקי  דין  שעורך  בלבד  זו  לא  לכך,  בהקשר  סמכותה.  שבליבת 

ל חוסר הבנה  כלשהיא כיועץ משפטי בטרם התמנה כיועץ משפטי הרי שחוות הדעת שלו מעידה ע

יעוץ   כמי שנותן  רואה את תפקידו  בעליל שהוא  ניכר  וחמור מזה  בענייני סמכות המועצה  בסיסי 

המועצה   ראש  לצורכי  מבושל  להאציל    ולצרכיה משפטי  רשאי  אינו  משפטי  שיועץ  למרות  בלבד. 

ן לעורך די  3.1.2023סמכות לאדם אחר לא ברור כלל מדוע התאפשר בדיון ישיבת המליאה מתאריך  
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ויינברגר לשאת דברים כאילו היה הוא עצמו היועץ המשפטי. תשובת עורך דין סדינסקי לעורך דין  

כספי לעניין מכתב מיצוי הליכים לפני הגשת עתירה מנהלית שבה הוא מתהדר שוב ושוב בתואר 

יועץ משפטי הגם שמעולם לא קיבל את מינוי המועצה מעידה אף היא על חוסר כשירות. דבריו של  

בה הוא מבהיר לנו כי מינויו אינו דורש את    7.2.2023-רך דין סדינסקי בישיבת המליאה מיום העו

כי עמד בדרישות חוזר מנכ"ל משנת   ודי בכך  יועץ משפטי רק מחזקים את    2014אישורנו  למינוי 

דעתנו ביחס להיעדר כשירותו. מעבר לעובדה שהחוק עצמו מחייב את האישור שלנו, גם המדריך 

שנים לאחר חוזר המנכ"ל ביחס להנחיות המקדימות העוסקות   4,  2018-שיצא יותר מאוחר, בלנבחר  

באיתור המועמד לרבות הדרישות המקדימות בוודאי שאינן מפקיעות את סמכות המועצה. עמדותיו  

לוי המנסות להפקיע את הסמכות שלנו בעניינים שהם בליבת  דין סדינסקי  המשפטיות של עורך 

מ שלנו  ראש הסמכות  של  פרטי  ביועץ  אלא  למועצה  משפטי  ביועץ  מדובר  שאין  לטעמנו  עידות 

, משרד עורך דין ויינברגר שבו עובד עורך  ףלבסוהמועצה שבא לשרת את האג'נדה הפוליטית שלה.  

דין סדינסקי נתון בניגוד עניינים מובנה לתפקידו של עורך דין סדינסקי כיועץ משפטי זאת לאחר  

להפס  ויינברגר  שהמועצה החליטה  דין  עורך  בה משמש  יק את ההתקשרות עם החברה הכלכלית 

כיועץ משפטי. אני מציעה אם כן להביא את מינויו של עורך דין סדינסקי להצבעה גם אותו יחד עם  

הטוב  הסדר  למען  ההחלטה:  הצעת  להלן  לסיכום  המינוי.  את  לאשר  שלא  לחבריי  ואציע  כולם 

מ את  להביא  מבקשת  אני  התקין  לאישור  והמנהל  הסטטוטוריים  התפקידים  בעלי  כל  של  ינויים 

 המועצה ואבקש להביא להצבעה את כל אחד ואחד מהם בנפרד.

תודה. אז קודם כל לפני שאני מעבירה את זכות הדיבור ליועץ המשפטי   לין קפלן ]ראש המועצה[:

שלך    ת הניסיונונפש את כל    בשאת כי היו פה סוגיות שהן משפטיות גרידא אני אומר שאני דוחה  

לצייר כאילו המועצה עובדת שלא במנהל תקין, הוועדה שבחרה והמליצה על היועצים המשפטיים  

נפש את   בשאתד הפנים ולא על ידי שום גורם אחר. אני דוחה  הייתה ועדה שמונתה על ידי משר

האמירות שלך על חדרי חדרים, מחשכים וכן הלאה, את ממשיכה לנסות ולצערנו את לא מצליחה,  

 -זה כל מה שיש לי להגיד בנושא, בבקשה

 -הטלת פה משהו -רגע אני רק רוצה להגיד לא הטלתי פה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 סליחה סליחה אני מנהלת את הישיבה.  ש המועצה[:לין קפלן ]רא

 - לא את לא תנהלי. אז אני אגיד, אני אגיד, אני אגיד  מירב דין ]חברת מועצה[:
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 את לא מתפרצת, לא הפריעו לך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לא הטלתי ספק בוועדה שהיא קמה כדין. רק אמרתי שהוועדה, החלטת   מירב דין ]חברת מועצה[:

לא הגיעה לאישור, וזה לא כחוק. תדייקי בבקשה בדברייך כי כל מה שאמרתי היה תקין,  הוועדה  

 זה הכול.

אל תפריעי לאחרים. את ביקשת שלא יפריעו לך, אז אל תפריעי לאחרים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 עדי בבקשה.

]יועמ"ש[: סדינסקי  בגלל   עדי  בכלל  לסדר  ההצעה  מה  על  לי  ברור  שלא  ואומר  אתחיל  טוב. 

שהכותרת שלה היא אישור בעלי תפקידים סטטוטוריים, במשך הדקות האחרונות שמעתי שוב פעם 

איך הכול סובב אותי אז אני חושב שאם יש עוד כמה נושאים אולי היה כדאי לדון בהם אבל לגופה  

ולדעתי, לצערי הרב, של ההצעה. ראשית כל, לאורך כל ההצ עה לסדר יש הפנייה למדריך לנבחר 

כי כנראה שפספס מי   ההפניה ואני רוצה לפתוח  כאן שוב פעם כמו בישיבה הקודמת היא שגויה 

למדריך לנבחר, מתחת לכותרות, לעורכים, למהדורה, לכל מיני    3שכתב את ההצעה לסדר בעמוד  

לסייע בלימוד הנושא. למען הסר ספק, אין הוא   הבהרות, כתוב: פרסום זה מהווה חומר עזר שנועד

מה   משפטית.  אסמכתא  מהווה  ואינו  המוסמכים  הגורמים  ידי  על  הניתנות  ההנחיות  במקום  בא 

שאומר שהמדריך לנבחר הוא נחמד אבל הוא לא מספיק. מה שיותר מספיק זה החוק. בין היתר  

תיות בהישענות שלך או של מי  חשוב להדגיש, סקרנו לעומק את ההצעה לסדר ורואים את הבעיי

שניסח את ההצעה הזאת על המדריך לנבחר בגלל שהמדריך לנבחר לא מבדיל בין סוגי רשויות שונות  

נתונות במועצה מקומית, לסמכויות שנתונות במועצה   בין סמכויות שניתנות בעירייה,  ויש הבדל 

נו מינוי  לגבי  בייחוד  נפרדות  סמכויות  יש  מהן  אחת  ולכל  ואין אזורית.  שונים,  תפקידים  שאי 

התייחסות פרטנית במדריך לנבחר בנושא הזה ועל כן חלק מהבעיה כאן. אני לא אגזול הרבה מאוד  

  copy pasteזמן בגלל שהפרוטוקול של הישיבה מן המניין הקודמת שבה עלה הנוסח הזה במדויק  

הה כל  לגבי  לפרוטוקול  מפנה  אני  ולכן  באריכות  ניתנה  קטנה  תוספת  לכל למעט  שלי  תייחסות 

 -הטענות. אני כן אגיד שלצערי ההפניות בהצעה לסדר הזו בטעות יסודן בגלל ששוב פעם

 לשיטתך.  מירב דין ]חברת מועצה[:

בגלל ששוב פעם לצערי לא נשמעו דבריי או לא הובנו דבריי, או לא הסברתי    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

עובד רשות שמשמש כיועץ משפטי ותהליך המינוי  אותם כמו שצריך כנראה, כי יש הבדל מהותי בין  
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באישור המועצה לבין מינוי יועץ משפטי חיצוני שכפוף להוראות חוזר מנכ"ל   מחויבשלו שהוא אכן  

. פירטתי את זה באריכות ולכן אני לא רואה צורך לחזור על זה, מכיוון שהעלית התייחסות  2/2014

דים וברור שיש כאן השפעות בתחום דיני עבודה  בסוף ההצעה שלך לנושא של אישור נושאי תפקי 

אז אני חושב שצריכה להינתן כאן התייחסות ראויה למישהו שעוסק בתחום הזה, מרצה בתחום 

 -הזה ונחשב שם דבר בעניין הזה ולכן אני מבקש מעורך דין ויינברגר להתייחס לדבר הזה

 ?לא הבנתי איך זה קשור לדיני עבודה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -לא הבנתי לא דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - ביקשת לאשר מינוי בעלי תפקידים. מינוי בעלי תפקידים זה דיני עבודה  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -לא לא אין פה שום עניין של דיני עבודה. לא לא אני לא מוכנה  מירב דין ]חברת מועצה[:

חח פה, הוא כמו התושבים פה בדיוק, כמו  עורך דין ויינברגר לא יכול לשו  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

שהם יושבים בשקט הוא ישב בשקט. הוא לא הזרוע הארוכה שלך, אתה לא יכול להביא אותו שום 

זרוע שאתה רוצה, אתה לא יכול. הוא לא העורך דין, הוא לא היועץ המשפטי של המועצה הזאת. 

לדבר, פה אסור לך לדבר. כל  אתה אולי. אתה אולי. אתה בחברה הכלכלית תדבר שם מותר לך  

 - החברה כלכלית השתלטתם, על המועצה, הכול בסדר. הפרדת רשויות אין פה כלום, האינטרסים

 - דרך ארץ קדמה לתורה עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 זה לא קשור לדרך ארץ.   מירב דין ]חברת מועצה[:

ע  דוד חיות ]חבר מועצה[: יכול לדבר פה, אני ביקשתי אותך  ואני אמשיך אתה לא  שרות פעמים 

 לבקש אותך. אתה לא תדבר פה, אין לך זכות דיבור. 

 -דרך ארץ עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

דרך ארץ? אין לכם דרך ארץ. אתם בושה וחרפה לתורה. אתה מדבר איתי    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 על דרך ארץ? אתה מדבר איתי על דרך ארץ? 

 - עם שנייהדוד אתה פ  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 דקות חבל הוא לא ידבר. 5קחי הפסקה  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אתה פעם שנייה מתנהג באלימות מילולית כלפי הנוכחים פה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אתה לא תדבר פה. יש פה יועץ משפטי אחד, אין פה יועצים. יש יועץ אחד,   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 תה לא תדבר. משכורת אחת, לא יותר מזה, א

 אני פשוט בשוק, בשוק.   מירב דין ]חברת מועצה[:

אין לך שום סמכות אתה כמו כל תושב שלא מדבר. הם לא מדברים, אתה    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לא תדבר.

 אתה נוהג באלימות.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

  - ת, בסדר. אין שוםאני נוהג באלימות בסדר ראש המועצה היקרה, אלימו   דוד חיות ]חבר מועצה[:

הוא לא ישוחח פה ולא יגיד מילה. יש פה יועץ משפטי שיגיד את דבריו, לא, לא, אין דבר כזה. לא  

יקרה. רבותיי לא יקרה. אתה לא תדבר פה, יש פה יועץ משפטי אחד, אתה לא תדבר פה. זה הכול.  

ה נאשר תקציב, לא  אין מה לעשות, יש פה יועץ משפטי אחד בלבד למועצה הזאת ויישאר וגם ככ 

יהיה פה עשרות יועצים שמבזבזים את כספי הציבור, אתם יושבים פה קבוע שניים במקום שיישב  

 - פה חצי יועץ משפטי

 אלף שקלים. 450  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

כי אין לה יכולת לנהל, היא צריכה כל היום להיתלות בכם. כל היום כי אין    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לה יכולת.

 דקות הפסקה.  5  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אין סיכוי שתדברו פה. יש יועץ אחד, הוא ידבר. אם כן אז התושבים ידברו.   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * הפסקה. 

 -שידור. טוב. אז תקראו לשאר החבריםאנחנו מחזירים את ה  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 חבל שאתם הולכים עכשיו, כדי להישאר.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 אנחנו ממשיכים, מירי תקראי להם בבקשה. רוצים להמשיך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אז לשאלתך עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

אני מצטערת, עורך דין ויינברגר לא לא סליחה שמעתי שמעתי לא לא    מירב דין ]חברת מועצה[:

 אתה לא יכול לדבר. 

עמיחי אני מכבד אותך תכבד אותנו. אם אתה מדבר קובי ידבר גם. מה    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - שאת רוצה. אם אין דבר כזה אין דבר כזה

 חוק זה חוק.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - יביים את לא מבינה, בלבול יש לך פהזה רק אצלך, רק אצל אנשים נורמט  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 - אבל כבוד אתה לא נותן  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אני לא נותן. דרך ארץ, הוא יודע מה זה דרך ארץ.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 היועצים המשפטיים יסיימו ואז תוכלי להתייחס.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

יש יועץ משפטי. אז אני מסמיך חבר מועצה אותו  אין יועצים משפטיים.    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 לדבר.

 אתה לא יכול.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

עדי אתה לא יכול לעשות את זה. אתה לא יכול לעשות את זה. לא אתן לו    דוד חיות ]חבר מועצה[:

ן  לסיים. הישיבה הזאת תתפוצץ ואני לא אתן לו לסיים. אתה לא הבנת, חבל על האנרגיה שלך. תאמי

לי יש לי מספיק ניסיון. אין בעיה הכול בסדר. הוא לא ידבר, זה כבר היה פעם, פעמיים, שלוש, זה 

לא יקרה. אני לא אקשיב לך. אתה מוסט, אתה רק אליה, אתה לא מייצג אותי, החוק מחייב אותך 

ה.  לייצג אותי, אתה מעולם לא דיברת אותי, אתה מועצה, אתה מייצג אותנו ואתה מייצג רק אות

אני לא צריך לפנות אליך איזה תשובה אני אקבל ממך? איזה בושה של תשובה אני אקבל ממך? 
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אתה תלך תדבר עם היועצים המשפטיים שהיו פה אולי הם יגידו לך את האמת על מה שקורה פה.  

 אתה צריך להתבייש. אתה צריך להתבייש. 

 לא, אתה צריך להתבייש.   עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

אתה צריך לדאוג. אם אין לך יכולת להיות יועץ משפטי ולהגיד את הדברים   חבר מועצה[:דוד חיות ]

אתה לא ראוי. אם אתה צריך אותו אתה לא יכול להיות פה ולתמוך בדעה שלך, נגמר, לא צריך  

 אותך. לא צריך אותך. 

 הכול בסדר, קח מים.   עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

הכול טוב, עמיחי אתה אל תיתן לי ציונים ברשותך, אתה   אני הכול טוב,  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אתה רחוק מלתת לי ציונים.  -אנשים 2-קטן בשביל לתת לי ציונים. קודם קיבלתי מחמאות מ

 דוד די. רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 לא, אתה תשתוק. תשתוק אתה. עמיחי לא ידבר היום. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אתה לא תחליט. אתה לא תחליט. ]חבר מועצה[:  רותם ריעני

לא יעזור לכם כלום. לא יעזור לכם שום דבר. לא נצא, תצאו אתם ותדברו  דוד חיות ]חבר מועצה[:

בחוץ ותחזרו. הוא לא ידבר. יש יועץ משפטי אחד למועצה הזאת והוא חתום על החוזה וקוראים לו  

 עדי, לא קוראים לו אף אחד אחר. אתה רוצה לצאת אתה יכול לדבר איתם בחוץ.

 -יעזר ביועצים המשפטייםהוא יכול לה רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 היה רוצה להיעזר היה מביא לי בכתב קודם, לא במליאה.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 הוא היועץ המשפטי הנושא באחריות. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 - יאללה יאללה יאללה דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.
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 - אני סומך עליו שהוא יכול לדבר עדי יכול לדבר דוד חיות ]חבר מועצה[:

 דוד אתה מפריע.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אולי הוא יודע רק לדברר את מה שראש המועצה רוצה אבל מעבר לזה שום    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 דבר. אז אתה לא תדבר. 

 דרך ארץ. איש גדול כמוך צריך דרך ארץ.  עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 הכול בסדר לא יעזור לכם כלום. עדי רוצה עדי ידבר.  [:דוד חיות ]חבר מועצה

 עמיחי אתה לא יכול לדבר. אנחנו לא מוכנים לתת לך לדבר.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 לא יקרה. לא יקרה.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אז בגלל עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 לא לא לא.  מירב דין ]חברת מועצה[:

אתה לא תדבר. אין מה לעשות. אתה לא תדבר. אם אתה היועץ שלו הוא,   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 קובי, היועץ שלי. כל אחד מביא את היועץ שלו. 

 לא זה לא יהיה. בשום פנים ואופן.  מירב דין ]חברת מועצה[:

היועץ המשפטי יכול להגיד מה שהוא רוצה. מי שחתום על החוזה ידבר פה.    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 ום לא ידבר פה. אז תשמעו אותו בחוץ. מי שלא חת

 - בושה שמתנהגים ככה אילה רבין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 היא מקליטה אותו בשביל שזה יכנס לפרוטוקול.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אין שום הקלטה שתיכנס לפרוטוקול שהיא לא בהקלטה הרשמית. אין פה    דוד חיות ]חבר מועצה[:

ס פה מילה. אתה צריך להתבייש לך. איזה בושה. את צריכה להתבייש לך ראש מערופים. לא יכנ
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המועצה באיך שאת מנהלת את היישוב הזה ואיך שהוא נראה בגללך. כמו שהוא נראה ככה את  

 נראית.

 * מדברים ביחד.

 חבל לך על המאמץ הפרוטוקול הזה לא יאושר ולא יעבור. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

]יועמ"ש[: ויינברגר  רוחכם,    עמיחי  על  העולה  ככל  לעשות  הפנים.  למשרד  לפנות  מוזמנים  אתם 

 -התהליך היה כדין. מה שאתם מבקשים כאן להעלות את כל נושא התפקידים לא בסמכותכם

 לא בסמכותנו? וואי וואי וואי.  מירב דין ]חברת מועצה[:

תהילה בבקשה. דקות.    5מיטל בואי נחזור לשידור. עשינו הפסקה של    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 - תהילה בבקשה ואחר כך עדי יתייחס. טוב. מירב אנחנו בשידור בבקשה

 -אז אני רוצה  מירב דין ]חברת מועצה[:

לא לא, תהילה מדברת עכשיו. מירב לא שנייה. את לא משתלטת. את    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 תגידי אחר כך. 

הצעה אני יכולה להגיד כמה    י העליתאני    אני מזכירה לך את סדרי הדין.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מילים על ההצעה שלי. סליחה, זה החוק. 

 -מירב תהילה תתייחס, אחר כך  לין קפלן ]ראש המועצה[:

תהילה לא יכולה להתייחס כי אני עוד לא התייחסתי. עוד לא התייחסתי    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 לין.

]ראש המועצה[: עכשיו  לין קפלן  עכשיו תהילה מתייחסת בבקשה. מירב את  את לא מתייחסת   .

 תתייחסי כשתינתן לך זכות הדיבור, לא עכשיו. תהילה בבקשה. מירב את מתפרצת.

 תני לה לסיים היא לא סיימה את דבריה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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 * מדברים ביחד.

 מירב את מפריעה לתהילה. את מפריעה לתהילה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 היא תוכל להגיד אחרי שתשמע מה שיש לי להגיד.   חברת מועצה[:מירב דין ]

 לא, עכשיו תהילה מדברת.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בושה של התנהלות. פשוט בושה, בושה.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 עכשיו תהילה מדברת, תודה. תהילה בבקשה. תהילה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מוכנה, אני לא מוכנה. אני לא  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -זכות הדיבור עברה ליועץ המשפטי לעדי, ובמסגרת מה שנאמר  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

מועצה[:  ]חברת  דין  אני מכבדת אותך  מירב  אני מצטערת  לדבר  סיימתי  לא  לא   -סליחה תהילה 

 -סיימתי

 את מתפרצת.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא יאמן שחבר מועצה משתיקים.  ]חברת מועצה[: מירי פלג וילונסקי

 - אני אזכיר לכם שחבר מועצה מעלה הצעה לסדר  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - את סיימת לדבר והעברתי את זכות הדיבור  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני לא מוכנה. את טועה ואת    -ממש לא. לין אני אזכיר לך. את אמרת  מירב דין ]חברת מועצה[: 

 . לא סיימתי לדבר. לא סיימתי לדבר. מטעה

 יש פה עדים ויש פרוטוקול.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא סיימתי לדבר.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 תנו לה לסיים לדבר, מספיק עם ההשתקה הזאת. מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:
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 תהילה מדברת.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -לא כי אני לא סיימתי. אני אשמח לשמוע את תהילה אחרי שאני  מועצה[:מירב דין ]חברת 

 - את לא תנהלי את הישיבה. היא סיימה כבר  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 היא לא סיימה תנו לה לדבר. מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

ד גם דברים יש לין אני לא סיימתי. את טועה ומטעה כי אני צריכה להגי  מירב דין ]חברת מועצה[:

זה רשות הדיון למה שתהילה תגיד ומה שכל חבר מועצה    -לי כמה מילים להגיד על ההצעה בלי קשר 

 -יגיד

 - את מתנהגת באלימות  לין קפלן ]ראש המועצה[:

את מתנהגת באלימות. את מתנהגת באלימות. לין תסתכלי על עצמך.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 -התהילה אני מצטערת את אישה יקר

רגע, היועץ המשפטי נתן פה חוות דעת שלא ניתן לו אפשרות    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - לדבר אותה. היא תישלח אליכם בצורה מסודרת

 -לא לא לא. תהילה תקשיבי  מירב דין ]חברת מועצה[:

א  זה לא חלק מהישיבה. היא לא יכולה להכניס. דברים שהיו בהפסקה ל אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -יכולים להיכנס לפרוטוקול. אנחנו לא מעוניינים לקבל

 אני אמרתי שזה יכנס לפרוטוקול?  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 לא מעוניינים לקבל את זה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אבל אני יכולה לשלוח מה שאני רוצה במייל. אתה יכול למחוק.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -קודם כל אני רוצה להבהיר תהילה  חברת מועצה[:מירב דין ]

 מירב בבקשה ואחר כך עדי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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תודה. אני מבקשת להבהיר תהילה. כל עוד החוות דעת המשפטית לא    מירב דין ]חברת מועצה[: 

מי   עם  להתייעץ  סדינסקי  דין  עורך  יכל  לסדר,  שלי  ההצעה  את  שלחתי  אני  בזמן,  אליי  נשלחה 

רדו ולהביא לי חוות דעת נגדית, לגיטימי, לא נשלחה כזאת, כעת הוא בא ונותן את עמדתו וזה  ממש

בסדר גמור, יותר מזה אי אפשר לדבר, אי אפשר. אל תשלחו לנו כלום זה מיותר לחלוטין. אני רוצה  

דין קובי כספי   גדולה לעורך  להגיד כמה מילים על ההצעה שלי. קודם כל אני רוצה להגיד תודה 

שיושב כאן מאחורי שעוזר, תומך ומסייע ונותן ייעוץ משפטי אמין ומקצועי, והמון תודה בשם כל  

 - היישוב קובי

 כל היישוב מה את אומרת?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 סליחה, מרבית היישוב. הרוב השפוי.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מה את אומרת מרבית?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 למה את מפריעה?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

את לא מתביישת? תושב היישוב שאכפת לו לא פחות ממך, הרבה יותר   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 ממך, את לא מתביישת? 

 -דוד שמענו אותך. מירב בבקשה. אתה מפריע לחברה שלך  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בלאגן ביישוב הזה בגללך.רק  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 התבלבלת אתה חבר מועצה בוא תשב פה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מירב בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 משנה מקום משנה מזל אני יודע מה? אולי יקרה פה נס. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 ב.דוד בוא לא תשתף את כולם בחוויות שלך. בבקשה מיר  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כולן רעות שלי החוויות שלי איתך. דוד חיות ]חבר מועצה[:
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מועצה[:  ]חברת  דין  עדי    מירב  דין  שעורך  יודע  שלא  מי  התושבים  את  וליידע  להזכיר  רוצה  אני 

 - סדינסקי היקר

 לוי.  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 - לוי תודה. הוא הרביעי במספר בתוך שנתיים  מירב דין ]חברת מועצה[:

 לא אמרת את זה כבר?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שזה דבר מאוד מאוד מדאיג.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 אולי תפסיקו לעצור אותה? זה יגמר יותר מהר.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - יש תב"רים חשובים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זאת זכותה לדבר תנו לה לדבר למה להשתיק?   עצה[:אבי אליהו ]חבר מו

 לין קפלן הזכות שלי ואת שוב מפריעה לי.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אמרת בתחילת הישיבה לא להפריע אחד לשני.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 דקות שלך. 10-מזמן ניצלת את ה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ת שלי. אני נותן לה א  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 גם את שלי.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 שלושים דקות עכשיו יש לך.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אני גם בסדר?  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 שוב את מפריעה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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עורך דין סדינסקי לוי עם כניסתך לתפקיד כבר מנעת הצעת החלטה שלי   מירב דין ]חברת מועצה[:

נחרדנו  שראינו,  אחרי  מסוכנים  שנחשבים  בחומרים  ריסוסים  לאסור  היישוב  עם  להטיב  שבאה 

 - לגלות כי קבלן המועצה

 - איך זה קשור להצעה לסדר? לא אבל זה לא קשור  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -שוב פעם קוטעת אותי את   מירב דין ]חברת מועצה[:

 את לא יכולה לדבר על דברים שלא קשורים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - זה לא קשור לנושא אילה רבין ]חברת מועצה[:

 תתאפקי.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 - את רוצה להקריא פה סיפור ילדים? תדברי על דברים שקשורים לנושא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זה גם אלימות מילולית.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

כל פעם שאת מפריעה לי המונה שלי נמחק, אני מתחילה מחדש. הנה אני   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אומרת כאן כלל. כל פעם שאחת מכן תפריע לי אני מתחילה מחדש, זהו. 

שרוצים. אני מבקשת מירב נכון שמתנהגים באלימות אפשר לעשות מה    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

ממך לא לחזור על דברים, מספיק בזבזת פה זמן יקר ולא אושרו תב"רים מאוד חשובים לקידום 

 -היישוב

 ואת ממשיכה לבזבז את הזמן, תני לה לדבר.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

]ראש המועצה[: להגיע לתב"רים מאוד   לין קפלן  לא  נושאים רק בשביל  מיני  כל  על  כולל חזרה 

ובים שיש בסדר יום לקידום היישוב. יש לזה שם וזה נקרא פיליבסטר, ועכשיו תדברי בבקשה  חש

 לעניין על ההצעה שלך לסדר.
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נפש את דבריך. אנחנו לא    בשאתאני רק רוצה איך את אומרת? לדחות    מירב דין ]חברת מועצה[: 

ה לאומתית לין קפלן,  עוצרים שום דבר, היחידה שעוצרת כאן ביישוב גברתי זאת את. את ראש מועצ

הסיבה היחידה שתב"רים לא עובדים כאן זה כי את לא השכלת להגיע לאיזה שהיא שותפות עם מי  

 -מסיעות הבית, אחת, שתיים, או שלושתנו

מירב יש הצעה לסדר, זה הצעה שלך לסדר אז בואי אם יש לך מה להגיד   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 עליה תגידי ונמשיך בישיבה.

אז אני אומרת שוב, עורך דין סדינסקי הוא הרביעי במספר שהוצע, ואני   דין ]חברת מועצה[:מירב  

חייבת להגיד אנחנו מה שנקרא מעורך דין לעורך דין שמתמנה אנחנו יותר ויותר משתפרים ויותר 

ויותר לומדים ואכן רק לאחרי המינוי הזה הלכתי וביקשתי הודות לייעוץ המשפטי הנהדר שקיבלתי  

ש את כל הנתונים ולהבין את החוזה ולראות מה הוועדה החליטה או לא החליטה. עם כניסתך לבק

לתפקיד עורך דין סדינסקי לוי כבר מנעת ממני להעלות הצעה לאסור ריסוסים ביישוב בטענה שהיא  

לא חוקית. מאז באופן עקבי אתה עוצר, מפריע ומחבל בעבודתנו כנבחרי ציבור ולכן ההחלטה הזאת 

מאוד מאוד מאוד חשובה. אני חושבת שזה שאני באה ובהצעה שלי אומרת שאני מבקשת למען  היא  

התפקידים   בעלי  כל  של  המינויים  את  להביא  ולאשר,  כחוק  לפעול  התקין  והמנהל  הטוב  הסדר 

רק   לא  מסתבר  מחבלים  בעצם  ואתם  אומר  שהחוק  מה  זה  כי  המועצה  לאישור  הסטטוטוריים 

א גם בעבודתה של ראש המועצה כי אתם מחטיאים אותה, היא חייבת  בעבודתנו כנבחרי ציבור אל

, תפעלי כחוק, תוודאי יתיקחלעשות את זה מהרגע שהעלנו ואני מצפה מכם לתת לה ולהגיד לה כן  

שבמשמרת שלך כל המינויים הסטטוטוריים מאושרים כדין, כדין, ואני עוד לא קיבלתי נימוק אחד 

 צעה שלי לסדר איננה חוקית. משפטית מדוע הה אסמכתאמשפטי, 

 לא רצית להקשיב.  עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

סליחה אדוני אתה לא מדבר כאן. יש מי שמתיימר להגיד שהוא   לא לא  מירב דין ]חברת מועצה[:

עורך דין ולכן אני לא קיבלתי ממנו שום חוות דעת. בדרך כלל אתה מקבל בכתב, לא קיבלתי דבר  

 וחצי דבר ולכן מבחינתי ההצעה הזאת היא חוקית ואני מבקשת להעלות אותה לסדר.

 חר כך תתייחס, הצבענו? טוב מי בעד להעלות? וא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -לא לא הצבענו זה בסדר, ככה נראה המנהל התקין, הכול הפוך דוד חיות ]חבר מועצה[:
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אבי, מירב, סיגל, מירי, עינת, דוד. מי נגד להעלות אותה? לין, איילה,   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לא חוקי. דודו אתה   יונת, רותם. בבקשה. אנחנו מעלים אותה ברוב ועכשיו חוות דעת, בהינתן שזה

 הצבעת?

 מה לא חוקי? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לא הצבעתי, אני עברתי לקהל. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 הלוואי שגם אני יכולתי לעבור לקהל.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - ברור שזה לא חוקי, כי זה אנחנו. כי הפחדים והאגו דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 טוב איילה רצתה להתייחס. איילה בבקשה.   ין קפלן ]ראש המועצה[:ל

לא, מה פתאום? אין ניגוד עניינים מה פתאום נו מרוויח פעמיים לא חוקי    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -נו

 -204דוד אתה שוב מפריע פעם    לין קפלן ]ראש המועצה[:

הפרעות ממירי כי היא לא מפריעה דרך אגב. לקחתי את ה  1000יש לי עד    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אף פעם.

, אל תכנסו לי בדברים. חלפו שעתיים 19:30הישיבה התחילה בשעה    אילה רבין ]חברת מועצה[:

 - וחצי, ישיבה שיכולה

 רגע איך זה קשור להצעה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 זה קשור זה הטפת מוסר.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 -נושאים חשובים ברמות על שנמשכים 16חלפו שעתיים וחצי,  רבין ]חברת מועצה[:אילה 
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 גם זה, זה חוק איילה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

נושאים חשובים שחלקם כבר עלו לפני חצי שנה, סיגל את מפריעה   16  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 לי. את מפריעה לי. 

 חבל, חבל.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -חודשים 3נושאים שעולים כבר   16 רבין ]חברת מועצה[:אילה 

 -אלף ייעוץ משפטי  600-אלף ל 300-אחרי שזה עלה מ  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 איפה הכבוד הבסיסי בין אחד לאחד?  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 פתאום כבוד?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 בשביל כבוד צריך לעבוד.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

]חברת מועצה[: צו הקנסות,    16  אילה רבין  נושא של  זה  נושאים שנוגעים לכלל היישוב שחלקם 

 - אישור מנכ"לית וייצוג

די די את מקריאה לנו עכשיו את סדר היום? יש לך התייחסות ליועצים   דוד חיות ]חבר מועצה[:

היועץ, היועץ המשפטי. זה לא קשור לסדר המשפטיים? ליועץ המשפטי? זה ההצעה לסדר היום.  

 -היום

איך אתה לא מתבייש שאתה מפריע מתחילת הישיבה? זה קשור ועוד    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -איך

נושאים, נדון בהם. הכול בסדר. ממהרת לאן    13זה לא קשור, להגיד לנו    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

יק. אנחנו קמים בבוקר לעבוד, כמו שאת עובדת  שהוא? אני הולך בבוקר לעבודה, לא את. אז מספ 

את לא עובדת אז הכול בסדר. פשוט אלימות ברור, לא, זה לא אלימות, זה מותר, היא שלך, היא  

 -מייצגת את האינטרסים שלך

 -היא קיבלה את זכות הדיבור  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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נה בנושא ההצעה שמירב שמה על  היא קיבלה את זכות הדיבור, היא לא ד  דוד חיות ]חבר מועצה[:

השולחן. אני מתנהג בגסות, כן, כשאת אומרת לי או לאחרים שאנחנו לא דנים, מה זה קשור? זאת  

 לא גסות רוח. לא יאמן. 

הגדלת תב"ר עבודות פיתוח, אישור חוק עזר לתל מונד תיעול, יש כאן   אילה רבין ]חברת מועצה[:

בבקשה. יש כאן אנשים שלא יכולים להמשיך לבנות,    אנשים שלא יכולים, אני מבקשת לא לדבר

 - יצטרכו לשלם המשך

 - יש להם ראש מועצה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - יש ראש מועצה שתפתור דוד חיות ]חבר מועצה[:

 יצטרכו לשלם קנסות, דברים לא עולים לדיון, זה נורא מצחיק נכון?  אילה רבין ]חברת מועצה[:

כאילו התלמידה שלך, את עושה לה ככה משתיקה אותה? תגידי את לא   דוד חיות ]חבר מועצה[:

המתאר   תוכנית  רואים  מונד  תל  לתושבי  דואגת  את  ורק  באמת.  נו  אותה?  משתיקה  מתביישת? 

 דואגת לתושבי תל מונד ממש דואגת לתושבי תל מונד.

 -ו מפהעורך דין סדינסקי זה העורך דין הרביעי, שלושה ברח אילה רבין ]חברת מועצה[:

ברחו בגלל ראש המועצה כל הכבוד. ברחו, אני ישבתי איתם? הם לא דיברו    דוד חיות ]חבר מועצה[:

איתי, לא הרימו לי טלפון לא שאלו מה שלומי מה הצרכים שלי כחבר מועצה. לא דיברו. הם פחדו.  

 הם פחדו ממנה. 

 תשאלי אותם. תרימי אליהם טלפון.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

תשאלי אותם מה הם חושבים על ראש המועצה. תשאלי אותם ותגידי פה    ]חבר מועצה[:   דוד חיות

 - מה אומרים, תצטטי פה

 הבינו שהם לא יכולים לעשות את תפקידם נאמנה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 על סף אובדן החוק היו פה.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 .איילה בואי תסיימי בבקשה  לין קפלן ]ראש המועצה[:



 

 נוצר על ידי 

67 

 -אני רוצה לסיים בבקשה. עורך דין סדינסקי השם שלו אילה רבין ]חברת מועצה[:

 לוי, עדי. דוד חיות ]חבר מועצה[:

למעשה אתם מהישיבה הראשונה שהוא הגיע הוא בגדר נאשם אצלכם    אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -ואתם מנסים גם אותו להבריח

הוא לא נאשם, אין לי נגדו שום דבר. הוא יועץ פרטי שאנחנו תושבי תל    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -מונד מממנים לראש המועצה

 שנייה? דוד אתה לא מתבייש שנותנים לך להתפרץ כל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לא אני לא מתבייש. אני גאה בזה. כי אנחנו שומרי הסף פה, שומרי הסף   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 בפני מה שקורה במועצה הזאת.

 סליחה אתה לא היחיד במועצה, יש לי זכות דיבור. אני מבקשת לדבר.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

לא אמרתי לך לא לדבר, אני מגיב למה שאמרת. אני לא אמרתי לך לא    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לדבר. תדברי דברי טעם ענייניים.

 אני הכי עניינית שיש.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 - תום? אני לא יודע לסתום. הנושא הנושא בסדר הנושאאת אומרת לי לס דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -בסדר חבל. הנושא הזה עלה אילה רבין ]חברת מועצה[:

 אל תגידי לי לסתום כי אני לא אומר לך לסתום.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 תהיה בשקט. בסדר?  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 לא אל תגידי לי גם להיות בשקט. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - בפעם השלישית -בפעם השלישית התשובה ילה רבין ]חברת מועצה[:א

 -שנייה שנייה היא משכה את זה דוד חיות ]חבר מועצה[:
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מועצה[: ]חברת  רבין  כבר   אילה  לעלות  אמורים  שהיו  תב"רים  זמן,  יילקח  שעות  שלוש  במשך 

 מישיבות קודמות והגיעו עד היום, יש כאן עבודה לקדם, בואו נתקדם. 

 -אני מסכימה  ן ]חברת מועצה[:מירב די

מסכימים איתך במאה אחוזים. מסכימים איתך במאה אחוזים. אנחנו לא   דוד חיות ]חבר מועצה[:

נלך למשרד הפנים, אנחנו נבחרנו להילחם פה על עמדתנו, לא משרד הפנים בחר בי, התושבים בחרו  

להתביי צריכים  אתם  פה,  שקורה  מה  מפני  עליהם.  להגן  עליהם.  למשרד  להגן  אותנו  שולחת  ש. 

חברי מועצה שהם רוב במועצה? הם ילכו למשרד הפנים? אתם תלכו   7הפנים? זה הפתרון שלך?  

למשרד הפנים. אתם תלכו למשרד הפנים. אנחנו נאשר מה שאנחנו רואים לנכון לאשר. מה שטוב  

 ליישוב הזה.

 אתם לא מאשרים כלום.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 מה שנכון ליישוב הזה, לא מה שאתם רוצים.  עצה[:דוד חיות ]חבר מו

טוב אתה סיימת לצעוק? אנחנו מסיימים את הנושא בחוות דעת של עורך    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דין סדינסקי, אנחנו מעלים להצבעה ומתקדמים לסעיף הבא בעזרת השם. בבקשה.

מועצה[: ]חברת  וילונסקי  פלג  ל  מירי  רגע  להתייחס  גם  רוצה  להגיד  אני  רוצה  אני  סליחה.  פני 

שמבחינתי יועץ משפטי שאני רוצה לראות אותו יושב פה בשולחן מעבר לזה אם הוא מאושר על ידי  

כולנו או לא, התפקיד שלו הוא להבין מה קורה, מה עמדת הרוב, יש פה דמוקרטיה, ואם עמדת  

ם, והרוב כולל תושבים הרוב מביאה הצעה פעם אחר פעם, בין אם זה תוכנית מתאר שאנחנו חושבי

שהיא לא טובה ליישוב, בין אם זה חוק תיעול שאנחנו חושבים שהוא נכנס לכיס של התושב ובא  

לטובת   שהם  חושבים  שאנחנו  ריסוסים  זה  אם  בין  התושבים,  חשבון  על  הקופה  את  להעשיר 

עם הרוב  התושבים. פעם אחר פעם, בין אם זה חברה כלכלית שמבזבז את כספי הציבור, פעם אחר פ

הדמוקרטי שיושב פה בשולחן בוחר להביא נושאים לטובת הציבור ופעם אחר פעם היועץ המשפטי 

שיושב פה מחפש איך לעזור לראש המועצה לנטרל ולתת לה את העצות המשפטיות האלה. עורכי  

  הצדדים. יש סנגור, יש קטגור, אולי פעם אחת היועץ   2-דין אנחנו יודעים תמיד יכולים להסתכל ל

המשפטי שיושב פה יבין, יתכבד אחד לבחור במשהו שהוא לטובת הציבור, יסתכל על הראש של רוב  

 -השולחן פה ולא ללכת רק לכיוון
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 -זה לא תפקידו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה פתאום? למה הציבור? צריך לשרת את הציבור?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

אנשים שפעם אחר פעם מעלים והם נציגי   7וב הציבור, אנחנו ר מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 -הציבור ולא צריך לחייך בזלזול כי זה מאוד מאוד לא נעים, אנחנו נציגי הציבור

אני לא מחייך אלייך, אני מקשיב רוב קשב למה שאת אומרת. פשוט יש    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 לך חברי להקה שמפריעים לך.

ואני מצפה שיועץ משפטי ימצא איך לעזור לנו להביא דברים    ועצה[:מירי פלג וילונסקי ]חברת מ

של   הנושא  כולל  וגסה  בוטה  בצורה  פעם  אחר  ופעם  נגדו.  באים  לא  אנחנו  כי  הציבור  לטובת 

 - לין קפלן ואיילה צעקו ו 2015-הריסוסים שזה היה ב

 דמת את זה. שקלים. בושה. איך את לא מתביישת? קי 150החלטה של  דוד חיות ]חבר מועצה[:

וזה היה הוכחה לכך שיש פה משהו באמת לאומתי כנגד הרוב,    מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

ולכן אני אומרת, מי שיושב פה אם לא עוזר לרוב להעביר דברים לטובת הציבור אני לא רוצה אותו 

פה, בין אם הוא נבחר על פי חוק ובין אם לא. כמו שהסמכות שלנו להצביע אנחנו יכולים גם להוריד 

מחפשים אנחנו  מתפקידו,  לטובת    אותו  דברים  להעביר  לנו  שיעזור  אמיתי  פרטנר  שיהיה  מישהו 

 התושבים.

התפקיד של יועץ משפטי הוא לדאוג לחוק. אם הוא היה הולך עם    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 -הרוב

 איזה חוק? איזה חוק? איזה חוק? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 תלמדו את התפקיד שלכם. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 סיסמאות. סיסמאות.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לאיזה רמה אתם יורדים? עד לאן? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 לאיזה רמה? תרשום את הסיסמאות.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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 איפה הדף מסרים? זה הדף הראשון מהחוברת שלכם נכון? הכול בסדר.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 ואיפה שלך? אילה רבין ]חברת מועצה[:

 אנחנו סוגרים את הדיון, עדי בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - למה לא סוגרים  מירב דין ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  להצבעה,    לין  מעלה  ואני  משפטי  יועץ  של  דעת  בחוות  הדיון  את  סוגרים 

 בבקשה.

]יועמ"ש[: ל  עדי סדינסקי  ואז אני אתייחס גם להצעה לסדר  טוב אני אתייחס  לי  מה שאמרתם 

עצמה. לגבי האמירה שלך על תפקידי היועץ המשפטי אני הקשבתי רוב קשב ואני חייב להגיד שנראה 

לי שאם תחשבי קצת לעומק על מה שאמרת את תביני שאולי בתחושת הצדק שלך זה צריך להיות 

מה זה ממש לא צריך להיות ככה. יועץ ככה, אבל אם תחשבי על זה עוד קצת לעומק את תביני ל

משפטי לא צריך להגן על עמדת הרוב. יועץ משפטי צריך להגן על החוק. זה התפקיד שלי, בשביל זה 

אני מקבל את התשלום שאני מקבל, בשביל זה כל יועץ משפטי באשר הוא מקבל תשלום. כל מי  

 - כי על זה שאומר לכם אחרת כנראה שהוא לא קולט מה קורה במדינה עכשיו.

מועצה[: ]חברת  וילונסקי  פלג  חס   מירי  לחוק  בניגוד  לא  לנו  לעזור  היצירתית  הדרך  את  תמצא 

 וחלילה לא מתכוונת ומעולם לא ביקשנו.

ההפך, רוצים שתפעלו כחוק. זאת הדרישה. כמה שהיא אלמנטרית תפעלו    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 כחוק.

 . טוב, בבקשה עדי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני יכול לסיים בבקשה? תודה. תפקידי כיועץ משפטי לפעול לפי החוק,   עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

והחוק כולל גם פסיקה, גם אם זה לא נוח לחלק מהנוכחים, והחלק כולל גם חוזר מנכ"ל, והחוק  

כולל את כל מארג החקיקה המוניציפלית. כשאני אומר שמשהו לא בסמכות המועצה זה לא כי אני  

שב שהמועצה לא צריכה קידום בנושא, אני גם אמרתי, אתם יכולים לדון בנושא, אף אחד לא חו

מונע את עצם הדיון, עובדה הדיון מתנהל. אבל האם לקבל הצעת החלטה בתחום מסוים שאינו מצוי 

בסמכות מליאת המועצה האם היא יכולה לקבל את ההחלטה? לא משנה כמה פעמים אנחנו נחזור 
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וכבר התקבלה עתירה ונגיב לעתירה הכול בסדר. אם אין סמכות לא ניתן להגן על זה  על המכתבים  

ולכן לצפות ממני להגן על עמדת הרוב רק כי זה רוב סליחה אני לא סתם הולך לקפלן כל שבוע,  

סליחה. שתיים, מירב, לא קיבלת את חוות דעתי בכתב, אוקיי. שני דברים יש לי להגיד על זה. אחד,  

 -לסדר נשלחת יומיים לפני דיון לא ניתן לצפות כאשר הצעה

 - זה החוק סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 זה יותר מיומיים.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 לחודש.  19-לחודש. אנחנו ב 12-הגישה אותה ב דוד חיות ]חבר מועצה[:

אבל אתם תצטרכו  תנו לי לדבר. אני מבין שאתם לא מוכנים להקשיב לי    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -שעות לפני הישיבה 48לנסות לתת לי לדבר. אין שום בעיה, 

 אבל תקשיבו למען השם תנו לו לסיים מה קורה לכם? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 הוא אמר יומיים זה לא יומיים. זה שבוע. הוא מסלף.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 תרשום תגיב.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

אי אפשר כבר להגיב כי ככה זה כל דבר. אי אפשר פעם אחת שמישהו יגיד   חיות ]חבר מועצה[: דוד

 - דוגרי את הדברים

 לא שמעת עד הסוף. לא שמעת עד הסוף. די כבר, זה לא אמיתי.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 דוד מספיק בבקשה. בבקשה עדי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 48-דוד כשאני אומר ש  םכהווייתא' אני חושב שאני מציג את הדברים    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

שעות לפני הישיבה זה בהתאם לחוק. מה שלא בהתאם לחוק אין חובה לתת התייחסות משפטית 

יכולה להינתן בעל פה. האישור בכתב   וגם כידוע לכולנו חוות דעת  בכתב במהלך היומיים האלה 

ם, כמובן יכולים לראות את זה בחוק הייעוץ המשפטי. לגבי היחידים שנדרשים הם אישורים לחוזי

על    copy pasteדברים. אחד חזרה מוחלטת    2-ההצעה לסדר עצמה, לגבי ההצעה לסדר שמורכבת מ 

ההצעה לסדר מהישיבה הקודמת. נתתי חוות דעת ארוכה ומנומקת, הפרוטוקול מונח בפניכם, נשלח  
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שר לראות שנייה ממתי זה. בראשי פרקים מאוד כללים לכם על ידי מנכ"לית המועצה. אם תרצו אפ

חיצוני קבוע לתפקיד   יועץ משפטי  אופן קבלת  חוזר מנכ"ל שמגדיר במפורש את  לנו  מכיוון שיש 

מכיוון שמוגדר במפורש התהליך עכשיו לטעון הפוך זה קצת בעיה. יתר הדברים נאמרו במפורש 

 במסגרת חוות הדעת. 

 -אוקיי. אפשר להגיב? סליחה  מועצה[:מירב דין ]חברת 

אני חושב שיהיה נכון פעם אחת ולתמיד לקבל את העובדה שהתקבלה כאן    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

החלטה כדין בוועדת איתור בהתאם לכללי חוזר המנכ"ל, אותם כללים שמסדירים את כל היועצים 

ל ולכן לנסות כל פעם לקעקע את המשפטיים החיצוניים במועצות אזוריות ומקומיות במדינת ישרא

זה בטענות שלא מגובות משפטית בלשון המעטה, ונשענות על המדריך לנבחר שיש בו דיסקליימר  

 - נהדר בהתחלה

 ויות. * התפרצ

 - סליחה אתה לא מפריע. אתה לא מתפרץ באמצע  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לעמיחי את לא אומרת את זה? למה לעמיחי את לא אומרת את זה? למה  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 הוא מדייק את העובדות, בסדר גמור קובי.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 -מה זה מדייק, דיוקים דיוקים  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 תיפגשו בבית משפט נראה אותך שמה.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

]יועמ"ש[: כאן במפורש    עדי סדינסקי  נאמר  אני מחכה  בעיה  פנייה  אין  לעשות  שאתם מוזמנים 

למשרד הפנים אני אפילו מפציר בכם לפנות למשרד הפנים שההליך לא תקין, פנו למשרד הפנים ופנו 

 לבית המשפט לעניינים מנהליים, יש לכם סמכות מלאה לעשות את זה. 

 התפרצויות. * 

 לדקלם, ולדקלם. גם העורך דין השני יושב בציבור ואת נותנת לו לדבר ו דוד חיות ]חבר מועצה[:

 עדי בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 אני גם מבקשת שתדברי בכבוד לתושב שמגיע פה על חשבונו.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 חד משמעית.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

ביישת? איך את לא מתביישת? הם בחרו בכם. בחרו בך, איך את לא מת  דוד חיות ]חבר מועצה[:

יושבים פה אנשים שבחרו בך, תכבדי אותם על הצעד המוטעה שהם עשו אבל הם עשו אותו ובזכותם  

 את יושבת פה, איך את לא מתביישת?

 - דוד אתה שוב מתפרץ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני מתפרץ, את לא מתביישת? את צריכה להודות להם כל בוקר על זה    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 ותך על הכיסא הזה והיום הם מתחרטים על כך.שהם שמו א

 דוד תודה, בבקשה עדי.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 תתביישי לך. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 .עתירגדוד   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זה הרגוע שלי, את עוד לא ראית אותי עצבני.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 משתתפת בצערך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

את מדברת על מילים בוטות, על תרבות, תתביישי לך. משתתף בצערך,    דוד חיות ]חבר מועצה[:

תיכף אני אגיד עוד בצער מי אני משתתף אבל לא אגיד. אני בניגוד אלייך קצת מכבד אותך. אני לא 

 יורד אמרתי אני יכול אבל אני לא אגיד.

]יועמ"ש[:  סדינסקי  שה  עדי  מזכיר  והנשנאני  החוזרת  להתייחסות  מעבר  לסדר  כמו יהצעה  ת 

בהצעה לסדר במליאה הקודמת שנידונה בהרחבה וכללה התייחסות נוספת לגבי אשרור של מינוי  

בכירים אחרים ברשות, ודאי העניין הזה כולל התייחסות מפורטת על ידי עורך דין ויינברגר ואני  

ב נוספת. העובדה שאתם, את, מירב מעלה  פעם  מינוי של אגיד  הצעה לסדר בקשה לאשר מחדש 

נושאי משרה בכירים ברשות שחלקם צריך להדגיש האישור שוב פעם יש טעות ביסודו כי הוא נשען  
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המועצות   בפקודת  ולא  בצו  לא  זה,  של  החלה  אין  המקומיות  המועצות  בצו  אבל  הנבחר  על 

 - קומית אלא בעירייההמקומיות, יש בעלי תפקידים שבכלל לא בסמכות המועצה לאשר למועצה מ

 ויש כאלה שכן?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 כן. יש כאלה שכן.   עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 יכול לפרט גם.  עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 -לא אל תפרט. הוא יכול לפרט. לא אישרנו את הגזבר   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אושר גזבר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הוא לא תושב, הוא תושב חוץ, הוא לא גר פה בכלל.  מועצה[:דוד חיות ]חבר 

 אני מדבר גם עם תושבי חוץ.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

לסיכום, בעלי תפקידים לאשרר את המינוי כפי שנאמר כאן יכול להוות   עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -הליך פיטורים בפועל כאשר הדבר הזה לא בסמכות לפטר עובדים

 איך אתה מגיע לזה?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אתה רוצה לאשרר מישהו שיושב על הכיסא חזקה שהוא כבר מונה. ברגע    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -שאתה רוצה

לא, אין בעיה, תביא אותו לאישור כאן, אנחנו מאשרים אותו כאן, מה    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 הבעיה?

 - בעיה לא הבנתימה ה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אנחנו רוצים לפעול כחוק.   מירב דין ]חברת מועצה[:
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רגע רגע. רותם, עורך דין רותם. דיני עבודה אני קצת מבין. יש לי שאלה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 האם עצם קיומו של שימוע לעובד מהווה כבר את פיטוריו? שאלה.

 -יש לעבור ועדה מיוחדת על פי חוק עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

לא לא לא לא. אני שואל אותך עדי. עדי אני שואל אותך. האם עצם קיום    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 שימוע לעובד מהווה החלטה על פיטוריו? לא! 

]יועמ"ש[:  סדינסקי  בחלק    עדי  מיוחדת  ועדה  צריך  אתה  רשות,  ראש  של  הסכמה  צריך  אתה 

 -דתמהתפקידים. ועדה מיוח

אנחנו גם לא מדברים על שימוע. אנחנו    -לא קשור. עצם קיום השימוע  אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 מדברים על אישור מליאה לעובד סטטוטורי, מה אתם מדברים אני לא מצליח להבין?

 * מדברים ביחד.

של    רק המחשבה על זה שאולי יתקיים שימוע ואולי זה יערער את מעמדו  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 העובד, בשביל זה לא לעשות את המנהל תקין? 

 מי אמר שזה לא מנהל תקין אבי? רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 -טוב -אני מבקשת לסכם. סליחה עדי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

בעלי תפקידים שהמליאה הזאת היא בעצמה זאת שאישרה, מנכ"ל    3יש    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[: 

 גזבר המועצה ומנהלת אגף חינוך. המועצה, 

 - לא, אישרנו רק שכר דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

אלה מינו במועצות קודמות. יותר מזה, יש אישור   -עובדים נותרים  2ולגבי    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -משרד הפנים שחזקה שמשרד הפנים הוא נסמך עליו
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 * מדברים ביחד.

 רגע, שנייה שאלה. מי זאת היועצת לקידום מעמד האישה במועצה?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 הדוברת.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 היא מונתה?  מועצה[: עינת קדרון ]חברת

 - זה הגדרה של משימה נוספת, אתה לא חייב, בהתאם לגודל של רשות עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 מה? לא לא לא לא, עורך דין סדינסקי בבקשה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 -מטלה נוספת לא דורשת מכרז  לין קפלן ]ראש המועצה[:

יו של עמיחי באים זה בסדר, גם עורך דין כספי מדבר. לא לא לא, אם דבר  מירב דין ]חברת מועצה[:

 אין בעיה, ניתן רשות לתושבים לדבר זה בסדר גמור.

עדי תשתדל אתה לענות כדי שאני אקבל    -אני לא שאלתי שנייה רגע  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אם  תשובה. אני שואלת שאלה פשוטה, לא שאלתי אם פתחו מכרז, לא שאלתי שום דבר. שאלתי ה

 -היא מונתה במליאה ומתי 

 -היא לא צריכה להיות ממונית במליאה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אבל זה מה שכתוב במדריך לנבחר  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - לא, זה טעות. בחוק הרשויות המקומיות אם יועץ  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 בסדר, בסדר. -אנחנו רוצים בכל זאת  מירב דין ]חברת מועצה[:

בקיצור המדריך לרשויות המקומיות פעם תקף ופעם לא תקף, תלוי איזה    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 סעיף.

 * מדברים ביחד.

 -עדי שאלה. מאחר ואני מבינה שהנושא, המינוי סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:
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 - הלוואי שהייתי שומע  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 הוא חושב שהוא לא צריך לבוא לאישור.  ירב דין ]חברת מועצה[:מ

מועצה[: ]חברת  שמבירו  זהבי  פה    סיגל  אישרנו  וחצי  שנתיים  במשך  שאלה.  לשאול  רוצה  אני 

האם אתה כעורך דין שמייצג אותנו יכול    בוצעו בפועל,החלטות חלקן היו בסמכות ועד היום לא  

 לסייע לנו מול משרד הפנים?

 מצוין. שאלה מצוינת.   חברת מועצה[:מירב דין ]

 - שאלה מצוינת, לא קשורה בכלל לסדר יום  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אין אין אין -לא קשורה, לא זה לא אמיתי  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -תענה תענה דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - טוב אז אני מסכמת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 סכמת לא הבנתי מה התשובה?מה מ  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אין תשובה. חוק המגננים. הסכם המגננים. את רוצה לראות מאתמול בערב   דוד חיות ]חבר מועצה[:

נראה חוק רגע. מימוש חוק    - את שכונת אלי כהן? אני אראה לך. היא רוצה לראות איך  רגע רגע 

 - המגננים שאושר במליאה, אושר בחברה הכלכלית, אנחנו רוצים להראות לכם

 -חנו רוצים להתקדםאבל רגע דוד אנ יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

אני יודע. הנה החוק שכונת אלי כהן איך הוא נראה. תסתכלי תסתכלי, את   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 הצבעת בעד. תסתכלי. 

 אתה עברת כל גבול היום. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 אני עברתי כל גבול, מה את אומרת? תודה, אני נורא מתרגש. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 זה לא צריך להיות דיון עכשיו. סליחה. סליחה. -תתייחס  פלן ]ראש המועצה[:לין ק
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הרבה החלטות   -ממש לא זלזול, שיסביר את הזה, יש פה הרבה חוקים  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -מליאה

יש פה נושאים על סדר יום והם עושים פשוט פיליבסטר עדי תענה במילה    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אחת על השאלה שלה ונתקדם

 - בוא נתקדם יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 -שיישלח  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 אז היא תשלח במייל ואתה תענה לה במייל.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שמוע. התושבים רוצים ל דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אתה לא מחליט מה תושבים רוצים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 התושבים רוצים לשמוע, אני לא מחליט, אני יודע מה הם רוצים. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -בסמכות, שטרם  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 - מה אני יכול  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 יכול לסייע לנו מול ראש המועצה במשרד הפנים?  האם אתה סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -א לחוק הרשויות המקומיות5יפה. סעיף  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -סימן שכבר בדקת סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

א 5אני בדקתי, אני רק רציתי לוודא שהשאלה הייתה מה שחשבתי. סעיף    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

, חוק רשויות מקומיות ייעוץ משפטי. יועץ משפטי יעניק ייעוץ משפטי רבתי לחוק הייעוץ המשפטי

לחוק הרשויות    17למועצת הרשות המקומית וועדותיה, לראש הרשות ולסגן ראש הרשות לפי סעיף  

ולעובדי הרשות. בכל עניין הדרוש למילוי תפקידי הרשות. כן, יחווה את היועץ המשפטי את דעתו 

ת אם נוכח שהדבר דרוש למילוי תפקידי הרשות ואין במתן חוות הדעת  לפי פניית חבר מועצת הרשו

 להעמידו במצב של חשש לניגוד עניינים. אפשר לסיים?
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 אתה תסיים ואנחנו עוברים להצבעה כי זה לא דיון עכשיו חדש. בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 חווה את דעתי.כמובן את יכולה לשלוח פנייה ואני כמובן א  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 - מצוין, תודה. טוב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -רק שנייה אני רוצה להתייחס לדברים שאמר עורך דין  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מה זה כל ההתייחסויות? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 תסכמי ואנחנו מעלים להצבעה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

רק רוצה להגיד אחד זה עניין חוקי להעלות לכאן לסדר את כל    כן, אני  מירב דין ]חברת מועצה[:

העניינים הסטטוטוריים זאת הסמכות של המליאה הזאת כשם שיש לה סמכות לאשר או לאשרר 

במקרים מסוימים. יש לה גם את הסמכות לפטר, לכן החוקים אינם רלוונטיים כעת, אפשר להביא  

ור שמגיעים לכאן לפעול לטובת תל מונד לעשות את לכאן ולסמוך על שיקול הדעת של נבחרי הציב

ההחלטה הנכונה בכל רגע נתון לכל ההחלטה הזאת מבחינתי מאוד חוקית. רק תיקונים קלים לעורך 

דין סדינסקי לוי בהקשר למה שאמרת. מעולם לא הטלתי דופי בוועדת האיתור אני אחזור ואדגיש.  

ועדת האיתור  בזה שההחלטה של  דופי  כפי שקרה    אני הטלתי  לכאן לאישור המליאה  הגיעה  לא 

 -במליאות אחרות. אני גם רוצה להגיד אמת אתה התייחסת בישיבה הקודמת בעל פה

 -תן לה לסיים  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

הובא לאישור המליאות הקודמות המינוי של קודמי? והקודם קודם? זה    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -מה שנאמר

 -סליחה אז אני אתקן. אני אתקן. אישור  מירב דין ]חברת מועצה[:

 השאלה אם נעשה אישור מועצה.  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 - לא אז רגע שנייה. לא נעשה אישור, וכמו שאמרתי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 פעמים כבר. 8נעשה רק למינוי של עובד, הסביר את זה   ]ראש המועצה[: לין קפלן
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יותר ויותר    כמו שאמרתי, אנחנו לומדים כל פעם מחדש ואנחנו לאט לאט  מירב דין ]חברת מועצה[:

הופכים להיות מקצועניים. ההתייחסות שלך בפעם הקודמת הייתה בעל פה ולכן אני משכתי, אני  

מזכירה, משכתי את ההצעה שלי, היא לא הובאה לסדר, היא לא הגיעה לכאן להצבעה של חברי  

 -מועצה ולכן היא מגיעה לכאן להצבעה בפעם הראשונה

 - ה. היא לאלא היא לא בא  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 - הסרתי את ההצעה, משכתי -סליחה. אני חוזרת עוד פעם. אני משכתי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - אחרי ההצבעה  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

לא. אתה טועה ומטעה. אני יודעת מה אני אומרת, כי אם הייתי מעלה    מירב דין ]חברת מועצה[:

 חודשים אחרי.  3תה אותה אני מזכירה לך לא הייתי יכולה להעלות או

 -בוא נתקדם רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 * מדברים ביחד.

רגע. איילה. מירב לא הבנתי מה הסרת מסדר יום? אני לא מצליחה להבין   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כלום.

פעם קודמת, בישיבה הקודמת, הבאתי להצעה לאשר את מינויו של עורך    מירב דין ]חברת מועצה[:

לוי למליאה. בעקבות חוות הדעת שהוא נתן בעל פה אמרתי שאני מושכת את ההצעה    דין סדינסקי

 שלי והיא לא הובאה להצבעה.

 בסדר אז מה עכשיו? ההצעה שלך עומדת להצבעה?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

בוודאי שכן. לא סיימתי. אני מתקנת רגע את דבריו של עורך דין סדינסקי   מירב דין ]חברת מועצה[:

 -מעמידה אותו על טעותו לוי,

 מעמידה אותו על טעותו. את.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -תתפלאי  מירב דין ]חברת מועצה[:
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 -איזה זלזול  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 היא פשוט לא יועצת משפטית.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה זה קשור? לא כי העורך דין לא יכול לטעות.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

המועצה[:  לין ]ראש  להעלות   קפלן  רוצים  אנחנו  כי  תסיימי  תארים?  עוד  יש  מהנדסת?  גם  את 

 להצבעה.

דקות באמת לין, קצת דרך ארץ,    5אני אסיים אם לא תקטעי אותי כל    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 להיות ענייניים אפשר? ברצינות, אני לא יכולה להוציא משפט מהפה את שמה לב?

את השתלטת על הישיבה אז אל תלמדי על דרך ארץ. בבקשה תסיימי את   עצה[:לין קפלן ]ראש המו

 הדברים שלך.

 , לרשום הערות וננסה לעשות דיון יותר ענייני בסדר?10לספור עד   מירב דין ]חברת מועצה[:

 לא, אנחנו פשוט נצביע. תודה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[:  ]חברת  דין  לאשר,   מירב  סדינסקי  דין  עורך  הזאת  המליאה  של  שלנו,  הסמכות  זו  שוב 

סמכות המליאה גם לפטר, לכן אני מבקשת להביא למען הסדר הטוב ושוב אני אומרת למען המנהל  

התקין להביא אותם לאישור המליאה ובפרט לראש המועצה אם את רוצה שבמשמרת שלך לפחות 

 בהצעה ולהצביע על כל המינויים.  החלק הזה יתנהל כדין מציעה מאוד לתמוך

המועצה[: ]ראש  קפלן  פירט   לין  סדינסקי  שעדי  ואומר  אסכם  אני  להצבעה.  נעלה  אנחנו  אוקיי 

בהרחבה שמינויים שנעשו בעבר אין צורך לאשרר אותם שוב, מינויים שנעשו בתקופה הזו אושרו  

ולכן אנחנו מעלים את זה להצבעה בגלל שאתם רוצים להעלות א ת זה להצבעה למרות  במליאה 

שאין בזה צורך וזה לא בסמכות. מי בעד? אבי, מירב, מירי, סיגל, עינת, דוד. מי נגד בגלל שזה לא  

 - בסמכות? לין, איילה

 דודו פרשת סופית? סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:
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רותם אל    -לא משתתף. נגד לין, איילה, יונת, רותם. טוב, הסעיף הבא  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -תענה

 

 

 * מדברים ביחד.

 - שעות 3בזבזנו כבר   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

יום לפני שאנחנו מגיעים לדברים האופרטיביים.    לין קפלן ]ראש המועצה[:  הנושא הבא על סדר 

 - הנושא הבא על סדר יום

 * מדברים ביחד.

 החלטה

 העלאת הצעה לסדר של חברת המועצה מירב דין בנושא אישור בעלי תפקידים סטטוטוריים.

 

 בעד: אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, עינת קדרון, דוד חיות

 ת ארז חגאי, רותם ריענילין קפלן, איילה רבין, יונ: נגד

 

 ההצעה עלתה לדיון

 החלטה

למען הסדר הטוב והמנהל התקין, אני מבקשת להביא את מינויים של כל בעלי התפקידים 

 הסטטוטוריים לאישור המועצה, ואבקש להביא להצבעה את כל אחד ואחד מהם בנפרד.

 

 בעד: אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, עינת קדרון, דוד חיות

 לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני: נגד

 

 בסמכותאינה ההצעה 
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באמצעות הוספת חוק   (2013תיקון התשע"כ  ( )עבירות קנס)תיקון צו המועצות המקומיות  [     2]  

, לחלק הרלוונטי (2021  -שמירה על איכות הסביבה ומניעת מפגעים, התשפ"א)  העזר לתל מונד

 .למועצה בתוספת הראשונה לצו

הנושא הבא על סדר יום תיקון צו מועצות מקומיות עבירות קנס. אתם    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -מפריעים

 * מדברים ביחד.

מועצה[: ]חברת  דין  אנחנו   מירב  המשפטי,  היועץ  למעט  כולם  את  מאשרים  אנחנו  לפרוטוקול 

ההחלטה אמרה להביא למליאה, וזה ההחלטה. רגע   - מאשרים או מאשררים את מנכ"לית המועצה

אני רוצה בבקשה להגיד לפרוטוקול. אני רוצה בבקשה להגיד לפרוטוקול אחרי שההצעה שלי עברה  

מאשר חבריי  בשם  מדברת  אני  שאנחנו  גזבר  כרוב  את  המועצה,  מנכ"לית  את  מאשררים  או  ים 

המועצה, את הרופא הווטרינר, את המבקר, את מנהל מחלקת חינוך, את היועצת לקידום מעמד  

 האישה, את היועץ המשפטי מליאת תל מונד איננה מאשרת, תודה. 

 3-על התודה, תודה רבה. טוב, את הנושא העדכון שלי אני מושכת, חבל    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

זה נושא שלי ואני מושכת אותו. הנושא הבא   -שעות ועשר דקות שבוזבז ככה זמן ולכן אנחנו עוברים

 - על סדר יום זה תיקון צו מועצות מקומיות. מדובר

יודעת כתוב שברגע שחבר מועצה תיכלל הצעה בסדר יום תובא   עינת קדרון ]חברת מועצה[: לא 

 - אני מגישההצעה לדיון כאילו אותו חבר הגיש אז 

 היועץ המשפטי זה ניתן?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 שמה? לא הבנתי.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 היא צודקת שהיא יכולה להעלות במקומך את ההצעה.  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 טוב נגמר הדיון. תיקון צו מועצות מקומיות.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -דקת אבל היום העדכון ריקאני צו עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 - העדכון לא ריק בכלל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רוצים לשאול שאלות לגבי העדכון.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - בסדר אבל אין עדכון ואי לכך אני מבינה שאתם מזלזלים בכל מה שקורה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

איך לא נזלזל כשאת מזלזלת בנו? איך לא נזלזל חזרה תגידי? זה יד רוחצת    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

יד, תסתכלי איך הישיבה הזאת מתנהלת, תסתכלי איזה בושה הולכת פה, בושה וחרפה להיות שותף 

 -למועצה כזאת

אני מסכימה איתך שזה בושה, הדרך שבה אתם מתנהלים באלימות היא    קפלן ]ראש המועצה[:לין  

באמת בושה. באמת בושה. הנושא הבא זה תיקון צו מועצות מקומיות. הנושא הזה הוצג לכם כבר  

דבר   3 החדש,  העזר  לחוק  והתאמה  הקיימים  הקנסות  תעריפי  של  נדרש  בעדכון  מדובר  פעמים, 

אכיפה ביישוב. יש את עורכת דין מיכל סער שהציגה את הנושא, ואם יש שאלות שיאפשר לשפר את ה

 -אליה

 * תושבים עוזבים את הישיבה.

 -אולי עכשיו יהיה דיון ענייני  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 עכשיו יהיה דיון ענייני הבנתם? עכשיו הבנתם?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

שים לכם הצגה זה הכול. סליחה את מפריעה, את מפריעה, לא בגללכם. עו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

את מפריעה למליאה. תודה לך. טוב, האם יש שאלות בנושא צו מועצות מקומיות? עורכת דין סער  

מ מזכירה   7-מחכה  אני  שלישית  פעם  מועלה  הנושא  יש.  אם  שלכם  לשאלות  בזום  זמינה  וחצי, 

 - יל ללמוד אותושבפעם הראשונה שהוא הועלה אתם ביקשתם זמן בשב

כן אני דווקא ראיתי שם את העלויות, אני רק מנסה לפתוח את זה אז    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אתם תצטרכו לחכות שנייה. אני ההשגות העיקריות שלי אני מודה שזה לא בדיוק למליאה בשעה  

, יש שם הזאת אבל בעיקר על תעריפים. זאת אומרת יש שם תעריפים הבנתי שיש רמות ומדרגות

תעריפים בעיניי מגוחכים, אני פשוט לא זוכרת אני צריכה לפתוח את זה אז עוד שנייה, אני חושבת  

 -שזה ראוי להעלות את זה לפה, יש תעריפים גם למשל מאוד גבוהים על דברים מסוימים
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 -רגע שנייה אני רוצה לפתוח את זה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - ינת אולי תציגיע דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אגב עדיף לשלוח תמיד מראש בשביל שאפשר יהיה גם לבדוק את זה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -ולהתייחס, אתם יודעים הרי שהנושא עלה כבר פעמיים

 עדיף. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 נכון, הספקתי לשלוח רק את התקציב מראש לא הצלחתי, מה לעשות?   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מועצה[:מ ]חברת  דין  קריירה    ירב  עבודה  שזה  אחרי  בהתנדבות?  שזה  מבינה  היא  יודעים  לא 

 -ומשפחה

אני רוצה להזכיר לך מירב שגם אני הייתי חברת מועצה בהתנדבות אם    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 לא אכפת לך ואף פעם לא התנהגתי בצורה הזאת. 

מועצה[: ]חבר  אליהו  מה   אבי  הזה.  היישוב  על  שהבאת  מה  וואו  וואו  גרועה.  יותר  הרבה  היית 

 .2013-שהבאת על היישוב הזה. במו ידייך הרסת אותו מ

 * מדברים ביחד.

עינת אתם קיבלתם כבר השוואה של התעריפים אל מול רשויות   לין קפלן ]ראש המועצה[: אגב 

 נוספות.

 כן נכון.  מירב דין ]חברת מועצה[:

נכון, אני רק מנסה לפתוח. את יכולה לשלוח לי במהירות?    -נכון ויש שם  חברת מועצה[:עינת קדרון ]

 -אה הנה -אולי אני פשוט אסביר תוך כדי כי אני -יותר פשוט. אני אגיד לכם אני מבינה מה

 אנחנו נעלה אותה רק אם יהיה שאלות.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מסך רואים אותה. הנה היא שומעת אותנו.היא פה על ה יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:
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 אהלן.  מירב דין ]חברת מועצה[:

זה אחד   -אז אני אגיד ככה. מה שאני כשעברתי על החוק ומאוד זה  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

הקנסות שיש בהם סכומים מאוד גבוהים שלא ברור לי אפילו איך מפקחים עליהם. למשל לא יזרוק  

סולת ביתית מחוץ לעצירה כנראה זה עצירה ולא ישליך פסולת ביתית אדם ולא יניח או ישאיר פ

ברשות היחיד וכו', ואני יודעת שזו בעיה ספציפית לאכוף את הדבר הזה כי אני רואה את זה קורה  

 -שקלים וגם זה, זה היה נראה לי תיכף אני אראה 730יום אז כאילו גם סכום של -ביום

 -עינת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חברת  קדרון  בכל    עינת  זה  שככה  שחושבים  מאלה  לא  אני  אבל  מבינה  אני  בסדר  לא, 

 -הרשויות וככה צריך. יכול להיות אבל

 -עינת בואי נעשה את זה אופרטיבי. יש לך הצעות לתיקון? אם כן  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אשמח לשמוע. אני אשמח אני אגיד לך מה אני  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

נראה לי שזה הפוך מה שאת אומרת. בגלל שאם את רוצה למנוע את הדבר    עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -הזה לדוגמא השלכת פסולת יחיד

 -אבל האכיפה היא מאתגרת עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ש זה שהאכיפה מאתגרת אדרבא. כשכבר יגיעו לאכוף את זה זה יהיה העונ  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 - המירבי. אם תחשבי על זה הרציונל החקיקתי

לא, אבל מה שקורה זה שאנשים יקבלו קנסות ועכשיו לך תוכיח שאין   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לך.

זה מאוד קשה לאכוף אבל אנחנו אוכפים רק אם יש באמת סימן    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -מזהה

 א הזה. אני יכולה להגיד משהו בנוש מיכל סער:
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כן ובאותה הזדמנות כבר אני אשלים שאלה ותתייחסי לשני הדברים   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - ביחד. באמת באיזה מצבים מגיעים לקנסות בסכומים כאלה? זאת אומרת ממש מה המקרים

אז אני אסביר. צידוק העבירה כלומר זה באמת השלכה של אשפה לא לפח וכו' זה כבר    מיכל סער:

זאת אומרת אין לנו דרך היום או לפחות זו לא המטרה שלשמה   2019-חוק העזר שאושר בנקבע ב

 התכנסנו לשנות את הסיווגים.

 זה בסדר. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

סער: על  מיכל  מדברים  אנחנו  שבו  סופי  אנחנו  עבר.  כבר  בקורלציה   -זה  זה  הקנס  גובה  עכשיו, 

למ שקשור  מה  בכל  עכשיו  העבירה.  הסוגייה  לחומרת  את  העלית  כבר  אם  למחזור  לפסולת  של 

הספציפית הזו אז זה סוג של מלחמה שאתם צריכים לנהל, בכל המדינה לא רק אתם כן? זה משהו  

רציונל   זה  מאחורי  יש  וכו',  במחזור  הטיפול  וכל  הסביבה  איכות  על  שמירה  מתוך  גורף.  מאוד 

תל מונד אבל גם. אז זה בכל מה שנוגע  חקיקתי מאוד ברור שהוא כלל מדינתי, הוא לא ספציפית ל

לאלו הגזירות והסיווג שלהם. בכל מה שביקשו בנוגע להנחיות להזכיר רגע אחד ממש ככה במשפט  

קצר. אנחנו עוסקים בעבירות של אחריות קפידה. כאשר אנחנו באים לדבר על כל הקושי באכיפה  

בעי שנקרא  מה  על  נסמכים  לעולם  אנחנו  וכו'  אכיפה  יכולת  במסגרת  או  אנחנו  סיבתיות.  ות 

מבעיר  אדם  או  זרק  שהמשליך  רגע  באותו  נהיה  לא  אנחנו  לרוב  ברורה.  מאוד  מאוד  נורמטיבית 

קוצים באותו רגע, הוא לא נתפס. לרוב נתפסים אחרי ודרך זה הסיבתיות, אין מניעה היום להרשיע  

ה הרשות  של  בעבירות  לא  בוודאי  נסיבתיות,  ראיות  סמך  על  פלילי  מנהלת  בהליך  אני  מקומית. 

 תיקים כאלה בלי סוף, מאות תיקים בשנה. אם תהיה עוד שאלה אני אשמח להסביר.

תגידו חבריי מה    -בסדר אני מבינה פחות או יותר. אני מודה שאני לא  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

שקלים קנס    730-אתם חושבים, אני לא מרגישה נוח דרך אגב בלא מעט מהעבירות שלנו שאנחנו ב

כמו אחזקת בעל חיים באופן המייצר מטרדים, אנחנו מעל לרשויות אחרות. יש פה אני אקריא לכם 

 - ים. גרימת מפגעפשוט את הדברים היותר חמור

עינת אבל פעם שעברה גם העלית את זה וביקשנו שיביאו נוסח   סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -חדש

 -היא שלחה. היא שלחה, זה מה שהפריע לי בגלל זה זכרתי עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 זה עדיין נשאר למרות ההערות שלך?  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -לא היו הערות ספציפיות. אני הצעתי  אש המועצה[:לין קפלן ]ר

, זאת אומרת אני מנסה באמת  470והכי גבוה זה    730אבל גרימת מפגע    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

להבין איזה שהוא רציונל שאני לא, גם השלכת שפכים שאני אפילו לא עד הסוף זוכרת את ההגדרה  

הזה הלא מוגדרים    730-ו אני מרגישה חייבת להגיד עם האבל לא משנה. אז אנחנו עלינו לגבוה, עכשי

 - ובטח החריגים ביחס לרשויות אחרות לא נוח ו

 למה? כי מה?  מיכל סער:

מועצה[: ]חברת  קדרון  יודעים   עינת  לא  או  יודעים  התושבים  אם  יודעת  לא  שאני  דברים  זה  כי 

 עליהם, הם ברורים? 

ות אכיפה והסברה, לא נתחיל לאכוף בוקר אחד  אבל זה אנחנו קובעים במסגרת מדיני  מיכל סער:

 משהו שלא אכפו. 

 - שקלים? באמת אני  730תסבירי לי למה על עשיית צרכים ברחוב צריך    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 זו עבירה חמורה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - ברור לגמרי אבל עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 ?אז מה הבעיה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אז למה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - אל תשכחי שעשיית צרכים ברחוב מיכל סער:

 בכל המועצות דרך אגב זה מה שמקבלים.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 לא נכון לא בכל המועצות. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לא בכל, ברוב.  אילה רבין ]חברת מועצה[:
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טוב אני מציעה בואו נהיה אופרטיביים. עינת אם יש דברים ספציפיים    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

שאת רוצה לשנות בואי תגידי אותם עכשיו אוקיי? מיכל ממה שאני זוכרת מההשוואה שעשינו אנחנו  

 לא חריגים שם בשום סעיף מול רשויות אחרות אני לא יודעת אם אני טועה, בהשוואה שנעשתה. 

 - לא, נדמה לי מיכל סער:

 -תשבי על זה, תביאי הצעה נגדית  י אליהו ]חבר מועצה[:אב

 - לא אני פשוט -מיכל עינת קדרון ]חברת מועצה[:

בגרימת מפגע אני חייבת להגיד שבגרימת מפגע שוב אני עשיתי השוואה של הרשויות    מיכל סער:

זה   שאני מטפלת בהם ומכירה, בוודאי שיש רשויות אחרות שבהן זה יותר. היום גרימת מפגעים

אחת מההפרעות הקשות ביותר ברשויות. אני רואה את זה בכל הרשויות שאני מטפלת בהן. אני 

 , שוב תחליטו מה שתחליטו.730מאוד ממליצה לתת 

למה על שימוש ללא היתר למשל אין לנו קנס? על שילוט ללא היתר   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 סליחה. לא כתוב לי בטבלה.

 -ויש עיריות אחרות, במקרה אני -730עיריית תל אביב  צה[:אילה רבין ]חברת מוע

 - בסדר אפשר להשוות הכול איילה אני מסתכלת עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - ברור אבל זה משהו אילה רבין ]חברת מועצה[:

עינת השאלה גם אם זה דברים עקרוניים כי חבל להתעכב על זה. היא   לין קפלן ]ראש המועצה[:

עשתה את ההשוואה, הראתה לכם את ההשוואה. אם אין פה משהו עקרוני אז בואו נתקדם. אם יש  

 משהו עקרוני אז תגישי הצעה נגדית ונראה. 

 -אני אגיש הצעה נגדית פשוט אבל מיכל יכול להיות  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 למה בישיבה הבאה?   קפלן ]ראש המועצה[: לין

 - אין לי כרגע להגיש הצעה נגדית אבל מיכל עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 את מרגישה שאת צריכה להגיש הצעה נגדית?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

שלי אישית, אני לא    730אני אומרת שכשאני עברתי על זה היו שם    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -ריי, לי אישית מרגישים לא נוח. מי שרוצהיודעת מה חב

אבל היא עשתה השוואה מול רשויות אחרות עינת, למה לעכב את זה    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

שוב? זה פעם שלישית עולה להצבעה. מיכל פעם שלישית משוריינת לנושא הזה, בואו מה אני לא  

 - מבינה למה אי אפשר לקדם את זה. אנחנו כולנו

אני רק חושבת שאת צריכה לקחת בחשבון שלא תמצאי בגובה הקנסות אם הכול יהיה  מיכל סער:

את עלולה לייצר מצב שהוא לפחות ברמה הציבורית מה הוא משקף לציבור? אותו דבר, הכול    -ו  400

אותה משמעות, הכול קנס כזה, אני לא חושבת שזה המצג הנכון באף רשות נכון להיום, צריך לייצר  

 -דרג קנסות כדי להעביר מסר מה חמור יותר ומה פחות, אם אתם סגורים שישאיזה שהוא מ

רגע אני רוצה לזרום איתך עם המשפט האחרון שלך בסדר? בסופו של   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

דבר הדבר הזה הוא באמת סוג של מדיניות, מה רוצים לקדם יותר ומה פחות, נכון? לא שמנו הכול  

מח לשמוע מה המועצה אולי זה לא שאלה לך מיכל אולי תהילה ולין מה בעצם נכון? אז אני אש  730

המדיניות   את  להבין  רוצה  אני  גבוהים  הקנסות  שם  ולכן  יותר  לשמור  רוצה  המועצה  הזה  בחוק 

שהמועצה רוצה לקדם ומה פחות ואולי יהיה יותר קל להתחבר לזה כי כרגע אני לא מצאתי את 

 החוקיות הזאת. חסר לי. 

 -כל העניין של לכלוך מימון ]מנכ"לית המועצה[: תהילה

אני לא בטוחה שירדתי לסוף דעתך. באופן כללי המדיניות היא דבר שנקבע והוא גם    מיכל סער:

שנים רצוף עם רשויות, רשויות יכולות לשנות את מדיניות האכיפה    13משתנה. מהניסיון שלי כבר  

ת את  לך  להזכיר  רוצה  אני  לצרכים.  בהתאם  סדר  שלהן  כל  שנתיים  לפני  עד  הקורונה  קופת 

 - העדיפויות השתנה בצורה קיצונית ופתאום אכפנו עבירות שמעולם לא אכפנו לפי חוק העבירות אז

?  5-שנים לא? זה בסדר, אבל מצביעים ל  5-אבל אנחנו מצביעים פה ל  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לכמה זמן?

 שנים. זה ניתן עד לרגע שמ עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:
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 אה זאת אומרת שמצביעים לתמיד. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -לא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

 אחד אחד.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מיכל, עדי. תני לי אני רוצה שנייה. עינת, אחרי האישור שלכם הדבר הזה  עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -עולה לוועדת חוקה של הכנסת, שלא מתעסקת ברפורמה משפטית

 היישר לרוטמן. מיכל סער:

]יועמ"ש[:  סדינסקי  דברים,   עדי  אותם  את  בוחנת  החוקה  ועדת  גם  בחשבון,  קחו  מקרה,  בכל 

עבירות קנס של חוף השרון ונכנסו איתנו לסעיפים ספציפיים   נכנסים, אני ישבתי שם בדיון על צו

שאלו למה בסעיף הזה כך וכך, ולמה בסעיף הזה לא כך וכך, אז כעיקרון יש לכם כאן משהו שהוא  

מנומק. אם אתם רוצים לנמק מהצד השני אין בעיה, תניחו הצעה נגדית אבל שהיא לא תהיה סתם 

 עדה יושב ראש הוועדה או חברי הוועדה ישאלו אותן שאלות. בגלל שמאוד יכול להיות שכשנגיע לוו

בסדר. בשביל זה אני אשמח את מה שתהילה התחילה להגיד כי את    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 התחלת לענות.

בעיקרון זה הרבה קשור באמת ללכלוך במרחב הציבורי, זה גם   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

הו שאנחנו מתמודדים איתו, קשה מאוד דרך אגב לזהות את זה אבל  הצואה של בעלי חיים שזה מש

 -כן. אנחנו כן מעריכים שיבוא יום ויהיה יותר קל לטפל בזה

 . DNA-תקציב ל, DNA דוד חיות ]חבר מועצה[:

גם עניין של הוצאת פסולת שאנחנו מתמודדים עם זה הרבה,   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

מי זה מוציא הפסולת אז היינו כן רוצים לקנוס כדי להרתיע   -ואם כן אפשר לאתר מי זה בעל ה

 -בנושא הזה. זה העיקר של ה
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אני אגיד בגדול שאני חושבת שזה האינטרס של כולנו פה לאכוף ולשמור  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ב נקי, לשמור על נושאים שונים שקשורים לאיכות סביבה, נושאים שונים שקשורים לחוק, על יישו

 - ולכן אני אומרת שוב, אם זה לא משהו עקרוני אז פשוט חבל להעלות את זה

 -אני מציע שעינת תרכז את הדבר הזה תציע הצעה נגדית  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

צע. ובין לבין יש גם מספיק זמן אם רוצים להגיב,  אבי אתה מדבר באמ  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

יונת אי אפשר ככה. בין לבין היה מספיק זמן להגיב וכן הלאה אז אם זה לא משהו עקרוני אני מציעה 

שנשחרר את הנושא הזה ונקדם אותו בשביל שלרשות יהיו כלים יותר טובים לאכוף את כל העבירות 

  10-ור על זה בסוף, אז מה זה משנה עכשיו אם זה ירד בלמיניהן, זה אינטרס של כולנו הרי לשמ

כמו רשויות   וראיתם שאנחנו  מול רשויות אחרות  עוד שנעשתה השוואה  ירד? מה  לא  או  שקלים 

 -אחרות

 -לא, לין זה לא נכון. יש לך פה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 עינת את רוצה להגיש הצעה נגדית?  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 כן. ת קדרון ]חברת מועצה[:עינ

טוב אני מעלה את זה להצבעה. מי בעד הצו כפי שהוגש? לין, איילה, יונת,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 רותם. מי נגד כפי שהוגש? אבי, מירב, סיגל, מירי, עינת ודוד.

 

 החלטה

באמצעות הוספת חוק העזר לתל  (2013תיקון התשע"כ ()תיקון צו המועצות המקומיות )עבירות קנס

 , לחלק הרלוונטי למועצה בתוספת (2021 -מונד )שמירה על איכות הסביבה ומניעת מפגעים, התשפ"א

 הראשונה לצו.

 

 לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני, דודו גרינברג: בעד

 נגד: אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, עינת קדרון, דוד חיות

 

 ההחלטה לא עברה.
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אני אשמח גם לתיאום פגישה עם תהילה ומיכל ביחד כדי שזה יהיה    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -יעיל

מיכל  דודו בעד. טוב. הנושא הבא זה אשכול השרון. אני מזכירה כבר    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 תודה רבה.

 * מיכל עוזבת את הישיבה. 

[  אישור מינוי מנכ"לית המועצה כנציגת המועצה בדירקטוריון אשכול השרון במקום המזכיר    3]  

 שפרש. 

אני מזכירה שכבר זמן רב אין לתל מונד נציגות באשכול השרון. האשכול   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מקדם פרויקטים חשובים שנוגעים לתחבורה, לפיתוח כלכלי ולנושאים נוספים וכזכור על פי חוק  

המועצה  כנציגת  מימון  תהילה  את  למנות  זה  יום  לסדר  ההצעה  אז  מועצה  עובד  למנות  ניתן 

לית המועצה במקום המזכיר שפרש שהיה קודם לכן הנציג. יש  בדירקטוריון אשכול השרון כמנכ"

 שאלות בנושא הזה? 

 אנחנו מבקשים שחבר מועצה יהיה שם נציג.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 רק שתדעו, אתם קראתם את המכתב של מנכ"ל משרד הפנים?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא מעניין. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -מעניין, אפשר  מירב דין ]חברת מועצה[:

 כולם קיבלו את זה.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אנחנו יודעים בידיעה שאפשר למנות חבר מועצה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מי בעד?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אה לא רוצים לתת לדבר? אוקיי. אבי אליהו ]חבר מועצה[:פ
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 * מדברים ביחד.

  14.2.2023-קיבלנו כמו שאתם יודעים מכתב ממנכ"ל משרד הפנים מיום ה  סדינסקי ]יועמ"ש[:עדי  

בהתאם   נפעל  לא  אנחנו  אם  אושרה.  ולא  נציג  למנות  בקשה  במפורש שהתקבלה  אומר  הוא  שבו 

לסעיף האחרון, אם לא ימונה כאן נציג שהוא מעובדי המועצה נאמר כאן לא בידי המועצה להסכמה  

רי מנכ"ל משרד הפנים יחליט השר למנות את הנציג מהמועצה למועצת אשכול השרון.  ברוב קולות ק

כלומר אם אתם לא תבחרו, מנכ"ל משרד הפנים יפעל על הראש של כולנו. אז לשיקולכם, יש לכם 

 כאן אמירה מפורשת גם ממנכ"ל משרד הפנים בנושא.

 אז אני רוצה להגיד משהו בעניין.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

רק דרך אגב חשוב אבי להדגיש המכתב ממוען למי שפנה, ומי שפנה זה    די סדינסקי ]יועמ"ש[: ע

 -יובל ארד

 יובל ארד, יו"ר אשכול השרון.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ומי פנה אליו? מי פנה אליו? סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -רונית לבוא ולחתוםיש גם מכתב שהרשות להתחדשות עי דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 זה קשור לנושא? קשור לנושא? לא קשור לנושא.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -אני אצביע כי אני חושב שזה כבר בלתי נמנע לא להצביע בעד דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אז אני אתקן אותך. אז אני אתקן אותך למה בנושא הזה זה לא בלתי    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 נמנע.

 אבי תתייחס ונצביע. אבי בבקשה.  ין קפלן ]ראש המועצה[:ל

 - אז מאחר והאשכול הזה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - לא, אבל יש מכתב דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 דודו שנייה. בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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ולה ברמת מאחר והאשכול הוא אשכול חשוב מאוד שדן ומקדם שיתופי פע  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

מועצה,   של  למדיניות  קשורים  שהם  בדברים  שמדובר  מכיוון  באשכול.  ששותפים  היישובים  כלל 

מבחינתי ואני אמרתי את זה גם במשא ומתן שניהלנו עוד כשיכלנו לשבת אחד מול השני לדבר כשזה 

עוד היה אפשר לחשוב על הדבר הזה אמרתי שמאוד חשוב שחבר מועצה יהיה נוכח באשכול הזה,  

אני יודע בידיעה מוחלטת שיש רשויות שבהן חבר מועצה נמצא באשכול ולכן אני חושב שיש חשיבות 

במיוחד על הרקע שאין כאן שום שותפות בדברים אחרים. אין כאן שום עדכונים שמגיעים מראש 

המועצה לחברי המועצה בשוטף ובצורה שבה מתקיימת ברוב אם לא בכל רשויות מדינת ישראל, יש 

שיבות מאוד מאוד גדולה שיהיה נציג חבר מועצה באשכול השרון. כל הדברים האופרטיביים  כאן ח

אין שום בעיה, אותו חבר מועצה שייקח על עצמו להיות חבר באשכול השרון יכול לעבוד אל מול  

מנכ"לית המועצה, אל מול גזבר המועצה, אל מול רחמנא ליצלן גם ראש המועצה ולקדם דברים  

שכול השרון מקדם. אז אני מבקש שהמליאה גם אם מנכ"ל משרד הפנים כתב שצריך ופרויקטים שא

 המליאה עדיין יכולה לקבל החלטה ולמנות חבר מועצה לאשכול.  -למנות זה

 -כבר קיבלתם החלטה מזמן יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 ם לא אישר.אבל מיצינו את ההליך הזה אבי, מיצינו ומשרד הפני  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 אוקיי אז אני לא מאשר את המנכ"לית.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אל תאשר את המנכ"לית. שר הפנים יאשר אותה. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 אין בעיה תלכו למשרד הפנים.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -ישיבהאנחנו יכולים לדרוש ממנה לקבל דיווח אחרי כל  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חבר  אליהו  סומך  אבי  לא  המועצה   -אני  ראש  על  סומך  לא  אני  תהילה,  על  סומך  אני 

 שתאפשר לתהילה לדווח. 

 -לא צריך, שהשר ימנה, די יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  מנכ"לית    לין  השם  ברוך  שתהילה  אתייחס  אני  קודם  שנייה  אגיד  אני  אז 

 -ת, יסודית מקצועית, רציני
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 לא אמרנו מילה על תהילה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אני ממש דוחה את האמירה שלך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לא אמרנו מילה על תהילה. לא אמרנו מילה על תהילה. מה זה קשור? לא   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אמרנו מילה על תהילה אל תכניסי לי מילים לפה. 

אתה יודע טוב מאוד על מה אני מדברת. שתיים, אתם מעודכנים הרבה    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -יותר מכל מועצה אחרת שהייתה

 -ו באמת. התשובות שלך כבר מגוחכותאוי נו באמת. נ  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

כולל הישיבה על הקאנטרי אתם מסרבים להגיע, כולל ישיבה על קאנטרי.    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זהו.

ממש לא, התשובה מאוד ברורה. את הישיבה על הקאנטרי נא לעשות כחלק   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 מישיבת המועצה, מה? 

 צה להתייחס לנושא הזה?אתה רו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני רוצה להתייחס לנושא ברשותכם. אני אגיד לכם. תראו, כשאני שומע   דוד חיות ]חבר מועצה[:

את מנכ"ל משרד הפנים מדבר אני לא שומע אותו אומר למה החלטות מועצה פה, אפרופו דיברנו 

ניקול לב מונתה    -ירבסיגל ומ  -עליהן לא ממומשות. ניקול לב מונתה על ידי המועצה הזאת כנציגת

על ידי המועצה הזאת להיות נציגת היישוב במליאת השרון. למה לא מזומנת? למה לא מופעלת?  

 - נבחרה פה ברוב קולות

 על מעיינות השרון אתה מדבר או אשכול השרון?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מעיינות השרון.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 השרון אנחנו שואלים את אותה שאלה אגב. אותה שאלה.מעיינות   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ניקול לב אנחנו בחרנו בה.  דוד חיות ]חבר מועצה[:
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 - מי שצריך לאשר את זה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מי שאלת? היא מועמדת שלנו את מי שאלת?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

נחנו שואלים את אותה שאלה מי שצריך לאשר את זה זה רשות המים וא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 למה היא לא אושרה. אותה שאלה.

אפשר לראות את השאלה? אני יכול לראות את הפניות? אני יכול לראות    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 אותו? אוקיי, אז אנחנו לא מתרגשים מהמנכ"ל עכשיו הוא עסוק בדברים אחרים גם אז אני רגוע. 

 נעלה את זה להצבעה. אני מעלה להצבעה.בסדר בואו   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  תושבת   דוד  לב,  ניקול  בעניין  המועצה  של  הפניות  את  לראות  אשמח  אני 

 שמתנדבת.

מי בעד? מי בעד מינוי תהילה מימון? לין, דודו, איילה, יונת, רותם בעד.    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 סיגל.  מי נגד? מירי, דוד, אבי, מירב, יש נמנעים?

 אני מודה שאני רגע בהתלבטות. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אז תחליטי בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני אסביר גם למה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אני אגיד לך למה כי התחייבת לעתור, לא עתרת, אז די. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

יודע בדיוק מה רמת המורכבות של העתירות האלה   בוא, אתה כבר  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - וכמה שהזמן שלנו

עינת אבל בואו לא נבזבז זמן, בואי תקבלי החלטה בעניין הזה בבקשה.    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 בעד נגד?

 - קחי את הזמן לחשוב  מירב דין ]חברת מועצה[:
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חשוב. אפילו דבר כזה אתם לא    העיקר אתם לטובת היישוב, זה הכי  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 מאשרים.

מועצה[: ]חברת  דין  לעבוד   מירב  מוכנה  לא  המועצה  שראש  חבל  מצוינת  אלטרנטיבה  הבאנו 

 -בשותפות

 לא אישרו לכם. עוד פעם? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 עינת מה ההחלטה שלך?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני נמנעת, אני רוצה רק להסביר את זה בבקשה. אני בהחלט חושבת   מועצה[:עינת קדרון ]חברת  

שהמועצה, אני מאמינה בסדר? אני חושבת שהמועצה סייעה לכך שגם שרת הפנים תתייחס בזלזול  

כזה למינוי שלנו ואני חושבת שבהחלט במצב המורכב הזה הייתי מצפה מהמועצה לעשות מאמץ  

לאפשר איזה שהיא שותפות בעשייה. יחד עם זאת, כמו שאמר דודו,  ולעזור שהדבר הזה יתקבל כדי  

מאחר ואני לא פעלתי בהקשר הזה בהיבט משפטי לכן אני משאירה את זה להמשך עבודה שלכם, 

 משכך אני נמנעת. 

 אוקיי. טוב, תודה, ההחלטה עברה ברוב קולות.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 

אריק דושי, מנהל אגף תפעול, ישמש כעובד בכיר   -הסביבהעדכון הרכב חברי הועדה לאיכות  [     4]  

 האחראי לתחום איכות הסביבה במקומה של רונית נחום

 החלטה

 נציגת המועצה בדירקטוריון אשכול השרון במקום המזכיר שפרשלית המועצה כ"אישור מינוי מנכ

 

 לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני, דודו גרינברג: בעד

 נגד: אבי אליהו, מירב דין, מירי פלג, דוד חיות

 נמנע: עינת קדרון, סיגל שמבירו

 

 ההחלטה עברה.



 

 נוצר על ידי 

99 

הנושא הבא על סדר יום, עדכון הרכב חברי ועדה לאיכות הסביבה. אני   לין קפלן ]ראש המועצה[:

הטיפול ישמש מזכירה שזו ועדה סטטוטורית עם הרכב סטטוטורי קבוע בחוק. אריק דושי מנהל אגף  

 - כעובד בכיר

 רגע רגע. לא עברה ההחלטה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 נגד. 4נמנעים,  2בעד,  5כן עברה.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

אני חוזרת. עדכון הרכב חברי ועדה לאיכות סביבה. ועדה סטטוטורית    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -עם הרכב סטטוטורי. אריק דושי מנהל אגף התפעול 

 - אבל במסגרת עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ישמש כעובד בכיר האחראי לתחום איכות הסביבה במקומה של רונית    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 לות?נחום. יש שאלות בנושא הזה? יש שא

 -הוא בעצם מחליף כאילו עינת קדרון ]חברת מועצה[:

את רונית. רונית הייתה מינוי היות ולא היה לנו מישהו שבאמת אחראי    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 על התחום הזה. 

צריך להיות עובד בכיר שהוא חלק מהוועדה, רונית כרגע היא    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -זה אבל

 מי בעד? פה אחד? סיגל? דוד יצא. אוקיי.   ש המועצה[:לין קפלן ]רא
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להקצאות    5]   פרוגראמה  עדכון  אישור  בגוש    –[   קרקע  הצופית    142חלקה    9056הוספת  רחוב 

 לרשימת המקרקעין המיועדים להקצאה

בגוש   לין קפלן ]ראש המועצה[: עדכון פרוגרמה להקצאות הוספת קרקע  הנושא הבא זה אישור 

יגאל    142חלקה    9056 רחוב הצופית לרשימת המקרקעין המיועדים להקצאה. זה השטח שנמצא 

 אתה רוצה להסביר קצת על ההקצאה הזאת? 

מגרשים.   4-כן. ברחוב הצופית יש חלקה והחלקה הזאת מחולקת ל  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -, במגרש שני נמצא בית כנסת, יש שםמעון ]...[במגרש אחד נמצא 

 מה שתוקן אז לגן?  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

גני ילדים שמה, גם דרור ושחף. ושאר המגרש   2כן. מגרש שלישי זה    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

בעירוב  הרביעי   יהיה  הוא  הזה  שהמגרש  אמרנו  מראש  אבל  ילדים  לגן  גם  אותו  מייעדים  אנחנו 

 - שימוש, שימוש מעורב

 מה זה שימוש מעורב יגאל תסביר לי. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

נגיד יהיה גן ובקומה השנייה יהיה ביזנס, סתם   1זה אומר בקומה  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 אומר.

 החלטה

.

 

, אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, לין קפלן, איילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני: בעד

 עינת קדרון, דודו גרינברג

 

 ההחלטה עברה פה אחד.



 

 נוצר על ידי 

101 

 - אני לא מסכים. או לגן רג ]חבר מועצה[:דודו גרינב

 הוא נתן לך דוגמא לשימוש מעורב. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

מאחר וגם כך הוחלט שיהיה שם גן פרטי אז יש כל מיני צרכים    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

זה שם.  ציבוריים פרטיים כמו נגיד מבקר מועצה נגיד או כל נושא אחר שיהיה אפשר לעשות את  

 -תורה ודברים כאלהבית ספר ל

 -אבל זה מגיע לכאן, החלטה יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 -ברור, ברור. כרגע זה רק יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 * מדברים ביחד.

 זה גם גן. זה לא פוסל את הגן. יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - למה להתחיל דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - סליחה יש לי בקשה רון ]חברת מועצה[:עינת קד

 מה הסטטוס של הקרקע עכשיו?  מירב דין ]חברת מועצה[:

 עלה כבר הנושא הזה פעם אחת והתעכבנו. עלה פעם אחת. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא לא דודו זה לא עלה אף פעם.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - ם נו שעלה גם כן לעשות גןעלה עם הבית כנסת ש דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - לעשות קומה שנייה יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 יש לזה הליך הקצאות והכול. אילה רבין ]חברת מועצה[:

 נכון למה שלא יהיה מקום נוסף אחרי זה יחליטו על מה? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 גנים?  2 -חבר'ה אני לא דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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 גנים סתם.  2צריך לבחון צורך, אתה לא עושה  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 - גנים. יש לנו גנים מיועדים 2-אין לנו צורך שם ב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

המועצה[: ]ראש  קפלן  שנייה.    לין  דודו  רגע.  תקשיבו  בקצרה.  התהליך  על  רגע  אדבר  אני  שנייה 

 תקשיבו רגע.

 -מה שיתחילו להתמודד במכרזים? מועצה יכולה לקבל החלטה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ועדת הקצאות.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 לא ועדת הקצאות.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

חבר'ה רק שנייה. אני רוצה להסביר משהו על התהליך    -יה שנייה דודושני  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

אוקיי? יש למועצה רשימה של נכסים אוקיי? שנמצאים בפרוגרמה, השטח הזה כרגע לא שם. אם 

שזה  להקצאות  בקשה  של  לפרסום  לצאת  יהיה  אפשר  הזה,  השטח  של  הכנסה  במליאה  תאושר 

של הכניסה, של השטח הזה הוא עדיין לא הקצאה.   תהליך בפני עצמו. מתחיל אז תהליך, האישור

לאחר מכן מפורסם להקצאה, יש פונים שונים, יש ועדת הקצאות שזה ועדה מקצועית של גורמים  

ימים וכן הלאה וכן הלאה ורק לאחר מכן זה מאושר   45במועצה, לאחר מכן יש תהליך ארוך של  

 -ומועלה לאישור במליאה. בסופו של יום ההקצאה עצמה

 אבל את מגדירה קטגוריה, אני לא מצליחה להבין. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 נכון.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

זה שטח ציבורי. אפשר לבנות עליו מבני ציבור, המועצה יכולה להחליט   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 וד אלטרנטיבות? על איזה מבנה ציבור היא רוצה להקים. להצביע, רוצים בית כנסת ספרדי, יש ע

 לא אתה לא יכול להצביע בית כנסת ספרדי.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 למה לא? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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 - התהליך חייב לעבור רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 * מדברים ביחד.

דודו אתה לא יכול לתת קרקע ציבורית ככה איך שאתה חושב לפי רוב   רותם ריעני ]חבר מועצה[:

 אה. אתה לא יכול למי שאתה חושב. זה התהליך דודו, אין אחרת. במלי

 * מדברים ביחד.

 -טוב, אפשר הצבעה סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

לא, אתה כן יודע דודו. זה חוזר למליאה. ההחלטה על ההקצאה חוזרת    רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 למליאה.

 ה מגיע לפה.לא, האישור של ז יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

מועצה[: ]חברת  מודה  עינת קדרון  להגדיר מוסדות   -אני  צריך  ולמה  צריך  למה  אני לא מצליחה 

 -ציבור

 - כי זה אזור יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

אז למה דווקא את זה? איזה סוגי הקצאות יש? בוא נשאל איזה סוגי    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - כז לילדים עם צרכים מיוחדים? אולי אפשר מרחב ציבוריהקצאות יש. בדיוק. אולי אפשר מר

 - אז יהיה שינוי. אתה תמיד יכול יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

לא, אז למה לקבוע את זה? לא יצאתם לקול קורא. בואו תצאו, תגידו  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - אני יודעת מה? יש כוונה

 אחרי שתכניסי את זה.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 - אבל אני מכניסה למוסדות דת. אני לא פותחת עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לא את לא קובעת עכשיו.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 



 

 נוצר על ידי 

104 

 גני ילדים, זה שימושים מעורבים. כתוב שם מוסדות ציבור?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא, מוסדות דת.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 טוב אני מעלה להצבעה. מי בעד?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 להבין, שנייה. רגע רגע אנחנו רוצים רגע    מירב דין ]חברת מועצה[:

 -אם מקצים אז זה למוסדות דת. אם לא מקצים אז בואו יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -דקות לישיבה 7טוב. יש לנו עוד   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רגע.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 שאלות הבהרה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - זה לא קבעתי יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

שאלות להבהרה יגאל. כמה שטחים כאלה יש לנו שלא מוקצים? שלא    ן ]חברת מועצה[: מירב די

 נכנסו לתוך הפול הזה של רשימת המקרקעין המיועדים להקצאה? כמה כאלה יש בתל מונד? 

 -אני פעם אחת רוצה לקבל דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

יה. כמה שטחים יש? מה היתרון  רגע אני מנסה להבין דודו שנייה, שני  מירב דין ]חברת מועצה[: 

 בלהכניס את זה להקצאה? 

 * מדברים ביחד.

 -אני לא מצליחה להבין מה   מירב דין ]חברת מועצה[:

 טוב. אנחנו מעלים להצבעה או שיש עוד שאלות?   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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ם, אני לא  אני חסר לי מידע ואני רואה שיש הסתודדויות וכל מיני ענייני  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מצליח להבין.

 מה זה קשור? מותר לאנשים לדבר אבי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מותר לאנשים אבל אם זה קשור לזה אנחנו רוצים להיות שותפים לכל    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 המידע.

 באשר לשאלה שלך זה לא קשור לזה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אה זה לא קשור אוקיי רק שאלת מה שלומו. אין בעיה הכול בסדר. רק   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 שאלת מה שלומו. 

 לא שאלתי מה שלומו שאלתי שאלה אחרת.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אני הצעתי לקיים דיון ולהבין היטב מה זה נושא ההקצאות דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 יון אחוזים.אני מסכים איתך במיל  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

בסדר אני מעלה להצבעה. איפה יונת? יצאה? טוב אז מי בעד להעלות    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 להקצאה? לין, איילה, רותם, מי נגד? דודו, אבי, מירב, סיגל, מירי ועינת. 

 

 החלטה

 לין קפלן, איילה רבין, רותם ריעני: בעד

 נגד: אבי אליהו, מירב דין, סיגל שמבירו, מירי פלג, עינת קדרון, דודו גרינברג

 

 ההחלטה לא עברה.
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אני מבקשת רק להגיד לפרוטוקול. חסר לנו מידע בנוגע לכל ההבנה של   מירב דין ]חברת מועצה[:

רון ומה החיסרון, נשמח להבין את זה  מתי מקצים שטח למקרקעין מתי הולך להקצאה ומה הית

 בצורה, בדיון ממצה. 

 אני מבקשת דברים שחסרים תמיד אפשר לבקש.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רק בישיבת מליאה אני עושה, זה הזמן שלי.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 יפה.  -ברור. לנו אי אפשר להביא אבל לכם אין  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 המלצת המועצה בנוגע להתאמה בין גבול שיפוט למרחב תכנון בהתאם לבקשת מנהל התכנון[     6]  

מירב מספיק. מירב את מפריעה בישיבה. האם אתם מסכימים   -6סעיף    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

שזה תב"ר נגישות במתחם המשרת את נקודת המשטרה, להקדים את זה באחד   7להעלות את סעיף  

 היגמר?כי הישיבה הולכת ל

 לא.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לא רוצים להקדים? בסדר. אז הנושא עכשיו זה המלצת המועצה בנוגע   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לכם   שלחה  תהילה  התכנון.  מנהל  לבקשת  בהתאם  תכנון  למרחב  שיפוט  גבול  בין  להתאמה 

 את המכתב שמנהל התכנון שלח, יגאל אתה רוצה לפרט על הנושא הזה? פבוואטסא

 -ל אני רוצה להגיד קודם כ -אם אין משהו ברור  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

אני עוד לא מבינה מה זה, אתה אומר אם יש משהו ברור? בוא תסביר    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אתם מניחים שאנחנו חיים את זה ביום יום.  -לי

 - הציפייה בישיבה הזאת שנבוא נעשה ככה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]מהנדס  קרז'נר  יש    יגאל  להסביר.  רוצה  אני  הגבול  אז  היישוב,  גבול  שנקרא  מונח 

ההליך הזה אנחנו לא משנים את גבול היישוב, לא נוגעים    -המוניציפלי של היישוב, וההצעה הזאת

של היישוב נשאר כמו שהוא. עכשיו יש עוד מונח שנקרא גבול תכנוני.    ימוניציפלבו, גבול ישוב, גבול  

. עכשיו ועדה מקומית שרונים כוללת גם תל  גבול תכנוני נקבע על ידי משרד הפנים לוועדות תכנון
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מונד, גם אבן יהודה, אליכין, קדימה צורן, זאת אומרת גבולות תכנון של ועדה מקומית שרונים הן  

של   םמוניציפליילא רק תל מונד לכן הגבולות של ועדה מקומית שרונים מן הסתם לא אותן גבולות 

עכשיו מנהל התכנון דיברנו שיזם את ההליך הזה   תל מונד אבל יש גם סטיות בין הגבולות לפעמים. 

 - של התאמת גבולות תכנוניים לגבולות היישוב

 למה הוא עושה את זה? מה הוא מרוויח?  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 החוק מחייב. המועצה הארצית רוצה לעשות את זה. יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 אבל יש איזה שהן חריגות בגבולות של היישובים?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אני גם התקשרתי הוא אמר תקשיבו חבר'ה אנחנו רוצים לעשות    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

תיקון טכני, כאילו כי למשל יש לנו באזור תעשייה צפוני הגבול   -פשוט התאמות, עכשיו זה התאמות

מישהו שם במגרש הזה שהוא במחצית גבול תכנון של  יותר גדול מגבול תכנון. למשל אם  ימוניציפל

שרונים וחלק שני הוא בגבול תכנון של לב השרון למרות שזה גבול שלנו הוא רוצה להגיש בקשה  

להיתר שרונים לא יכולים אפילו לאשר להם בקשה להיתר כי הוא נמצא תכנונית הוא נמצא כאילו  

 -ה צפוני. במגרש, באזור תעשיייהמוניציפללא פה ולא פה. בגבול 

 בקדימה? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא לא לא. בשלנו.  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 זה קדימה מאחורה.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

  י מוניציפלקדימה, לב השרון, לא אצלנו. יש פה חלק שהוא בגבול    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 בחלקו בתחום ועדה אחר.שלנו אבל תכנונית הוא כאילו נמצא 

 יגאל זה עדכון טכני?  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

זה עדכון טכני. אחרי שפניתי, אחרי שקיבלתי את הפנייה הזאת   יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

יש אי התאמות, הם מצאו   לוועדת תכנון שרונים שיבדקו איפה  פניתי  נשלחו    2אני  אי התאמות 

 -אליכם, יש פה
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יגאל תענה לי על דבר אחר. יש מועצות שנמצאות בתחום השיפוט של    רג ]חבר מועצה[:דודו גרינב

ועדה מרחבית שרונים נכון? אנחנו במקרה זה שאתה נתת את הדוגמא אז הגבול הוא עם לב השרון. 

 השאלה מה קורה במצב כזה?

נות של הישיבה.  דודו זה נושא יותר עמוק מאשר שנדון בוא בשניות אחרו  אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

מה שאני מציע ראש המועצה מכיוון שזה גם נשלח לנו שעה לפני הישיבה ויש כאן חוסר הבנה מעמיק  

 - בנושא הזה. אני מבקש להעביר את זה לישיבה הבאה שנוכל לדון בזה ולקבל חומרים קצת יותר

הם מחליטים    אז  1.4לפי מה שהם כתבו אם לא תתקבל החלטה עד    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -לבד מה שהם רוצים ועדיף לנו

המועצה[: ]ראש  קפלן  של    לין  הארכה  שמבקש  מכתב  להם  תשלח  שאתה  מציעה  אני  יגאל  רגע 

 ההחלטה הזאת, ותגיד שהנושא עלה לדיון אך לא התקבלה החלטה.

 מצוין תודה רבה, הישיבה הסתיימה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 -טוב אני סוגרת את הישיבה  המועצה[:לין קפלן ]ראש 

לא שנייה לפני שאת סוגרת. פעם הבאה שזה מגיע בבקשה תעלו את    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 הדברים פה, תסבירו, לא כולם שוחים בדברים האלה, דודו מבין יותר, תסבירו את העניין.

 - דקות 40-שעות ו 3הלוואי, אם לא היינו מבזבזים   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זה לא קשור. הוא דיבר, תציגו לנו בבקשה את הדברים. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -אני סוגרת את הישיבה מן המניין ופותחת ישיבת תקציב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - לא לא את לא יכולה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אני אמרתי שהיא נפתחה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:



 

 נוצר על ידי 

109 

  2זאת הגזמה. אני אמרתי לך מיד באותו רגע תסגרי את הישיבה ותתני    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 דקות הפסקה. תעלי להצבעה על התקציב. אין מה לדבר. תעלי להצבעה. 

 זאת החלטה שלך. אל תגזימי. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 בקשה אנחנו פה. התחילה הישיבה תעלי להצבעה.תעלו להצבעה ב  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 טוב אני מעלה להצבעה. מי בעד?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 , מה קרה אבי? עתירג, עתירגמה קרה אבי?  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 בוא בוא בוא גם לך צריך להיות גבולות.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 ות אבי, עברתם הכול.לך אין בכלל גבול רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 סתום, סתום.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אל תגיד לי סתום.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

סתום. מי בעד? תמשיכי בבקשה. תמשיכי. הקהל רואה. תמשיכי. בושה   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

נגד בבקשה אנחנו מצביעים. בבק נגד תצביעו?  נגד. מי  שה אני  וחרפה. שאלת מי בעד תצביעי מי 

מבקש שיירשם לפרוטוקול. אין שנייה. איך לך שנייה, אין לנו שנייה, לא רוצים לשמוע. התחלנו  

את לא יכולה, התחלת את הישיבה. תקשיב אני אלך עם זה הכי רחוק שאני אגיע. אני אומר    -ישיבה

רה פה  לך. אני אומר לך. תשמור על האינטגריטי שלך, אל תתחיל איתי. זה בושה וחרפה מה שקו

אני לא מוכן. בושה. היא התחילה את ההצבעה תמשיכו אותה תודה. אני לא מוכן, אני לא מוכן.  

 היא התחילה בישיבה. תסביר לה בבקשה. 

 היא התחילה בהצבעה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 נכון, שתמשיך. תגמור. תפסיקי איילה תשמרי על הכבוד העצמי שלך.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 טוב מי נגד?  קפלן ]ראש המועצה[:לין 

 מי נגד? בבקשה, מי נגד?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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 אבי, מירב, סיגל, דודו, מירי, עינת.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לפרוטוקול בושה של התנהלות.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 הישיבה נסגרה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 

 

ן   תום הדיו

 החלטה

 להתאמה בין גבול שיפוט למרחב תכנון בהתאם לבקשת מנהל התכנוןהמלצת המועצה בנוגע 

 התקיים דיון אך לא התקבלה החלטה

 


